
»آگهی تجدید فراخوان مناقصه عمومی همراه با 
ارزیابی کیفی مناقصه گران«

شــرکت آب و فاضــاب سیســتان و بلوچســتان بــه اســتناد قانــون برگــزاری مناقصــات مصــوب ۱۳۸۳ 
مجلــس شــورای اســامی و آییــن نامــه اجــرای بنــد )ج( از مــاده ) ۱۲( از محــل اعتبــارات طرحهــای 
عمرانــی بمنظــور اجــرای پــروژه مطابــق مشــخصات زیــر از کلیــه مناقصــه گــران واجــد شــرایط جهــت 

شــرکت در مناقصــه همــراه بــا ارزیابــی کیفــی دعــوت بعمــل مــی آورد .
۱_ کارفرما: شرکت آب و فاضاب سیستان و بلوچستان

۲_ دستگاه نظارت: معاونت بهره برداری کار فرما 
۳_ موضوع مناقصه: اجرای خط برق اختصاصی ایستگاه پمپاژ تسویه خانه چابهار 

۴_ رشته و پایه پیمانکار : رشته نیرو حداقل پایه ) ۵( 
۵_ مدت زمان اجرای کار : مدت قرارداد سه ماه می باشد .

ــارد و هفتصــد و هجــده  ــک میلی ــماره ۳۱۷۱۸۶۸۹۹۲۲ ) ســی و ی ــه : ش ــرآورد اولی ــغ ب ۶_ مبل
ــال( مــی باشــد. ــه هــزار و نهصــد و بیســت و دو ری ــون و ششــصد و هشــتاد و ن میلی

ریال می باشد .
۷_ مبلــغ تضمیــن شــرکت در فراینــد ارجــاع کار : ۱۵۸۵۹۳۴۴۹۶ ) یــک میلیــارد و پانصــد 
و هشــتاد و پنــج میلیــون و نهصــد و ســی و چهــار هــزار و چهارصــد و نــود و شــش( ریــال مــی باشــد.

* نــوع تضمیــن: مطابــق کار بــرگ شــرکت در فراینــد ارجــاع کار منظــم بــه آییــن نامــه تضمیــن 
بــرای معامــات دولتــی مصــوب۱۳۹۴/۰۹/۲۲ مــی باشــد .

۸- تاریخ و مهلت تهیه و تحویل اسناد مناقصه
مهلت تهیه اسناد مناقصه و ارزیابی از تاریخ۱۴۰۴/۰۴/۲۸ لغایت ۱۴۰۴/۰۴/۳۱ می باشد.

آخرین مهلت بارگذاری اسناد مناقصه و ارزیابی ساعت ۱۴ مورخ ۱۴۰۴/۰۵/۱۸ می باشد .
تاریخ ارزیابی کیفی ساعت ۸ مورخ ۱۴۰۴/۰۵/۱۹ می باشد .

تاریخ بازگشایی پیشنهادها ساعت ۹ مورخ ۱۴۰۴/۰۵/۲۲ می باشد .
لــذا شــرکتهای واجــد شــرایط مــی توانــد پــس از چاپ آگهــی نوبــت اول بــا مراجعه به ســامانه تــدارکات 
الکترونیکــی دولــت ) ســتاد( بــه آدرس www.setadiran.ir و بــا پرداخــت مبلــغ ۵۰۰۰۰۰۰) پنــج 
میلیــون( ریــال اســتاد ارزیابــی و مناقصــه دریافــت و بــا توجــه بــه مندرجــات اســناد مناقصــه و ارزیابــی 
در مواعــد زمانــی منــدرج در ســامانه شــامل پــاکات ) ارزیابــی کیفــی( ) الــف( ) ب( و )ج( را مطابــق بــا 

شــرایط مناقصــه تهیــه و بصــورت فایلهــای pdf  در ســامانه فــوق بارگــذاری نماینــد.

نوبت   دوم

دفتر حقوقی و قراردادها ی
شرکت آب و فاضلاب   سیستان و بلوچستان 

فراخوان تجدید مناقصه عمومی یک مرحله ای  - نوبت دوم 
شــهرداری پــاوه در اجــرای موافقتنامــه شــماره 732031 مــورخ 1403/12/28 ریاســت محترم ســازمان مدیریــت و برنامه 
ریــزی اســتان کرمانشــاه در نظــر دارد مناقصــه عمومــی طــرح ایجاد زیرســاخت های مــورد نیاز گردشــگری داخلــی را از 
طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت بــا شــرایط ذیــل برگــزار نماید. کلیــه مراحــل برگــزاری مناقصــه از دریافت 

اســناد مناقصــه تــا ارائــه مناقصــه گــران و بازگشــایی پاکــت هــا از طریــق درگاه ســامانه ســتاد الکترونیکی دولت )ســتاد( 
بــه آدرس www.setadiran.ir انجــام خواهــد شــد و لازم اســت مناقصــه گــران در صــورت عــدم عضویــت قبلی ، 
مراحــل ثبــت نــام در ســایت مذکــور و دریافــت گواهی امضــای الکترونیکــی را جهت شــرکت در مناقصه محقق ســازند.

زمان انتشار مناقصه در سامانه :روز یکشنبه مورخ 1404/4/22 ساعت 11
مهلــت دریافــت اســناد مناقصــه در ســامانه : از روز یکشــنبه 1404/4/22 ســاعت 11 الــی روزســه 

شــنبه مــورخ 1404/4/31
مهلت زمانی ارائه پیشنهادها : تا روز پنج شنبه مورخ 1404/5/9 ساعت 13

زمان بازگشایی پاکت ها : تا روز شنبه مورخ 1404/5/11 ساعت 10
اطلاعــات تمــاس وآدرس دســتگاه :پــاوه خیابــان امــام محمــد غزالــی- ســاختمان اداری شــهرداری 

پــاوه تلفــن 08346122819 
ســایر اطلاعــات وجزئیــات مربــوط بــه معاملــه دراســناد مناقصــه برابــر آئیــن نامــه معامــلات دولتــی 

وقانــون برگــزاری مناقصــات منــدرح اســت .

ــد  ــکاران واجــد شــرایطی کــه قصــد شــرکت در مناقصــه عمومــی فــوق الذکــر را دارن کلیــه پیمان
ــا فیــش  ــت نامــه بانکــی ی ــا روز پنــج شــنبه مــورخ 1404/5/9ســاعت 12 اصــل ضمان بایســتی ت
واریــزی شــرکت در مزایــده را عــلاوه بــر بارگــذاری در ســامانه ســتاد آن را بــه ذیحســابی شــهرداری 

پــاوه تحویــل نماینــد.  
متقاضیــان قبــل از ارائــه پیشــنهاد قیمــت حتماوبادقــت بــرگ شــرایط شــرکت در مناقصــه )ســامانه 

ســتاد(را مطالعــه نماینــد.
ضمنــا درصــورت بــه حــد نصــاب نرســیدن تعــداد مناقصــه گــران بــا یــک پیشــنهاد قیمــت مناقصــه 

بــاز گشــایی خواهــد شــد .

م-الف : 2022شناسه آگهی: 1963571 نوبت دوم
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مبلغ سپرده شرکت در مناقصه 
عمومی )ریال(

شماره سیستمی مناقصه 
عمومی در سامانه ستاد

طرح ایجاد زیرساخت های 1
مورد نیاز گردشگری داخلی

45/000/000/0004/500/000/000 2004005239000002

شهرداري پاوه

 آن ها که مکانیسم ماشه 
را کاغذپاره می خوانند، 

سفره مردم را هم کاغذپاره 
می دانند 

۳۰ میلیون گِیمر در ایران 
 احتمال تشکیل »معاونت بازی« در وزارت ارشاد

فلاحت پیشه:  

2

3

تلفن :33722300-5- 33403448-50

1- رشت -روبروی فرودگاه خودروی سبک- مرکز3404
2-رشت- لاکانشهر خودرو سبک- نرسیده به تقاطع راه آهن  مرکز 4463

3-خمام- چوکام - خودروی  سبک- مرکز 3401
4-خمام-چوکام-خودروی سنگین- مرکز 5402

مـراکز مـعاینه  فـنی خـودرو
 بـرادران پـور رستگـار

 همه روزه  آماده خدمت رسانی 
 به مشتریان و همشهریان عزیز میباشد.

روزنامه  صبح ایران 

www.Moeennews.ir
   

صفحه 2

هفت  میلیون گزارش 
مردمی در طول جنگ

وزیر اطلاعات عنوان کرد ؛
    یکشنبه 29 تیر  1404   سال 22   8 صفحه    شماره 7045                                                                                               30000 تومان                                           

حواشی ادامه دار کاظم صدیقی 

آوار یک بازگشت
 بر سر جامعه

شاخص فلاکت همچنان افزایشی 
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 آمارهای اقتصادی نشان می دهند شاخص فلاکت کشور نسبت به سال 
گذشته روندی افزایشی را طی کرده است. درواقع شاخص فلاکت که در 

پایان سال گذشته 40.3 بود به عدد 42.2 واحد افزایش پیدا کرده است.
به گزارش فرارو، 17 استان از جمله خوزستان، کرمان و لرستان وضعیتی 
بدتر از میانگین ملی دارند و استان خوزستان با ثبت شاخص فلاکت 46.6 
واحد )تورم 35.6 درصدی و بیکاری 11 درصدی( وضعیتی دشوارتر از 
سایر استان های کشور دارد. همچنین استان خراسان جنوبی با 37.9 واحد 

شرایط بهتری را از سایر استان های کشور دارد.
با توجه به اهمیت شاخص فلاکت در وضعیت معیشت، زندگی اجتماعی 
و حتی امید به زندگی در جوامع مختلف، پرسش هایی درخصوص این 
راغفر،  ارائه شده مطرح است. دکتر حسین  آمارهای  شاخص و دقت 
اقتصاددان و عضو هیئت علمی دانشگاه الزهرا در گفتگو با فرارو به این 

پرسشها پاسخ داده است:
وضعیت تورم باعث افزایش شاخص فلاکت شده

حسین راغفر به فرارو گفت: »شاخص فلاکت از اساس یک شاخص 
سیاسی است. این شاخص در زمان جیمی کارتر در ایالات متحده مطرح 
شد و حاصل جمع نرخ تورم و نرخ بیکاری است. البته این  2 شاخص،قطعا 
از شاخص های بسیار مهم محسوب می شوند و وضعیت فلاکت که از 
این دو کسب می شود نیز باید مورد توجه قرار گیرد. اما وقتی صحبت از 
شاخص فلاکت در ایران می کنیم، باید به این نکته دقت کنیم که مقدمه 
های محاسبه شاخص فلاکت دقیق نیستند. یعنی هم شاخص بیکاری 
در کشور ما با دقت محاسبه نمی شود و هم شاخص تورم. اگرچه هر 
دو شاخص در طول سال های اخیر نشان داده اند که وضعیت بدتر شده 
و نه بهتر. اما مشخص نیست این بدتر شدن وضعیت تا چه میزان دقیق 
است یا نرخ تورم و بیکاری کشور در طول سال های اخیر تا چه حد بالاتر 

رفته است. «
وی افزود: »متاسفانه سال هاست که در کشور ما دسترسی به آمارهای 
دقیق اقتصادی محدود شده و نمی توان به آمارهایی که ارائه می شود با 
دیده اطمینان نگاه کرد. اما اگر روی همین آمار فعلی متمرکز شویم و بر 
اساس همین آمارها درک کنیم که کشور، مسیر افزایشی شاخص فلاکت 
را تجربه می کنیم اما دلیل این وضعیت چیست؟ پاسخ روشن است. سال 

هاست که اقتصاد کشور به حال خود رها شده است و بخش خصوصی، به 
هر شیوه ای که می خواهد قیمت ها را افزایش می دهد و هیچ کنترلی بر 
عملکرد عرضه کنندگان و بخش خصوصی وجود ندارد و دولت نیز عملا 
وضعیت را به دست بازار و بازاریان سپرده و در نتیجه مردم قربانی این 
سیاست های رهاسازی شده اند که اتفاق افتاده است. بنابراین دلیل بدتر 

شدن این شاخص، عمدتا، افزایش نرخ تورم است.«
احتمال افزایش شاخص فلاکت در گزارش بعدی

این استاد دانشگاه درخصوص مسئله بیکاری و تاثیر آن بر نرخ فلاکت 
در کشور گفت: »نیازی به عدد و رقم نیست و تنها با مشاهده میدانی در 
جامعه نیز می توان دریافت که وضعیت نرخ بیکاری در کشور طی سال 
های اخیر بدتر شده است. بخشی از علت بیکاری در کشور، شوک درمانی 
هایی است که به اقتصاد کشور تحمیل شد. قیمت ارز به شکلی نابهنجار 
روند صعودی داشته و این موضوع مستقیما اوضاع بازار کار را بدتر کرده 
است. نکته دیگر این است که افزایش نرخ ارز باعث شده هزینه های تولید 
کنندگان به شدت افزایش پیدا کند و تولید کنندگان ناچار باشند یا میزان 
تولید خود را کاهش دهند یا حتی اگر تولید را کاهش نداده باشند، به علت 

نوسانات بازار، تقاضاهای خرید کاهش پیدا کرده و در نتیجه، رکود در بازار 
تعمیق شده و عملا با پدیده افزایش شاخص فلاکت مواجه شده ایم.«

وی در خصوص چشم انداز سال آتی در حوزه شاخص فلاکت گفت: »این 
آمار از سالی که گذشت کسب شده و به نوعی می توان گفت آمار پیش 
از جنگ است. در شرایط پساجنگ، شرایط پیچیده تر شده است. برخی 
سازمان ها، شرکت ها و کارخانه ها در حال تعدیل نیرو هستند یا این کار 
را در روزهای جنگ انجام داده اند. بنابراین شاخص بیکاری در کشور، 
قطعا نسبت به مدت زمان مشابه سال گذشته رو به افزایش است و همین 
شاخص نیز روی آمارها نهایی فلاکت تاثیری مستقیم خواهد داشت. از 
دیگر آثار تجاوز اخیر به خاک کشور روی نرخ تورم خواهد بود. همانطور 
که اشاره کردم ما حتی در روزهای پیش از جنگ نیز درگیر تورم بوده ایم 
و اکنون با شکل گیری حمله نظامی علیه کشورمان، افزایش تورم، یکی 
از مورد انتظار ترین رخدادها خواهد بود. نتیجه این که با این شرایط و با 
توجه به آن که برنامه ویژه ای از سوی وزارت اقتصاد برای تغییر وضعیت 
دیده نمی شود، می توان لااقل با اطلعات فعلی حدس زد سال آینده، نرخ 

فلاکت افزایش پیدا کند.«

شمت الله فلاحت پیشه، نماینده پیشین مجلس شورای اسلامی، درباره 
بازنگری در  لزوم  و  روزه می گرفتیم  باید جنگ 12  درس عبرتی که 
سیاست های کلان کشور گفت: معتقدم که هنوز ایران و اسرائیل در 
شرایط جنگی به سر می برند و به همین دلیل قبل از اینکه موضوع درس 
گرفتن از جنگ را مطرح کنم، بحث مدیریت جنگ را عرض می کنم و 
خطاب بنده مستقیماً به دولت آقای پزشکیان است. در شرایط جنگی، آنچه 
اهمیت دارد، این است که دولت، کارآمدی خود را حفظ کند. ما می بینیم که 
جریانات افراطی به شدت به دولت حمله می کنند و حتی به صورت مستقیم 

به پزشکیان حمله می کنند. 
به گزارش ایلنا، وی ادامه داد: دولت در شرایطی که جنگ به او تحمیل 
شده، به سرعت شرایط را به گونه ای شکل داد که شکاف و تنش کارآمدی 
در جامعه شکل نگیرد و نقش مؤثری را ایفا کرد. اما می بینیم که به همین 
نقطه قوت دولت که مدیریت بحران بود، حمله می شود که این حمله 
از ناحیه کسانی است که تا روز بعد از آتش بس ساکت بودند و پس از 
آتش بس دوباره با طرح ادعایی جناحی به میدان آمدند. من از اولین دقایق 
جنگ دعوت کردم که ملت در کنار سربازان بایستند. من دیدم که بسیاری 
از کسانی که پای سربازان وطن ایستادند، کسانی بودند که بعضا مورد ظلم 

افراطیون کشور قرار گرفته بودند، اما پای میهن ایستادند. 
این فعال سیاسی با بیان اینکه مهم ترین درس جنگ این بود که نشان داد 
میهن پرستان واقعی کسانی هستند که سال ها تلاش کردند که کشور دچار 
فتنه افراطیون نشود، تصریح کرد: افراطیون کسانی بودند که با شعارهای 
مختلف صاحب بودجه و منصب شدند ولی هیچ مسئولیتی نپذیرفتند. 
بنابراین، دولت پزشکیان باید به صورت جدی و رسمی از افراطیون اعلام 
برائت کند و در قالب یک برنامه همگرایی منطقه ای سعی کند با آشوب ها 

و فتنه های آینده در خاورمیانه مقابله کند.
همان روز اول جنگ عرض کردم که اگر آمریکا و اسرائیل در این جنگ 
همراه شوند، یک نظام ارباب رعیتی به سود اسرائیل در منطقه حاکم خواهد 
شد. امروز که داریم با هم مصاحبه می کنیم، می بینیم که اسرائیل هم در 
حال حمله به فلسطین، هم لبنان و هم سوریه است. این دقیقاً نمود بخشی 
از آن نظام ارباب رعیتی است که اسرائیلی ها سعی می کنند بعد از ناکامی 

در جنگ با ایران، به مرزهای خود تحمیل کنند. در چنین شرایطی، دولت 
پزشکیان می تواند در قالب یک طرح همگرایی منطقه ای به تنش های بین 
کشورهای اسلامی پایان داده و یک سازوکار منطقه ای را در مقابل نظام 

ارباب رعیتی اسرائیل محور ایجاد کند. 
فلاحت پیشه با اشاره به اینکه در شرایط قبل از جنگ، مواضع ایران به 
برخی کشورهای عربی نزدیک شده بود و اساس این مواضع هم پرهیز 
از جنگ بود، اظهار کرد: عده ای که برای تشکیلات کاملا الیگارشی خود 
بودجه دولتی دریافت می کنند، حتی در خاک عربستان هم به دنبال برهم 
زدن رابطه ایران و عربستان بودند. من معتقدم افراطیون دو ضربه به منافع 
ملی زدند؛ ضربه اول این بود که ایران را مدام به فتنه های منطقه نزدیک 

می کردند.
من در طول پنج سال اخیر بارها خطاب به دولت های مختلف مصاحبه 
کردم و گفتم که منطقه با فتنه مواجه است و دولت ها باید گلیم منافع ملی 
کشور خود را از این فتنه ها خارج کنند. متأسفانه افراطیون اجازه این کار 
را ندادند. در سال آخر دولت روحانی و در سال اول دولت رئیسی و بعد از 
آن، افراطیون حتی به گونه ای عمل کردند که آقای پزشکیان هم نتواند به 

وعده های انتخاباتی خود در تنش زدایی عمل کند. 

وی افزود: گام دوم افراطیون این بود که مانع شکل گیری همگرایی ایران 
با برخی از کشورهای اسلامی می شدند. به رغم اینکه تمام توان دفاعی 
ایران در مقابل اسرائیل و آمریکا بود، افراطیون به گونه ای عمل می کردند 
که کشورهای مسلمان منطقه را بترسانند. ادعای حاکمیت بر 6 پایتخت 
عربی، ادعای بستن تنگه هرمز، ادعای ضربه زدن به کانون های انرژی و 
البته در صدر این ها چالش های ایدئولوژیکی که راه می انداختند، از جمله 

اقدامات آن ها بود. 
این استاد دانشگاه روی دیگر سکه افراط گرایی را افرادی دانست که 
در خارج از ایران به دنبال این فتنه ها بودند و گفت: این ها به گونه ای 
عمل کردند که متأسفانه ایران امکان یارگیری از کشورهایی که به نوعی 
از اسرائیل آسیب دیده بودند را نداشته باشد. کاری که افراطیون انجام 
می دهند، این است که دوباره با صدای بلند مسائلی را مطرح می کنند که از 
پاسخگویی فرار کنند. آن ها فرصت های دیپلماسی ایران را کشتند و اکنون 

باید در دادگاه منافع ملی پاسخگو باشند.
آن ها روشنفکران و نخبگان دلسوز این مملکت را خانه نشین کردند و 
خودشان نوعی بی سوادی و نوچگی روسوفیلی را در رفتار خود حاکم کردند. 
در طول جنگ، تنهایی بغض آلود ایرانیان نشان داد که چقدر این ها دوستان 
کاذب برای ایران درست کرده بودند. دوستان کاذب که هیچ کمکی به 
ایران نکردند. لذا من معتقدم نگاه به چند دهه گذشته نشان می دهد که 

افراطیون ایران را به سمت فتنه ها کشاندند. 
وی خاطرنشان کرد: دولت آقای پزشکیان موظف است رسماً از افراطیون 
اعلام برائت کند و در قالب یک طرح ملی، کشور را از این فتنه دور کند. 
یک بخش این طرح تقویت بنیه دفاعی و یک بخش آن رفتن به سمت 
همگرایی منطقه ای علیه نظام ارباب رعیتی اسرائیل در منطقه است. اخیراً 
می شنویم که عده ای می گویند مکانیسم ماشه کاغذ پاره است. این عده 
زمانی قطعنامه های شورای امنیت را هم کاغذ پاره خواندند، ولی ما دیدیم 
که این کاغذ پاره ها چه فشاری را بر مردم وارد کردند. این افراد حتی سفره 
مردم را هم کاغذ پاره می خوانند. منافع و مناصب آن ها هیچ گاه به خاطر 
جنگ و تحریم تهدید نشد، ولی این مردم بودند که تاوان افراطی گری های 

آن ها را پرداختند.

شاخص فلاکت همچنان افزایشی 

 فلاحت پیشه: آن ها که مکانیسم ماشه را کاغذپاره می خوانند، سفره 
مردم را هم کاغذپاره می دانند 

یادداشت

ابقای آیت الله جنتی 99 ساله 
در سمت دبیر شورای نگهبان

رویداد
 یکشنبه  29 تیر 1404

 شماره 7045

نگاه2

آیت الله جنتی برای یک سال دیگر به عنوان دبیر 
شورای نگهبان انتخاب شد. 

احمد جنتی متولد 3 اسفند 1305 شمسی در شهر 
لادان اصفهان، 99 ساله هم اکنون مسن ترین 

مقام رسمی جمهوری اسلامی ایران است.
 جنتی از نخستین دوره تاسیس شورای نگهبان 
در سال 1359 ، به عنوان عضو فقهای این نهاد 
منصوب شد. او همچنین از سال 1371 تاکنون به 
صورت متوالی به مدت 33 سال به عنوان دبیر 
دیگر  و  دبیر  کند.  می  فعالیت  نگهبان  شورای 
اعضای هیات رئیسه شورای نگهبان برای مدت 
یک سال از سوی اعضای شورا انتخاب می شوند.

نگهبان،  شورای  عضو  کنونی  فقیه   6 میان  در 
جنتی تنها کسی است که از ابتدا تاکنون در این 
سال 1359  در  او  است.  داشته  مجموعه حضور 
امام  با حکم  به هنگام تاسیس شورای نگهبان، 
خمینی رهبر جمهوری اسلامی ایران، به سمت 
عضو فقیه شورا منصوب شد. او سپس در همه 
8 دوره اخیر شورا با حکم امام خمینی و سپس 
آیت الله خامنه ای، در عضویت شورای نگهبان، 

ابقا شد.
محمدرضا  الله  آیت  جنتی،  الله  آیت  از  قبل   
مهدوی کنی در سال 1359 به عنوان سرپرست 
الله  آیت  ترتیب  به  آن  از  بعد  و  شورا  دبیری 
لطف الله صافی گلپایگانی )1367–1359( و آیت 
الله محمد محمدی گیلانی )1371–1367( دبیر 

شورای نگهبان بودند.
دوره عضویت در شورای نگهبان، 6 ساله است. 
از سال 1401 شروع  )دوره هشتم(  کنونی  دوره 

شده و در سال 1407 به پایان می رسد.
اعضای کنونی شورای نگهبان شامل اعضای فقیه 
: احمد جنتی )دبیر(، سید محمدرضا مدرسی یزدی، 
مهدی شب زنده دار جهرمی، علیرضا اعرافی، سید 
و  خراسانی  حسینی  احمد  سید  خاتمی،  احمد 
سیامک  کدخدایی،  عباسعلی  حقوقدان:  اعضای 
طحان نظیف  هادی  دبیر(،  )قائم مقام  ره پیک 
)سخنگو(، سید بهزاد پورسید، غلامرضا مولابیگی 

و خیرالله پروین هستند.
شورای نگهبان مسوولیت تطبیق مصوبات مجلس 
 ( انتخابات  بر  نظارت  اساسی،  قانون  و  با اسلام 
مجلس  و  جمهوری  ریاست  مجلس،  انتخابات 
خبرگان( و تفسیر قانون اساسی را برعهده دارد. 
نیز  خبرگان  مجلس  انتخابات  نامزدهای  تایید 

برعهده شورای نگهبان است.
شورای نگهبان متشکل از 12 عضو، 6 عضو فقیه 
)به انتخاب رهبری( و 6 عضو حقوقدان به انتخاب 

رئیس قوه قضائیه و تایید مجلس است.
آیت الله جنتی قبل از این مسوولیت های مختلفی 
از جمله قاضی دادگاه انقلاب،  امام جمعه موقت 
تهران، دبیر شورای هماهنگی تبلیغات اسلامی، 
رئیس ستاد امر به معروف و نهی از منکر، عضو و 

رئیس مجلس خبرگان را برعهده داشت.

جنگ و بازاندیشی در شیوه حکمرانی
7 میلیون گزارش مردمی در طول جنگ ۱2 روزه

 وزیر اطلاعات گفت: تشکیلات اطلاعاتی و امنیتی امکاناتی دارند که این ها را چه در 
داخل و چه در خود رژیم بسیج کردند. در طول جنگ تحمیلی 12 روزه هم شاهد 7 میلیون 

گزارش مردمی بودیم.
حجت الاسلام سید اسماعیل خطیب در گفت وگو با خبرنگار ایلنا، در پاسخ به این سوال 
که برای جلوگیری از نفوذ چه اقدامی صورت گرفته است، گفت: امکاناتی را تشکیلات 
اطلاعاتی و امنیتی دارند که این ها را در این جهت چه در داخل و چه در خود رژیم بسیج 

کردند.
وزیر اطلاعات یادآور شد: امیدواریم که همچنان که این وحدت محور نابودی هرچه نفوذ 

و دشمنی و توطئه و فتنه بوده، بتوانیم همه مان از این وحدت و انسجام حفاظت کنیم.
خطیب درباره توصیه اش به مردم تاکید کرد: مردم هوشیاری شان را حفظ کنند، همچنان 
که در دوران جنگ هم این را نشان دادند و ما فقط در طول جنگ تحمیلی 12 روزه شاهد 

7 میلیون گزارش مردمی بودیم.

صادق آبسالان - جنگ، تلخ ترین رخداد بشری یا به اصطلاح وضعیتِ »ضد 
زندگی« است. در کنار این تلخ کامی و رنج آور بودن، اما تامل در فضای »پسا 
جنگ« از اهمیت در خور توجهی برخوردار است. چه بسا این تامل ورزی، نقطه 

عزیمتی برای پیشرفت کشورِ درگیر در جنگ باشد.
تجربه های تاریخی نشان می دهند جنگ ها گاه به مثابه »شوکی بیرونی« 
عمل کرده که »ساختارهای فرسوده« را به چالش کشیده و الزامات جدیدی 

برای حکمرانی فراهم کرده اند
. از تجربه دو جنگ جهانی که ویرانی های گسترده به بار آوردند و درعین حال 
زمینه ساز تحولات اقتصادی، سیاسی و تکنولوژیک شدند تا جنگ های ایران و 
روس یا هشت سال دفاع مقدس که هرکدام درس هایی برای اندیشیدن دارند. 
اکنون نیز می توان با نگاهی به این تجربه ها، جنگ 12روزه ایران و اسرائیل را 

از این منظر مورد تامل قرار داد.
 شکست ایران در طی دو جنگ متوالی با روسیه در دوره قاجار، چون پُتکی بود 
که بر سر حاکمان آن دوره فرود آمد و آنها را به بازاندیشی در حکومت داری 
بر »ممالک محروسه«  واداشت؛ در دیالوگ معروف »عباس میرزا« با »ژوبر«، 
فرستاده »ناپلئون« آمده است: »نمی دانم این قدرتی که شما را بر ما مسلط 
کرده چیست؟ ... شما در فنون جنگیدن ... و به کار بردن تمام قوای عقلیه 
متبحرید و حال آنکه ما در جهل غوطه ور و به ندرت آتیه را در نظر می گیریم. ... 

اجنبی حرف بزن بگو من چه باید بکنم که ایرانیان را هشیار نمایم«.
این دیالوگِ از سر استیصالِ عباس میرزا و ناتوانی گفتمانِ قدیم در مواجهه با 
بحران ها، اعم از جنگ و بحران های بهداشتی مانند طاعون و ...، ایران را وارد 
دوره نوینی از حیات خود کرد. گفتمانِ قدیم، و دانش و قدرت برخاسته از آن 

توشُ و توانِ لازم برای فائق آمدن بر چالش ها را نداشت.
 جنگ های جهانی اول و دوم نیز با همه ویرانی های بی سابقه شان، نمونه 
بارز جنگ هایی هستند که کشورهای درگیرِ منازعه را وادار به بازتعریف 
»راهبردهای ملی« کردند. آلمان، پس از شکست در جنگ جهانی دوم به 
»اصلاحات ساختاری عمیقی« روی آورد: اولا با تدوین قانون اساسی 1949 
که بر اصولی مانند: دموکراسی، جمهوری خواهی، فدرالیسم و حاکمیت قانون 
تاکید داشت به بازسازی دموکراتیک خود همت گماشت؛ ثانیا با اجرای برنامه 
»مارشال« در آلمان غربی به بازسازی زیرساخت های اقتصادی اش پرداخت و 

به قدرت صنعتی اروپا تبدیل شد.
 ژاپن نیز با اقداماتی مانند: اصلاحات ارضی، انحلال زایباتسو ها )کارتل های 
صنعتی و مالی( و تدوین قانون اساسی صلح طلبانه، به الگوی توسعه شرق 

آسیا تبدیل شد.
این مصادیق تاریخی نشان میدهند که فضای پساجنگ، در صورت وجود اراده 
سیاسی و ظرفیت نهادی، می تواند به بستری برای عقلانیت گرایی، بازنگری 
راهبردی و جبران ضعف های ساختاری تبدیل شود. در واقع، جنگ می تواند 
همچون آینه ای تمام نما، ناکارآمدی های شیوه ی حکمرانی در یک کشور را 

عیان کرده و الزامات تحول را آشکار سازد.
اما پرسش های بنیادین در مورد جنگ 12 روزه اخیر این است:  

1( آیا این جنگ کوتاه )با فرض اتمام آن( می تواند به مثابه »شوکِ تحول ساز« 
یا نقطه عطف تغییر عمل کرده و منجر به بازتعریف استراتژی های ملی در حوزه 

های امنیتی، اقتصادی و اجتماعی و ... شود؟  
2( در صورت وقوع چنین بازاندیشی ای، کدام محورها باید در کانون توجه قرار 
گیرند: توازن جدید بین امنیت و توسعه؟ بازتعریف نقش منطقه ای؟ اصلاح 

ساختار تصمیم گیری؟ بازگشت به میز مذاکره بین المللی؟ و ...
پاسخ به این پرسش ها قطعاً نیازمند بررسی های عمیق تر و داده های متقن است، 

اما در این مجال کوتاه می توان به چند نکته کلیدی اشاره کرد.
هر تحول واقعی، مشروط به پیش شرط هایی است که بدون آن ها، تغییر پایدار 

ممکن نخواهد بود. این پیش شرط ها عبارتند از:  
- پذیرش جمعی ضرورتِ تغییر )هم در حاکمیت و هم در جامعه(؛  

- اجماع بر سر »راهبردی نو« که خواستِ ملت و مصلحتِ ملی را توأمان 
بپذیرد؛  - »نهادهای کارآمد« برای اجرا و نظارتِ بر تغییراتِ مورد نظر؛  

- نقشه راهی روشن که »امنیت ملی« را با »آرمان های مردمی« پیوند زند؛  
- و مهم تر از همه، »فراروی از نگاه تک بعدی به امنیت« و درک منظومه ای 

از قدرت ملی.  
این جنگ کوتاه اما پرمعنی، یک درس آشکار داشت: هیچ ملتی بدون توان 
دفاعی قوی، قادر به حفظ حاکمیت خود نیست. امروز، حمایت از اقتدار نظامی 

ایران، نقطه وفاق ملی است.
 اما نکته قابل توجه این است که تقویتِ توان دفاعی با امور دیگر گره خورده 
است. یعنی جامعه مسائل را در ارتباط با هم معنا می کند. مقوله دفاع و امنیت، 
معیشت، آزادی های فردی و اجتماعی مشروع، حق تعیین سرنوشت، استقلال 
کشور، به رسمیت شناختن تفاوت و تکثر موجود در جامعه ... اموری تک و جدا 
افتاده از هم نیستند، بلکه حالت منظومه ای داشته و باید در پیوند تنگاتنگ با هم 
دیده شوند، تقویت هر کدام بدون توجه به دیگری دستاورد مطلوب و بادوامی 

برای کشور ندارد.
بنابراین حکمرانی خردمندانه، نه در تقلیل گرایی که در نگاه منظومه ای به همه 
مؤلفه های قدرت ملی معنا می یابد. جامعه ایران امروز، با همه تنوع و تکثرش، 
غنی ترین منبع قدرت ملی است. جنگ 12روزه اخیر به وضوح نشان داد که 
ملت ایران حتی در سخت ترین شرایط، با حفظ انسجام و همبستگی ای که 

ریشه در تاریخ پرافتخارش دارد، می تواند در مقابل تجاوز دشمنان بایستد.
 امروز نیز فرصتی استثنایی پیش روی ایران قرار دارد: تبدیل شوکِ ناشی از این 
جنگ به موتورِ محرکی برای بازتعریف استراتژی های ملی؛ با درکی واقع بینانه 
از نیازهای زمانه و انتظارات جامعه. آیا این بار نیز مانند دوره های تاریخی پیشین، 

از این آزمون سربلند بیرون خواهیم آمد؟
 پاسخ این پرسش را آینده خواهد داد، اما تردیدی نیست که انتخاب مسیر 
درست، نیازمند خرد جمعی، شجاعت در تصمیم گیری و اراده ای استوار برای 

پیوند زدن امنیت ملی با توسعه همه جانبه است.

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 140460318003007801  - 9 /4 /1404    هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  
فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي  خانم زینب  یارمحمدی  گسکرئی  
فرزند  نقره علی  در   ششدانگ یک قطعه  زمین مشجر  مشتمل بر یک باب خانه و 
محوطه  و انبار  به مساحت 1652/97   مترمربع  به شماره  پلاک 209    فرعي  مفروز 
و مجزي  شده از پلاک   شماره  1   فرعي  از  سنگ  اصلي 92   واقع در   خلیل سرا  
بخش 24 گیلان   محرز گردیده است.لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهي میشود در صورتي که اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  
اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و 

عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 29 /4 /1404 

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/5/12 
رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده

م- الف :446
***

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 140460318003007288   - 3 /4 /1404    هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  
فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي  آقای کریم  منصوری  مقدم  فرزند  
مجید    در   ششدانگ یک قطعه  زمین  استخر   به مساحت 8978/79    مترمربع  
به شماره  پلاک 2257    فرعي  مفروز و مجزي  شده از پلاک   شماره  9   فرعي  

از  سنگ اصلی  72     واقع در   جهود  بیجار بخش 24 گیلان   محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ 

انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 29 /4 /1404 

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/5/12 
رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده

م- الف :454 
*** 

آگهي موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین و تکلیف وضعیت ثبتي 
اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي حوزه ثبتي شهرستان فومن

برابر راي شماره 140460318003007291    - 3 /4 /1404    هیات موضوع قانون 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمانهاي فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي  
فومن    تصرفات مالکانه و بلامعارض   متقاضي  آقای غلامرضا  بابائی  ویسرودی  
فرزند  عین اله    در   ششدانگ یک قطعه  زمین   کشاورزی  نهال مرکبات    به 
مساحت 267/04    مترمربع  به شماره  پلاک 545    فرعي  مفروز و مجزي  شده از 
پلاک   شماره  1   فرعي  از  سنگ اصلی  46     واقع در   کهنه گوراب  بخش 24 

گیلان   محرز گردیده است.
لذا به منظور اطلاع عموم در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود در صورتي که 
اشخاصي نسبت به صدور سند مالکیت متقاضیان  اعتراضي داشته باشند میتوانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
،ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مرجع قضایي تقدیم  نمایند  
بدیهي است  درصورت  انقضاي مدت مذکور و عدم وصول گواهي اقامه  دعوي  طبق 

مقررات سند  مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 29 /4 /1404 

تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/5/12 
رئیس  ثبت اسناد و املاک  شهرستان فومن :سید مجتبي قیوم زاده

م- الف :443 

آگهی تجدید فراخوان عمومی  

حمیدرضا اله یاری -شهردار رباط کریم

نوبت  اول

اداره ســرمایه گــذاری شــهرداری ربــاط کریــم در نظــر دارد بــه اســتناد مجــور شــماره ۰۴/۱۱۴۲  مورخــه ۱۴۰۴/۰۲/۲۴  شــورای محتــرم اســامی شــهر از  
طریــق مشــارکت و انتخــاب شــرکت ســرمایه گــذار نســبت بــه احــداث بهــره بــرداری، نگهــداری و انتقــال پــروژه زیســت شــبانه بــه  روش )B.O.t( را 

مطابــق  نظریــه هیئــت کارشناســان رســمی دادگســتری و بــا لحــاظ شــرایط ذیــل اقــدام نمایــد. 
۱-هزینه درج دو نوبت آگهی و کارشناسی بر عهده برنده فراخوان می باشد.  

۲-به پیشنهادات مشروط، مخدوش و فاقد سپرده لازم جهت شرکت در فراخوان ترتیب اثر داده نخواهد شد.  
ــه نفــع شــهرداری   ــت نامــه بانکــی ب ــال مــی باشــد کــه مــی بایســت بصــورت ضمان ــغ  ۵/۱۶۰/۰۰۰/۰۰۰  ری ــه مبل ۳-ســپرده شــرکت در فراخــوان ب
ربــاط کریــم و یــا واریــزی نقــدی بــه حســاب ۰۱۰۶۶۲۵۲۰۶۰۰۸ نــزد بانــک ملــی ایــران شــعبه مرکــزی ربــاط کریــم کــد  ۲۳۵۴ )شــماره  حســاب شــبا  
IR ۲۸۰۱۷۰۰۰۰۰۰۰۱۰۶۶۲۵۲۰۶۰۰۸تهیــه و برابــر دســتور العمــل منــدرج در کاربــرگ فراخــوان بــه همــراه پیشــنهاد  قیمــت ارائــه گــردد. لازم بــه ذکــر 
اســت ســپرده نفــرات اول ، دوم و ســوم فراخــوان تــا انعقــاد پیمــان نــزد شــهرداری نگهــداری و چنانچــه حاضــر  بــه عقــد قــرارداد نگردنــد ســپرده آنــان 

بــه ترتیــب بــه نفــع کارفرمــا ضبــط خواهــد شــد.  
۴-مهلــت دریافــت اســناد فراخــوان از تاریــخ انتشــار آگهــی نوبــت اول ) از پایــان وقــت اداری روز یکشــنبه  ۱۴۰۴/۰۴/۲۹  تــا روز پنــج شــنبه  ۱۴۰۴/۰۵/۰۹  

و محــل دریافــت آن صرفــا از طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت بــه نشــانی www.setadiran.ir می باشــد.  
۵-متقاضیــان مــی بایســت پاکتهــای پیشــنهادی قیمــت خــود را کــه برابــر شــرایط منــدرج در کاربــرگ فراخــوان تنظیــم شــده اســت را حداکثــر تــا  ســاعت 

۱۳ روز چهــار شــنبه مــورخ ۱۴۰۴/۰۵/۲۲  در ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت www.setadiran ir تســلیم نماینــد.  
۶-متقاضیــان جهــت دریافــت اســناد فراخــوان مــی بایســت فیــش واریــزی بــه حســاب جــاری بــه شــماره ۰۱۰۶۶۲۴۸۱۹۰۰۴نــزد بانــک ملــی  ایــران 
شــعبه مرکــزی ربــاط کریــم کــه ۲۳۵۴ بــه مبلــغ ۱۰/۰۰۰/۰۰۰  ریــال ) غیــر قابــل اســترداد ( بابــت خریــد اســناد فراخــوان بــه شــهرداری  ربــاط کریــم 

تســلیم نماینــد.  
۷-زمان بازگشایی پاکات فراخوان در ساعت ۱۰ روز شنبه مورخ ۱۴۰۴/۰۵/۲۵ می باشد.  

۸-شهرداری در رد یا قبول هر یک از پیشنهادات مختار است.  
۹-سایر اطاعات و جزئیات در اسناد فراخوان مندرج می باشد.  
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سینما و تئاتر

اسکارلت جوهانسون کارگردان شد
اولین تجربه کارگردانی اسکارلت جوهانسون با عنوان »النور کبیر« در ماه سپتامبر راهی سینماها می شود. 
»النور کبیر« یک درام دلگرم کننده، با بازی جون اسکوئیب در نقش زنی 90 ساله که سعی دارد پس از 
مرگ بهترین دوستش زندگی اش را از نو بسازد، 26 سپتامبر )4 مهر( توسط سونی پیکچرز کلاسیکز در 
آمریکا و کانادا روی پرده های نقره ای می رود. این فیلم که اولین تجربه کارگردانی اسکارلت جوهانسون 
است، در بخش »نوعی نگاه« جشنواره فیلم کن امسال به نمایش درآمد و با تشویق ایستاده 5 دقیقه ای 

حضار روبه رو شد. جوهانسون از نمایش این فیلم در جشنواره کن به عنوان رویایی یاد کرد که به حقیقت پیوسته است. وی ادامه داد: وقتی یک 
فیلم مستقل مانند این بسازی، هیچ کس برای پول جلو نمی آید و واقعاً، همه کسانی که برای این فیلم گرد هم آمدند، برای این بود که داستان 
و فیلمنامه را خیلی دوست داشتند. این فیلم درباره چیزهای زیادی است؛ درباره دوستی، درباره غم و اندوه، درباره بخشش و فکر می کنم همه 
اینها مضامینی هستند که می توانیم این روزها خیلی بیشتر به آنها فکر کنیم. در حالی که فیلمنامه »النور کبیر« توسط توری کامن نوشته شده، 

 یکشنبه  29 تیر  1404علاوه بر اسکوئیب، دیگر بازیگران فیلم شامل چیوتل اجیوفور، جسیکا هچت و ارین کلیمن هستند.
 شماره 7045

فرهنگتئاتر

کارگردان نمایش »بالزی« با اشاره به اینکه این نمایش داستان زندگی یک هنرمند تئاتر را روایت 
می کند، نداشتن امنیت شغلی را یکی از مهم ترین مشکلات جامعه تئاتری دانست.

به گزارش مهر، رضا کرمی نژاد کارگردان نمایش »بالزی« که این شب ها در تماشاخانه ایرانشهر 
روی صحنه است درباره مضمون این اثر نمایشی گفت: »بالزی« داستان زندگی یک نویسنده و 
کارگردان تئاتر را روایت می کند که از چند زاویه به او پرداخته ایم؛ هم زندگی شخصی اش و هم 
شخصیت هایی که سال ها در ذهنش با او زندگی کرده اند. در فضای خیال پردازانه و سوررئال 
نمایش، این شخصیت ها جان گرفته اند و به نوعی موجودیت مستقل پیدا کرده اند. ماجرای این 
نمایش از دل دغدغه های شخصی و جمعی ما شکل گرفته؛ مسائل و معضلاتی که معمولا در 
جامعه تئاتر با توجه به اینکه دپارتمان یا نهاد مشخصی برای رسیدگی به آنها وجود ندارد، حل نشده 
باقی می ماند و در زندگی روزمره مردم، حتی در شخصی ترین لایه ها، حضور دارند. این موضوع ها 
باعث شد تا ما تصمیم بگیریم گوشه ای از آن را به زبان تئاتر بیان کنیم. این نمایش پیوند عمیقی 

با تجربه  شخصی من از زیست تئاتری دارد.
وی درباره فرایند اجرایی نمایش بیان کرد: ما اوایل سال جدید قرارداد اجرا را با سالن بستیم و 
تمرین ها را از اواخر فروردین شروع کردیم. قرار بود اجراها زودتر انجام شود، اما به دلیل وقوع جنگ، 
اجرای ما به تعویق افتاد و به این بازه زمانی منتقل شد. البته تأثیرات جنگ فراتر از زمان بندی بود. ما 
در یک روال طبیعی در حال پیش رفتن بودیم اما جنگ همه چیز را به هم ریخت؛ هم در روند تولید 
و هم در فضای اجتماعی. مخاطبان تئاتر هم مثل باقی مردم درگیر نگرانی و اضطرابی هستند که 

با جنگ همراه است. این نگرانی روی استقبال آنها از تئاتر هم اثر گذاشته است.
کرمی زاده در رابطه با چالش های اقتصادی اجرای تئاتر در شرایط فعلی توضیح داد: در کشور 
ما، برخلاف برخی کشورهای توسعه یافته ساختار حرفه ای تئاتر وجود ندارد. ما کمپانی نداریم، 
تئاتری ها کارمند نیستند، حقوق ثابت ندارند. همه چیز به صورت خودجوش شکل می گیرد. وقتی 
کاری این طور پیش می رود، طبیعی است که همراه با سختی ها و مشکلات بسیار باشد. ما هم 
از این قاعده مستثنی نیستیم اما با وجود تمام این فشارها، سعی می کنیم تئاتر را زنده نگه داریم. 
یکی از مهم ترین مشکل ها نداشتن امنیت شغلی است. چون اساساً چیزی به اسم شغل رسمی 
برای تئاتری ها تعریف نشده است. در کشورهای اروپایی، اعضای گروه های تئاتری همه کارمند 
کمپانی هستند؛ از بازیگر و طراح گرفته تا دستیاران. همه حقوق می گیرند. اما در ایران، چنین 

ساختاری وجود ندارد.
کارگردان نمایش »بالزی« ادامه داد: دستمزدها واقعا ناچیز است، گاهی حتی کمتر از حقوق یک 
کارگر ساده. با این حال، عشق به تئاتر باعث می شود افراد با تمام وجود به کار ادامه بدهند. 
به نظرم، تئاتر چیزی است که در ذات بعضی از آدم ها دمیده شده است. مثل کسی که ذاتا مکانیک 
خوبی است، یا کسی که در درونش نوازنده است. تئاتر هم همین طور است. کسانی که با آن 
زندگی می کنند، نمی توانند رهایش کنند. برای ما هم این مسیر با تمام سختی ها و چالش هایش 
راهی است که باید برویم. راهی است که نمی شود نرفت. کرمی زاده درباره ویژگی های اجرایی 
نمایش »بالزی« گفت: ما تقریباً بیست سال است که در فضای سوررئال و رئالیسم جادویی کار 
می کنیم. با این سبک در جشنواره های مختلفی شرکت کرده ایم؛ از جمله آلمان، روسیه، آذربایجان 
و شانگهای. کارهایمان بر اساس نشانه شناسی بین المللی تولید شده و در تلاش بوده ایم تا ارتباطی 
بین المللی از دل فرهنگ بومی خود شکل بدهیم. من اهل جنوب ایران هستم. سرزمینی که 
از کودکی در آن با خیال، اسطوره، آئین ها و فضاهای جادویی زیسته ام. همین جهان ذهنی و 
زیستی، من را به سمت سوررئالیسم کشاند. وقتی با تئاتر آشنا شدم، برایم مهم بود که از ریشه های 
خودم حرف بزنم. حتی اگر بخواهم »هملت« یا »مکبث« را اجرا کنم، ترجیح می دهم آن را در 
بافت سرزمین خودم بازآفرینی کنم؛ با زبان و پوشش زیستی و بومی. وی در پایان بیان کرد: 
امیدوارم روزی برسد که در شهرهای ما کمپانی های تئاتر شکل بگیرد و فعالان این عرصه، 
امنیت شغلی داشته باشند. تئاتر در هیچ دوره ای از تاریخ، حتی در میان جنگ های جهانی، تعطیل 
نشده است چون تئاتر نقشی کلیدی در شکل گیری تفکر اجتماعی دارد. اگر بخواهیم میزان رشد 
اجتماعی یک شهر را بسنجیم، یکی از ملاک ها، وضعیت تئاتر آن شهر است. فرهنگ سازی با 
هنر ممکن است، نه با سیاست و نه با اقتصاد. آنچه به اجتماع »شخصیت« می دهد، هنر است 
و تئاتر، یکی از خالص ترین جلوه های آن است. نمایش »بالزی« از 18 تیر تا 14 مرداد هرشب 
ساعت 19 در سالن سمندریان تماشاخانه ایرانشهر روی صحنه می رود.عوامل اصلی این نمایش 
عبارتند از نویسنده: احمد حسن زاده کارگردان: رضا کرمی زاده دراماتورژ: رضا گشتاسب تهیه کننده: 
آرش بهروش بازیگران: مهران رنج بر، ایمان سلگی، میثم یوسفی، نازنین نادرپور، پوریا نیک اقبالیان 
و بهنام مهدی پور.در خلاصه داستان این نمایش آمده است: من قاتل زنم نیستم. عاشقش بودم، 

حتی وقتی که دیگه منو نمی دید و نمی شنید و نمی فهمید.

کلیه مدارک اعم از برگ سبز وسندمالکیت)سند کمپانی (کارت خودرو 
سواری پژو 207 مدل 1399 رنگ سفید شماره پلاک ایران 32- 3۶5 

ی 4۶  شماره موتور 0028597  شماره شاسی 131۶22  مالکیت 
ابولفضل جعفری مفقود واز درجه اعتبار ساقط میباشد

کلیه مدارک)برگ سبز،سندکمپانی،کارت،وکالتنامه( موتورسیکلت بنلی 
 ـ815۶8 شماره موتور  TNT249 مدل 1401 شماره پلاک ایران8۶1
0249N231400۶4 شماره تنه N23DDBJDFN1B1442۶ به 
نام رسول کیخسروی مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می باشد

وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی، گفت: 
نظیر  راهکارهایی  با  است  لازم  بحرانی،  شرایط  در 
صندوق حمایت، مسئولیت اجتماعی و تسهیلات ویژه، 
از بروز اختلال در زنجیره تولید و فروش صنایع دستی 
جلوگیری و شرایطی فراهم شود که صنایع دستی به 

روند طبیعی خود در تولید، توزیع و بازار بازگردد.
سیدرضا صالحی امیری در گفت وگو با ایرنا، با اشاره به 
با فعالان حوزه صنایع  برگزاری نشست های فشرده 
دستی برای طراحی سازوکارهای عبور از بحران اظهار 
داشت: ما دو نوع حمایت داریم؛ یکی در شرایط عادی 
مانند تسهیلات بانکی، آموزش و سایر خدمات معمول و 
دیگری در شرایط اضطراری که نیازمند اقدامات خاص 
و مطالعه میدانی دقیق برای جلوگیری از اختلال در 

صنعت صنایع دستی است.
وی افزود: در سطح ملی، سازمان هایی مانند صندوق 
حمایت از صنایع دستی می توانند نقش آفرینی مؤثری 
با  نشستی  در  نیز  اخیر  روزهای  در  باشند.  داشته 
تشکل های حوزه درباره تشکیل این صندوق گفت وگو 

شد.
وزیر میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی یکی 
از ظرفیت  بهره گیری  را  حمایت  روش های  از  دیگر 
مسئولیت اجتماعی دانست و گفت: سازگاری با وضعیت 
و سایر  اجتماعی  از طریق مسئولیت  جدید می تواند 

راهکارهایی که در جلسه بررسی شد، شکل بگیرد.
وی با تأکید بر ضرورت بازگشت صنایع دستی به روند 
طبیعی خود در تولید، توزیع و بازار تصریح کرد: اگر 
زنجیره تولید صنایع دستی دچار اخلال شود، جمعیت 
زیادی بیکار می شوند و شرایط اقتصادی دشواری را 

تجربه خواهند کرد.
پیشنهاد شد  جلسه  این  در  داد:  ادامه  صالحی امیری 
کارگروه های تخصصی تشکیل شوند تا سازوکارهای 
عبور از بحران را بررسی کنند. همچنین درباره چند 
و  اجتماعی  مسئولیت  صندوق،  جمله  از  موضوع 
موارد دیگر تبادل نظر شد، اما آنچه حتماً باید تحقق 
در  به وضعیت طبیعی  زندگی  بازگشت جریان  یابد، 

صنایع دستی است.
گردشگری  بر  بحرانی  شرایط  تأثیر  به  اشاره  با  وی 
گفت: وقتی گردشگری دچار وقفه و رکود می شود، بازار 
صنایع دستی نیز کم رمق می شود. این دو حوزه کاملًا 

به هم پیوسته اند.
صالحی امیری به برگزاری نشست های پی درپی در این 
زمینه اشاره کرد و افزود: در روزهای اخیر سه نشست 
و  بوم گردی  اقامتگاه های  هتلداری،  فعالان  با  مهم 
صنایع دستی برگزار کردیم تا راهکارهای عبور از بحران 

را بررسی کنیم.
وی همچنین از تصویب بسته های حمایتی جدید در 
دولت خبر داد و گفت: یکی از مهم ترین مباحث، موضوع 
تسهیلات است که خوشبختانه در دولت به تصویب 
رسیده است. این تسهیلات شامل حمایت از روستاها 
و کارگاه های کوچک است و در روزهای آینده در سبد 

حمایتی قرار خواهد گرفت.

صـالحی امیری: صنایع دستی 
باید به جریان زندگی برگردد

تئاتر حتی در زمان جنگ های جهانی
 هم تعطیل نشده است!

مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای با اشاره به تغییرات تازه در 
اساسنامه این نهاد، می گوید برخی وظایف جدید که در شُرف واگذاری 
به بنیاد هستند، ماهیتی خارج از چهارچوب مأموریت های آن دارند. 
با این حال، او تأکید کرده که بنیاد برای جلوگیری از خلأ مدیریتی، 
این مسئولیت ها را موقتاً خواهد پذیرفت تا در آینده نهادی متناسب، 
او  بگیرد.  بازی ها شکل  برای  وزارتخانه تخصصی  یا  معاونت  مانند 
از احتمال واگذاری جشنواره بازی های رایانه ای به بخش  همچنین 
خصوصی خبر داده و اعلام کرده که زمان برگزاری این رویداد نیز 

تغییر خواهد کرد.
در ادامه گفت وگوی مفصل مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای 
که پیش تر درباره چالش های کلان صنعت بازی سازی و لزوم تسریع 
در اجرای سند ملی بازی های رایانه ای منتشر شد، او این  بار به مسائل 
محدودیت های  اساسنامه،  در  اعمال شده  تغییرات  بنیاد،  ساختاری 

بودجه ای و آینده جشنواره بازی ها پرداخته است.
ایسنا،  با  تفصیلی  گفت وگوی  دوم  بخش  در  حاجی میرزایی  محمد 
از  رایانه ای که  بازی های  بنیاد ملی  تغییر اساس نامه  درباره موضوع 
فرهنگی  انقلاب  عالی  شورای  سوی  از  گذشته  سال  اردیبهشت ماه 
داشتند  مسئولیت  اینجا  که  قبلی  گروه  گفت:  است،  شده  مطرح 
کارهایی در این زمینه انجام دادند و ما در نقطه صفر نبودیم. اکنون 

هم سعی می کنیم روند را ادامه دهیم.
او درباره این تغییرات توضیح داد: اصل ماجرا این بود که مسئولیت های 
جدیدی از نظارت و صدور مجوز اتاق های فرار گرفته تا چیزهای دیگر 
داشت به بنیاد محول می شد که در اساسنامه وجود نداشت و شورای 
این مسئولیت های جدید  درنظر گرفتن  فرهنگی ذیل  انقلاب  عالی 
برای بنیاد، دستور اصلاح اساس نامه را هم صادر کرد تا وظایف جدید 

به آن اضافه شود.
مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای ادامه داد: در آن بخش هم 
کارهای لایه کارشناسی ادامه دارد. هرچند در گذشته کارهایی آغاز 
شده بود، اما روند خیلی کند بود و حس می کنم که باید خیلی زودتر از 
این ها تعیین تکلیف صورت می گرفت، اما امیدواریم بتوانیم ظرف یک 
یا دو ماه آینده به یک نقطه قابل اعلام برسیم تا به صحن شورای 

عالی انقلاب فرهنگی برسد و به بحث گذاشته شود.
تخصصی  فعالیت  داریم  دوست  محدود  بودجه  این  با 

کنیم، اما...
نظارت  جمله  از  مسئولیت هایی  قبول  و  اساس نامه  تغییر  درباره  او 
بر سافاری وحشت، اتاق فرار و... که ماهیت آنها غیرمرتبط با بنیاد 
ملی بازی های رایانه ای است، بیان کرد: اگر بخواهم بر اساس نظر 
شخصی صحبت کنم طبیعتا دوست دارم اینجا یک نهاد تخصصی 
بازی های دیجیتال باشد چون اگر کلی مسئولیت دیگر به کارهایمان 
می شویم؛  مشکل  دچار  اهداف  به  رسیدن  در  احتمالًا  کنیم  اضافه 
به ویژه آنکه بودجه محدودی هم داریم و اگر بخواهیم همان بودجه 
محدود را صرف یک سری کارهای دیگر کنیم، از لحاظ منافع بازی 

سازی، اتفاق خوبی نیست.
حاجی میرزایی افزود: اما سمتِ مقابل معتقد است در ساختار فعلی 
حاکمیت اگر جایی بتواند درباره بردگیم ها،  اتاق های فرار و ... صحبتی 
کند یا نظر کارشناسی بدهد، بنیاد ملی بازی های رایانه ای  است؛ چون 
در زمینه رده بندی سنی بازی ها، مکانیک های طراحی بازی و ... این 
دانش در بنیاد وجود دارد این بحث مطرح می شود. اما شرایط مطلوب 
وجود  بازی ها  این  برای  تخصصی  نهاد  یک  که  است  این  بهتر  و 

داشته باشد.
غیردولتی  محلی  سو،  یک  از  که  دارد  مشکلاتی  بنیاد  اساسنامه 
دارد  دولتی  مسئولیت های  دیگر  طرف  از  اما  می شود  محسوب 
این ساز و  و  است  ارشاد  و  وزیر فرهنگ  آن  امنای  رئیس هیات  و 
کارهای مختلف باعث شده است که مثلًا اگر بخواهد درآمدزایی کند، 
می گویند حاکمیت نباید درآمدزایی کند اما اگر بخواهد بودجه بیشتری 
به  هستید.او  غیردولتی  بخش  اصلًا  شما  که خب  می گویند  بگیرد، 
این نظریه که بنیاد ملی بازی های رایانه ای به »بنیاد ملی بازی های 
و  کرد  اشاره  دهد  ماهیت  تغییر  تعاملی«  سرگرمی های  و  رایانه ای 
گفت: این نظریه مطرح می شود تا همه این ها را دربرگیرد،  اما اینکه 
یک نهاد به شکل تخصصی در زمینه بازی های ویدیویی فعال باشد 
بیشتر به صلاح بازی های دیجیتال است. اما این را هم می دانم که 
مشکلات  دچار  هم  فرار  اتاق های  صنفی  انجمن  در  فعال  دوستان 
زیادی هستند. دوره ای ذیل وزارت ورزش فعالیت می کردند که اصلا 
فرار می گویند  اتاق  دوستان  اکنون  داشت.  بازی   به  بی ربط  ماهیتی 
حداقل بنیاد بازی های رایانه ای، بازی را درک می کند یا می تواند در 
رده بندی سنی کمک کند و ... . بنده هم این نکته را قبول دارم زیرا ما 
در بنیاد، سیستم رده بندی سنی »اسَرا« را داریم خیلی ادبیات نزدیکی 
دارد؛ هرچند که کار پژوهشی جداگانه برای اتاق فرار لازم دارد اما 
نکته این است که ما از صفر شروع نمی کنیم اما جای دیگر احتمالًا 

باید از صفر شروع کند.
پیشنهاد تاسیس »وزارت بازی«

مدیرعامل بنیاد ملی بازی های رایانه ای تاکید کرد: به نظر شخصی 
... به ما محول شود،  بنده اگر قرار باشد مسئولیت اتاق های فرار و 
که  زمانی  تا  مثلًا  یعنی  باشد.  موقتی  کار  این  که  است  به صلاح 
نهاد متولی برای سرگرمی های تعاملی وجود نداشته باشد ما بتوانیم 
کمک کنیم. شاید نگاه کلان تر این باشد که یک »وزارت بازی« در 
کشور شکل بگیرد یا حتی یک معاونتی ذیل وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی تعریف شود که از بردگیم تا بازی رایانه ای و اسباب بازی و... 
را پوشش دهد که آن زمان ما می توانیم در بخش تخصصی خود 

فعالیت کنیم. 
تخصیص  برای  می شویم،  »حاکمیتی«  درآمدزایی  برای 

بودجه »غیردولتی«
او درباره طرح پیشنهاد تبدیل بنیاد ملی بازی های رایانه ای به یک 
ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  در  مشخص  معاونت  حتی  یا  و  سازمان 
اسلامی، توضیح داد: اساسنامه بنیاد مشکلاتی دارد که از یک سو، 
محلی غیردولتی محسوب می شود اما از طرف دیگر مسئولیت های 
ارشاد است و  امنای آن وزیر فرهنگ و  دولتی دارد و رئیس هیات 
بخواهد  اگر  مثلًا  که  است  شده  باعث  مختلف  کارهای  و  ساز  این 
درآمدزایی کند، می گویند حاکمیت نباید درآمدزایی کند اما اگر بخواهد 
بودجه بیشتری بگیرد، می گویند که خب شما اصلًا بخش غیردولتی 
و  بنیاد  کارشناسی  بدنه  در  شود.  شفاف تر  باید  مسائل  این  هستید. 
حتی وزارت ارشاد هم بحث هایی برای تبدیل شدن بنیاد به سازمان 
مطرح است و کارشناسان در حال کار بر این مسائل هستند و ما هم 

نظراتمان را به آنها اعلام می کنیم.
متولی بنیاد است، اما 6 برابر بودجه ما را به سایر نهادها 

می دهند!
به مباحث  داد: وقتی  ادامه  رایانه ای  بازی های  بنیاد ملی  مدیرعامل 
بودجه ای  برابر  شش  از  بیشتر  مثلًا  شاید  می کنیم،  نگاه  بودجه ای 
وجود  کشور  در  بازی  برای  بودجه  است،  شده  دیده  بنیاد  برای  که 
دارد که به نهادهای مختلفی داده شده؛ درحالی که اتفاقا آن نهادها 
مسئولیتی هم در این حوزه ندارند و تنها بودجه ای دارند برای اینکه 
بازی ویدیویی تولید کنند. اگر بخواهیم حرفه ای تر به این مسئله نگاه 
کنیم، بنیاد ملی بازی های رایانه ای متولی امر است اما بودجه هایی به 
سایر بخش های دولتی و یا غیردولتی داده می شود. در تلاش هستیم 
به صورت فراقانونی و دوستانه بودجه ها را یک جا تجمیع کنیم، اما 

یک خط قانون می تواند به این مسئله خیلی کمک کند.
بهتر است موقتا جهادی گونه کار کنیم

او با اشاره به دیدگاه های مختلفی که درباره ابعاد بازی ها وجود دارد، 
باید  اشاره می کنند و معتقدند  بازی ها  بعد فرهنگی  به  گفت: برخی 
وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ورود کند، برخی به بعد صنعتی آنها 
اشاره می کنند و خواهان ورود وزارت صمت هستند و گروهی دیگر 
بعد رقابتی بازی ها را می بینند و خواهان ورود وزارت ورزش هستند. 
نکته مهم این است که همه محصولات فرهنگی این ابعاد مختلف 
را دارند،  اما در نهایت یک متولی ثابت دارند. فکر میکنم بازی ها باید 
ذیل وزارت فرهنگ تعریف شود و بعد سایر نهادها موظف باشند که 

به آن کمک کنند. 
ایجاد همگرایی  را  بازی سازی  اصلی حل چالش های حوزه  کلید  او 
کرد:  تاکید  و  دانست  بازی سازی  حوزه  در  ذی ربط  نهادهای  میان 
اگر بتوانیم همگرایی ایجاد کنیم با همین اساسنامه  فعلی و اصلاح 
برخی بندها و یک سری تغییرات جزئی، احتمالًا می توانیم قدم اولیه 
و مهم تر را برداریم. باید همین ظرفیت هایی بالقوه را بالفعل کنیم و 

بعد درباره سایر تغییرات فکر کنیم.
به  همکاری ها  ابتدا  در  که  است  این  امیدمان  افزود:  حاجی میرزایی 
صورت موقتی و حتی جهادی گونه پیش برود و یک اساسنامه اولیه  
مصوب شود تا مثلا یک »معاونت بازی« در وزارت فرهنگ و ارشاد 
اسلامی شکل بگیرد. در حال حاضر کارها پیش می رود و بازه زمانی 

مشخصی برای تغییر نهایی اساس نامه مشخص نیست.
لزوم پررنگ شدن رشته بازی سازی در دانشگاه ها

افزود:  حوزه،  این  در  انسانی  نیروی  به  توجه  اهمیت  بر  تاکید  با  او 
آموزش بازی سازی یکی از اهداف و وظایف بنیاد بوده است که در 
اساسنامه هم به آن اشاره شده است و از سال های نخست فعالیت 
هم به آن پرداخته ایم. اما این امر مسئله ای است که نیاز به کارهای 
جدی  صورت  به  کشور  در  هنوز  بازی سازی  رشته  دارد.  مشترک 
یا دو دانشگاه به صورت آزمایشی در مقطع  نیفتاده است. یکی  راه 
کارشناسی ارشد کارهایی انجام می دهند و در سال های گذشته هم به 
آنها کمک کردیم. این اقدامات وجود دارد ولی کافی نیست. احتیاج 
داریم اسناد جدی تری داشته باشیم که وظایف نهادهای مختلف را در 

حوزه آموزش مشخص کند.
در حوزه آموزش قصد تصدی گری نداریم

رشته  برنامه نویسی  یا  پویانمایی  حوزه  در  داد:  ادامه  حاجی میرزایی 
دانشگاهی داریم، اما در هر دوی این رشته ها تخصص ویژه پویانمایی 
ویژه ای که به درد بازی سازی بخورد یا رشته مهندسی نرم افزار واحد 
و  بازی  طراحی  رشته  در  ندارد.  وجود  بازی سازی  برای  تخصصی 
نوشتن بازی نامه هم تقریبا هیچ جای مرتبطی وجود ندارد. انستیتو 
ملی  بنیاد  ذیل  که  است  آموزشی  موسسه  یک  سازی  بازی  ملی 
بازی های رایانه ای فعالیت می کند و در هر سه رشته  سال هاست که 
به تربیت دانشجو می پردازد. یک زمان هایی این فعالیت بزرگ تر بود 
به  مثلًا  و  این کلاس ها  برای  داشتیم  بهتری  مکان  و  بودجه  ما  و 
ساختمان  آن  اما  بودیم،  رسیده  هم  دانشجو  هزار  ترمی  رکوردهای 
را به خاطر مسائل بودجه ای از دست دادیم و درحال حاضر هم به 
دنبال تصدی گری در کار آموزشگاهی نیستیم، اما تمایل داریم بتوانیم 
کنیم  تقویت  نحوی  به  را  علوم  وزارت  و  دانشگاه ها  با  ارتباطاتمان 
که آموزش های بازی سازی با کمک ما در همه دانشگاه های کشور 

برگزار شود.
اگر قرار باشد مسئولیت اتاق های فرار و... به ما محول شود، به صلاح 
است که این کار موقتی باشد. یعنی مثلًا تا زمانی که نهاد متولی برای 
سرگرمی های تعاملی وجود نداشته باشد ما بتوانیم کمک کنیم. شاید 
نگاه کلان تر این باشد که یک »وزارت بازی« در کشور شکل بگیرد 
یا حتی یک معاونتی ذیل وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی تعریف شود 
که از بردگیم تا بازی رایانه ای و اسباب بازی و... را پوشش دهداو با 
تاکید بر عدم تمایل بنیاد بازی های رایانه ای به تصدی گری در زمینه 
آموزش بازی سازی، اظهار کرد: نهاد تخصصی آموزشی باید آموزش 
بدهد ولی ما در طراحی سیلابس ها، تربیت اساتید و سپس کمک به 
جذب سرمایه همراهی می کنیم. البته در این بین نمی توان از نقش 
معاونت علمی و پارک های علم و فناوری غفلت کرد. در مدل فرضی، 
افراد و گروه ها را به صندوق سرمایه گذاری  این  ما می خواهیم بعداً 
معرفی کنیم که بتوانند روی تیم ها سرمایه گذاری کنند و این چرخه 

تولید ارزش کامل شود.
حاجی میرزایی افزود: طبیعتاً وقتی یک دور این چرخه صورت گیرد، 
خود این صندوق از درآمدی که از سود این کار خواهد داشت می تواند 
به سایر اجزای این چرخه کمک کند. این چرخه به مرور با قوانین 
اقتصادی عمومی دنیا فعال می شود ولی در ابتدا نیاز دارد که نهادهای 

مرتبط به آن کمک کنند.
تغییر زمان برگزاری جشنواره بازی های رایانه ای فجر به 

دلیل ترافیک جشنواره ها
او در بخش دیگری از صحبت های خود به روند برگزاری جشنواره 
بازی های رایانه ای فجر اشاره کرد و گفت: یکی از خواسته های بازی 
سازها از ما این بود که با توجه به ترافیک بالای برگزاری جشنواره های 
فجر در بهمن ماه، دوباره زمان این جشنواره را به زمان بهتری از سال 

برگردانیم. جشنواره برای بازی سازان نوعی تریبون است که بتوانند 
دیده شوند و حرف خود را بزنند، اما هیاهوی جشنواره های فجر به ویژه 

جشنواره فیلم به حدی است که فرصتی به بازی سازان نمی داد.
برنامه »هفته بازی« مطلوب بازی سازان

او در بخش دیگری از سخنان خود درباره زمان برگزاری جشنواره 
بازی های رایانه ای فجر که به دلیل ترافیک کاری جشنواره های فجر 
مورد انتقاد بازی سازان بود، گفت: برای این موضوع نظر بازی سازان 
این جشنواره  که  است  این  نظرات  مهم ترین  از  یکی  را می پرسیم. 
دانشجویان  ما  مخاطبان  عمده  زیرا  شود  برگزار  تابستان  فصل  در 
و دانش آموزان هستند و لازم است جشنواره زمانی برگزار شود که 
با  همزمان  این جشنواره  و  باشند  داشته  بیشتری  فراغت  گروه  این 
بازی«  »هفته  عنوان  تحت  نمایشگاهی  کارهای  و  بازی  مسابقات 
اتفاقات در آن گنجانده شود و برای یک  این  برگزار شود که همه 
هفته، بازی تبدیل به اولویت اصلی کشور شده و همه جا از رسانه 
گرفته تا حاکمیت راجع به بازی حرف بزنند. این گزینه بیشتر مطلوب 

بازی سازان است تا اینکه در ساختار جشنواره فجر باشیم.
مسئولیت برگزاری جشنواره را به بازی سازان می دهیم

فعلی  نظر  حاضر  درحال  گفت:  رایانه ای  بازی های  بنیاد  مدیرعامل 
وزارت فرهنگ و ارشاد هم این است که به سمت همکاری بیشتر با 
بازی سازان برویم تا حتی تصدی گری را در رویداد جشنواره به آنها 
بدهیم و فقط به دنبال تسهیل گری باشیم به شکلی که اگر امسال 
شیوه  این  با  که  باشد  آخری  سال  کنیم،  برگزار  را  ما جشنواره  هم 
پیش می رویم و از سال های بعد بتوانیم با یک ساز و کار مشخص 
روند برگزاری جشنواره را به صنف بازی سازان بدهیم. هدف ما چنین 
رایانه ای در  بازی های  چیزی است، به همین دلیل رویداد جشنواره 
لیست رویدادهای رسمی وزارت فرهنگ و ارشاد برای سال جاری قرار 
ندارد. سال 1404 جشنواره برگزار می شود اما در لیست رویدادهای 
رسمی قرار ندارد. باید بتوانیم با همین صنف و خود بازی سازان رویداد 
برگزار بکنیم ولی قرار نیست که یکی از رویدادهای تکلیفی وزارت 
فرهنگ و ارشاد، جشنواره بازی های رایانه ای باشد، آنهم به شکلی که 

ما متولی و متصدی صفر تا صد آن باشیم.
تشریح سیاست وزارت ارشاد در قبال جشنواره بازی های رایانه ای

او افزود: توصیه به ما این است که مشارکت بگیریم و امیدواریم از 
هفتم  در جشنواره های  دهیم.  انجام  را  کار  این  بتوانیم  سال 1404 
بلوغ  این  به  تغییرات  برخی  ایجاد  با  داشتم  مسئولیت  که  هشتم  و 
رسیدیم که شکل جشنواره تبدیل به یک جشنواره صنفی و حرفه ای 
شود. معمولا در جشنواره های فجر و به صورت کلی جشنواره های 
حاکمیتی، هیات داوران مثلًا 5 نفره یا 10 نفره انتخاب می شود و آنها 
داوری می کنند، اما در جشنواره هشتم به سیاق سایر جشنواره های 
به اسم »آکادمی جشنواره« طراحی شد و  معتبر خارجی، سیستمی 
بودند  برده  ما جایزه  از جشنواره  قبل  در سال های  تمام کسانی که 
بود شورای  قرار  و  زمینه شدند  این  در  مادام العمر  داوران  به  تبدیل 
مدیریتی داشته باشیم که از رسانه ها تا بازی سازان نماینده داشته باشد 
و قوانین مشخصی مصوب کرد و تعداد قابل توجهی بالغ بر 100 نفر 

در آن آکادمی در داوری ها فعال بودند.
نه  و  بود  حاکمیتی  نه  که  بود  شکلی  به  جشنواره  آن  داد:  ادامه  او 
تجارتی و در واقع همه کارها توسط خود صنف برگزار می شد. دنبال 
این هستیم که امسال بتوانیم دوباره به همان ساختار برگردیم، آکادمی 
شکل بگیرد تا اگر امسال هم ما متصدی ماندیم اما از سال بعد شکل 
اصول مشخص  و  موازین  رعایت  در صورت  و  کند  تغییر  جشنواره 
را  برگزاری  بودجه  بماند و ما  به همان شکل  بنیاد، دیگر روال کار 
به آنها بدهیم. این سیاست وزارت ارشاد است، امیدواریم امسال این 
سیاست محقق شود اما اگر به امسال نرسیم باز هم خود بنیاد جشنواره 

بازی های رایانه ای را برگزار خواهد کرد.
ضرورت اصلاح روش های احصاء آمار

مدیرعامل بنیاد بازی های رایانه ای در بخش دیگری از سخنان خود 
از  درآمدهای حاصل  زمینه  در  آمار  احصاء  اینکه روش های  بیان  با 
بازی های رایانه ای روش های درست و دقیقی نبودند، اظهار کرد: هیچ 
وقت هم ما ادعا نکردیم که روش ها دقیق هستند، اما اکنون به دنبال 
این هستیم که آمارهایمان ثبتی ـ مبنا شود؛ یعنی بتوانیم اعدادی که 
به  این بخش  بازی هزینه می کنند و درآمدهایی که در  برای  افراد 
با کمک نهادهای ذی ربط به صورت یک داشبورد  دست می آید را 
نیز  رسانه ها  به  حتی  را  داشبورد  آن  حتی  و  باشیم  داشته  مدیریتی 
بدهیم و لازم نباشد که ما سالانه آمار بدهیم و آنها هر زمانی که 
خواستند به این آمار دسترسی داشته باشند. این موضوع برای تعداد 

بازی کنان و سایر بخش ها در حوزه بازی ها نیز صدق می کند.
افزایش متوسط سنی گِیمرها

بازی های  مصرف  سرانه  و  بازیکنان  از  فعلی  آمارهای  درباره  او 
داریم  کشور  در  گیمر  میلیون   30 حدود  گفت:  کشور،  در  دیجیتال 
که متوسط سنی آنها نسبت به سال های قبل افزایش یافته است و از 
حدود 25 سال به حدود 27 سال رسیده است. سرانه مصرف بازی نیز 

روزانه حدود 82 دقیقه است.
آمارها غلط نیستند اما دقیق هم نیستند!

افزود:  و  دانست  مهمی  مسئله  را  دقیق  آمار  فقدان  میرزایی  حاجی 
همین آمار نیمه دقیق را هم ما تنها جایی هستیم که به شکل منظم 
و هر یک سال در میان با انجام پیمایش به دست می آوریم و اعلام 
می کنیم. البته اینکه می گوییم آمار غیردقیق است نباید این شائبه را 
ایجاد کند که آمار غلط است؛ دوستان هر سال به دقیق ترین شکل 
ممکن تلاش خود را انجام دادند و حتی با نهادهای مهم نظرسنجی 
هم  آماری  تحلیل  و  روش شناسی  در  و  کردند  همکاری  کشور هم 
نهایت توان خود را گذاشتند، اما اگه آمار ثبتی ـ مبنا شود و ما بتوانیم 
داشبوردهایی از پلتفرم ها و بازی ها داشته باشیم، اعدادمان واقعی تر 
می شود و بعد با تصحیح آنها به عدد دقیق تری می رسیم. در این زمینه 
کمک وزارت ارتباطات هم می تواند موثرتر از نظرسنجی های کلامی 

از افراد درباره میزان بازی کردنشان باشد.
تلاش می کنیم معافیت مالیاتی مشمول بازی سازان شود

مدیرعامل بنیاد بازی های رایانه ای در نهایت به موضوع معافیت مالیاتی 
تولیدکنندگان محصولات فرهنگی اشاره کرد و گفت: متاسفانه چون 
آن زمانی که این قانون تصویب شده چیزی به اسم بازی ویدیویی 
وجود نداشته، بازی ها ذیل این قانون، مشمول معافیت مالیاتی نیستند 
و در حال حاضر این مسئله ای است که بازی سازان خیلی دنبال آن 
هستند که بتوانند به آن برسند. از طریق معاونت پارلمانی وزارت ارشاد 
سعی می کنیم این چالش را برطرف کنیم. معافیت مالیاتی یک مشوق 
است که حتی اگر موقت باشد تا بازی سازان به درآمد برسند، در ادامه 

می تواند خیلی موثر باشد و حتی به نفع کشور باشد.

30 میلیون گِیمر در کشور داریم
 احتمال تشکیل »معاونت بازی« در وزارت ارشاد

آگهی مزایده و تجدید مزایده 
»نوبت دوم«

سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های کشاورزی
شهرداری سبزوار

ســازمان ســاماندهی مشــاغل شــهری و فرآورده های کشــاورزی شــهرداری ســبزوار 
در نظــر دارد بــا اســتفاده از اختیــارات حاصلــه از احــکام بودجــه 1404 و نامــه شــماره 
03/2/04/78519 مــورخ 1403/12/27  نســبت تجدیــد مزایــده غرفــه شــماره 7 بازار 
زائــر و مزایــده غرفــه هــای شــماره 5و6 بازارچــه نقابشــک را بــرای مــدت 2 ســال 
از طریــق مزایــده عمومــی و بــا جزئیــات منــدرج در اســناد مزایــده بــا بهــره گیــری 
ــماره  ــا ش ــت )www.setadiran.ir( و ب ــی دول ــدارکات الکترونیک ــامانه ت از س
تجدیــد مزایــده 5004095096000022 و شــماره مزایــده 5004095096000023 و  

5004095096000024  بــه صــورت الکترونیکــی اقــدام نمایــد.
زمان انتشار درسایت: روز یکشنبه مورخ 1404/04/22

مهلــت دریافــت اســناد تجدیدمزایــده و مزایــده از ســایت : روز چهارشــنبه مــورخ 
1404/05/01

آخرین مهلت شرکت در تجدید مزایده و مزایده: روز شنبه مورخ 1404/05/11
مبلغ شرکت در تجدیدمزایده و مزایده :5درصدقیمت پایه

آگهی مزایده
»نوبت دوم«

سیدمحمد دلبری
سرپرست سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری سبزوار

ســازمان فرهنگــی اجتماعــی ورزشــی شــهرداری ســبزوار در نظــر 
دارد بــه اســتناد مــاده 13 آییــن نامــه مالــی و معاملاتی شــهرداری، 
ــماره  ــا ش ــاوی ب ــنای ن ــتخر ش ــاره اس ــده اج ــه مزای ــبت ب نس
ــا  ــی و ب ــده عموم ــق مزای ــده 5004093676000001 از طری مزای
ــامانه  ــری از س ــره گی ــا به ــده،  ب ــناد مزای ــدرج در اس ــات من جزئی
تــدارکات الکترونیکــی دولــت)www.setadiran.ir( بصــورت 

الکترونیکــی اقــدام نمایــد. 
زمان انتشار در سایت: 1404/04/22
مهلت دریافت اسناد : 1404/05/02

مهلت شرکت در مزایده: 1404/05/12
مبلغ شرکت در مزایده 5 درصد قیمت پایه می باشد.

سینما و تلویزیون

قصه قهرمان ملی برای
 کودکان؛ انیمیشن »بازمانده 2« 

در حال نگارش است

رئیس مرکز کودک و نوجوان سیما با اشاره به نگارش و 
ساخت مجموعه انیمیشن »بازمانده 2« خبر داد که قرار 
است در آن به یکی از قهرمانان ملی معروف به حاج 

رمضان هم پرداخته شود.
صادق باطنی رئیس مرکز کودک و نوجوان سیما با اشاره 
به فعالیت های این مرکز پس از جنگ 12 روزه به خبرنگار 
مهر بیان کرد: ساخت انیمیشن »بازمانده 2« را در دستور 
کار داریم که قصه آن را با اتفاقات اخیر پیوند زده ایم. این 
داستان از بعد از بیرون پریدن مادربزرگ از قطار شروع 
می شود و درباره نوه او است که حالا یکی از قهرمانان 

بزرگ مقاومت شده است.
وی اضافه کرد: این مسیر قهرمانی درباره امروز و حتی 
مرتبط با ایران خواهد بود. قرار است خیلی از قهرمانانی 
را که این سال ها به عنوان شهید شناخته ایم در این 
مجموعه انیمیشن ببینیم که تاکنون 5 قسمت هم به 
نگارش درآمده است. از جمله شخصیت هایی که در این 
مجموعه نمایشی داریم شهید محمدسعید ایزدی معروف 

به حاج رمضان است.
باطنی با اشاره به شخصیت حاج رمضان عنوان کرد: او 
از قهرمانان بزرگ ملی ما در نبرد فلسطین با اسرائیل در 
همه این سال ها بوده است که هیچ گاه به شکل ویژه از 
او یاد نشده است و حالا ما در این مجموعه قرار است به 

او هم بپردازیم.



دوره آموزش ایمنی و آتش نشانی )داوطلبین آقا و خانم( در هفته نخست مرداد 1404 برگزار می شود.به گزارش لیجار ؛ حبیب موحدی معاون  آموزش ایمنی و پیشگیری سازمان آتش نشانی رشت با بیان اینکه حضور اقشار مختلف در این دوره از آموزش ها بطور رایگان می باشد، افزود: 
دروس مختلف ایمنی و آتش نشانی به صورت تئوری و عملی در یک دوره 16 ساعته در زمینه – آشنایی با سازمان و اهداف آن- اصول و مبانی حریق- خاموش کننده های دستی- ایمنی گاز- لوله های نواری آبرسان- تجهیزات آتش نشانی- کمک های اولیه و حمل مصدوم- اطفای 

حریق به صورت عملی و تئوری به داوطلبین آموزش داده خواهد شد.وی در ادامه گفت:در پایان پس از برگزاری آزمون عملی و تئوری به افرادی که این دوره را با موفقیت سپری کنند گواهینامه آتش نشان داوطلب اهدا خواهد شد.
گفتنی است:متقاضیان حضور در این دوره می توانند از دو طریق نسبت به رزرو کلاس آموزش رایگان اقدام کنند..1ـ تماس با شماره واحد آموزش 33461619 کد رشت 013

2ـارسال پیامک به شماره 3000819125 بطور مثال) درخواست حضور در آموزش آتش نشانی 1 نفر(زمان و مکان محل برگزاری آموزش به داوطلبین از طریق سامانه پیامکی این سازمان اطلاع رسانی خواهد شد.
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دوره آموزش مقدماتی آتش نشانی برای عموم شهروندان برگزار می شود4

خبر خبر 

ابراز  با  قزوین  استان  آبفای  شرکت  مدیرعامل 
نگرانی از میزان مصرف آب در استان، بر ضرورت 
صرفه جویی و مصرف بهینه توسط شهروندان تأکید 

کرد.
قزوین،داراب  از  معین  خبرنگار  ارسالی  گزارش  به 
بیرنوندی با اشاره به استقرار توده های هوای گرم 
تابستانی در روزهای اخیر، از افزایش بی رویه مصرف 

آب در استان ابراز نگرانی کرد و گفت: از مردم انتظار داریم با حساسیت بیشتری، مدیریت 
مصرف و صرفه جویی در آب را دنبال کنند.

وی افزود: تمامی چاه های استان به صورت شبانه روزی و با حداکثر ظرفیت در حال بهره برداری 
هستند، اما به دلیل مصرف بالا، سطح ذخیره مخازن در بسیاری از شهرهای استان ناپایدار 

شده است.
مدیرعامل شرکت آبفای استان قزوین خاطرنشان کرد: طرح های اضطراری برای تأمین آب 
مورد نیاز شهروندان به اجرا درآمده که از جمله آن ها، حفر یک حلقه چاه عمیق با ظرفیت 20 
لیتر در ثانیه برای شهر قزوین است که در کمتر از سه هفته تکمیل و صبح امروز وارد مدار 

بهره برداری شد.
بیرنوندی تأکید کرد: رفع تنش آبی و جبران کسری آب در اوج مصرف تابستان، وابسته به 
بهره برداری از پروژه انتقال آب از سد طالقان است؛ پروژه ای که با اتمام آن، مشکل تأمین آب 

آشامیدنی شهرهای دارای تنش مانند قزوین، مهرگان و محمدیه برطرف خواهد شد.

 امام جمعه رشت گفت : ملت سلحشور ایران در 
زیرا  نمی شود  و  نشده  میدانی ضعیف ظاهر  هیچ 
منطق و نیروی لازم را داراست و همواره عملکردی 

موثر و مقتدرانه دارد.
به گزارش ایرنا، آیت الله رسول فلاحتی در خطبه 
امام  در مصلی  نماز جمعه رشت  این هفته  های 
با  ما  امنیت کشور  کرد:  اظهار  )ره( شهر  خمینی 

رضایت خارجی ها به وجود نیامده بلکه در سایه تلاش های زنان و مردان متدین حاصل شده 
و حفظ می شود و تداوم می یابد.

وی در ادامه خطبه ها با اشاره به پذیرفتن قطعنامه 598 افزود: 27 تیرماه سال 67 ما با عزت 
قطعنامه 598 را پذیرفتیم و حتی یک وجب از خاک میهن خود را به دشمنان ندادیم زیرا ملت 

شجاع است و زیر بار زور نمی رود وعزتمندانه زندگی می کند.
امام جمعه رشت ادامه داد: مردم ما مقابل تمام بحران ها و مشکلات ایستاده اند و با وجود 
کمبودها و مشکلات مردم ما پای انقلاب ایستاده اند و در همه ابعاد از این کشور و نظام دفاع 

می کنند.
خطیب جمعه رشت همچنین در زمینه بررسی پرونده عوامل نفوذی رژیم صهیونیستی عنوان 
کرد: از رئیس قوه قضائیه انتظار است که پرونده این جنایتکاران توسط قضات انقلابی به 

سرعت در کمترین زمان ممکن رسیدگی شود.
وی ادامه داد: همچنین به مردم اطلاع رسانی شود تا در جریان رسیدگی به این پرونده ها و 

وضعیت افرادی که به میهن و ملت خود خیانت کردند، قرار گیرند.
وی در یخشی دیگر از خطبه های این هفته نماز جمعه با اشاره به مشکل ترافیک رشت عنوان 
کرد: تنها راه کاهش ترافیک رشت، زوج و فرد کردن تردد خودروهاست که البته این امر باید 

با رضایت مردم انجام شود.
آیت الله فلاحتی افزود: گرچه پل ها و تقاطع های غیر همسطحی در رشت احداث شده اما این 

پل ها و یا گران کردن بنزین چاره کار و راهکار حل مشکل ترافیک نیست.
نماینده ولی فقیه در گیلان افزود: ترافیک یکی از معضلات مهم در جامعه ما به خصوص 
رشت محسوب می شود از اینرو باید فکری اساسی برای برطرف کردن این معضل انجام شود 

که زوج و فرد کردن تردد خودروها یکی از این راهکارهاست که باید بررسی شود.

نماینده وزیر علوم و رئیس نمایندگان تام الاختیار 
آزمون سراسری  داوطلبان  تعداد  گیلان گفت: 
نوبت دوم سال 1404 در گیلان در مقایسه با 

نوبت نخست 12 درصد کاهش یافته است.
دکتر محمد دوستار  در گفت و گو با خبرنگار 
ایرنا در امر برگزاری آزمون های سراسری گفت: 
رقابت داوطلبان نوبت دوم آزمون سراسری امروز 

)جمعه( با شرکت 9 هزار و 899 داوطلب مرد و زن رشته علوم تجربی به پایان رسید.
وی بیان کرد: 2 هزار و 802 داوطلب رشته ریاضی و فنی و پنج هزار و 277 داوطلب علوم 
انسانی صبح پنجشنبه و 984 نفر در گروه آزمایشی هنر و یک هزار و 915 داوطلب گروه 

زبان های خارجی عصر روز با هم رقابت کردند.
افزون بر 23 هزار داوطلب مرد و زن روزهای 11 و 12 اردیبهشت امسال در نوبت نخست 
کنکور سراسری سال 1404 در استان گیلان رقابت کردند که از این تعداد 65 درصد زن و 
35 درصد مرد بودند.2 هزار و 886 داوطلب رشته ریاضی و فنی، 6 هزار و 638 داوطلب علوم 
انسانی، هزار و 65 داوطلب رشته هنر و 2 هزار و 330 شرکت کننده زبان های خارجی و 10 
هزار و 372 داوطلب رشته علوم تجربی در نوبت نخست کنکور سراسری در گیلان رقابت 
کردند.آزمون سراسری سال 1404 برای پذیرش دانشجو در رشته های با آزمون در دوره های  
روزانه، نوبت دوم )شبانه(، نیمه حضوری، مجازی، پردیس خودگردان دانشگاه ها و مؤسسات  
آموزش  عالی، دانشگاه  پیام نور، مؤسسات  آموزش  عالی  غیرانتفاعی  و غیردولتی و رشته های 

تحصیلی با آزمون دانشگاه آزاد اسلامی برگزار می شود

مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گیلان گفت: 16 هزار و 762 نفر بهار امسال آموزش های 
مهارتی را در مراکز دولتی و خصوصی استان فرا گرفتند.

محمود شادکام در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: از این تعداد هفت هزار و 828 نفر با 
بیش از 996 هزار نفر ساعت در قالب 875 دوره در بخش دولتی از آموزش های فنی و حرفه ای 
بهره مند شدند.وی اضافه کرد: هشت هزار و 934 مهارت آموز نیز در قالب 2 میلیون و 14 هزار 
و 927 نفر ساعت با بیش از سه هزار و 838 دوره آموزشی در بخش آموزشگاه های آزاد فنی 
و حرفه ای گیلان از آموزش های مهارتی برخوردار شدند.مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای 
گیلان بیان کرد: اشاعه و ترویج آموزش های مهارتی و توانمندسازی افراد فاقد مهارت، ارائه 
آموزش های مهارتی در راستای یاری رساندن به ایجاد اشتغال پایدار در جامعه و حفظ آن در 
جامعه کشور از اهداف برگزاری دوره های مهارتی است.وی اظهار کرد: علاقمندان برای کسب 
مهارت می توانند به صورت حضوری به مراکز فنی و حرفه ای گیلان و غیرحضوری به سایت 

آموزش فنی و حرفه ای به آدرس http://gilan.irantvto.ir مراجعه کنند.
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای گیلان اضافه کرد: این آموزش ها نقش مهمی در رونق 
اشتغال و کارآفرینی دارد از اینرو خانواده ها باید فرزندان خود را به کسب مهارت های فنی و 
حرفه ای تشویق کنند.آموزش های فنی و حرفه ای مجموع آموزش های نظری و عملی است 
که با هدف ارتقای دانش افراد و ایجاد مهارت های لازم و به فعلیت رساندن استعدادهای 
نهفته در متقاضیان اجرا می شود و مهارت آموزان را برای احراز شغل، حرفه و کسب و کار در 
مشاغل گوناگون تا سطوح مشخص آمده کرده و توانایی آنان را برای انجام کار و فعالیت در 
حرف مختلف افزایش می دهد.20 مرکز آموزشی دولتی و سه هزار و 124 آموزشگاه آزاد فنی و 

حرفه ای در صنعت، کشاورزی، فرهنگ، هنر و خدمات در گیلان فعال است.

فنی  دفتر  رئیس  میدانی  بازدید  جریان  در 
 ، اسلامی  شورای  اعضاء   ، استانداری 
بیمارستان  از  شهری  مسئولان  و  شهردار  
بررسی  ضمن  کمال شهر،  تخت خوابی   135
پروژه، در جلسه ای  پیشرفت  آخرین وضعیت 
با حضور پیمانکار، راهکارهای تسریع تکمیل 

این مرکز درمانی مورد بحث  از  و بهره برداری 
قرار گرفت.به گزارش اداره ارتباطات شهرداری کمال شهر، روز سه شنبه 24 تیرماه 1404 ، 
سید امیر فتاحیان رئیس دفتر فنی استانداری، به همراه اعضای شورا، محمد اسدی شهردار 
کمال شهر، و جمعی از مدیران حوزه عمرانی و اجرایی، از پروژه بیمارستان 135 تخت خوابی 
کمال شهر بازدید کردند.در این بازدید که با هدف ارزیابی دقیق وضعیت اجرایی و بررسی 
موانع موجود برای تسریع در بهره برداری از بیمارستان انجام شد، بخش های مختلف پروژه 
از جمله ساختمان اصلی، تاسیسات زیربنایی، سیستم های برق و مکانیک، و فضای فنی 
بیمارستان مورد بررسی فنی قرار گرفت.پس از این بازدید، جلسه ای با حضور پیمانکار پروژه 
و مسئولان مربوطه برگزار شد که در آن، نقاط بحرانی پروژه، نیازهای تجهیزاتی و اقدامات 
باقیمانده برای تکمیل نهایی به صورت تخصصی مورد بحث قرار گرفت.در این نشست، لزوم 
هم افزایی کلیه دستگاه های ذی ربط از جمله استانداری، دانشگاه علوم پزشکی، اداره کل راه 
و شهرسازی ، شورا و شهرداری کمال شهر و  پیمانکار پروژه به عنوان عاملی کلیدی برای 
شتاب بخشی به روند اتمام پروژه مورد تأکید قرار گرفت.محمد اسدی، شهردار کمال شهر ، در 
این جلسه ضمن تشریح سابقه و اهمیت استراتژیک پروژه برای منطقه اظهار داشت: »این 
بیمارستان با ظرفیت 135 تخت، یکی از مطالبات جدی و ضروری مردم فهیم کمال شهر 
است. از ابتدای آغاز عملیات اجرایی، مدیریت شهری با حمایت قاطع دکتر عبداللهی استاندار 
محترم استان البرز، پیگیری مستمر و جدی در سطح استانی و ملی را در دستور کار قرار داده 
است.«وی افزود: »اکنون پروژه در مراحل پایانی تکمیل قرار دارد و امیدواریم با مساعدت ویژه 
دستگاه های اجرایی، به زودی شاهد افتتاح رسمی این مرکز درمانی و آغاز خدمت رسانی آن به 
شهروندان باشیم.«گفتنی است پروژه بیمارستان کمال شهر به عنوان یکی از طرح های کلان 
حوزه سلامت در استان البرز، با دارا بودن ظرفیت کامل خدمات تخصصی و فوق تخصصی، 
در صورت بهره برداری، می تواند نقش مؤثری در کاهش بار مراجعین به مراکز درمانی کرج 
و دسترسی سریع تر شهروندان غرب استان به خدمات پزشکی ایفا کند.مدیریت شهری 
کمال شهر ضمن تأکید مجدد بر پیگیری شبانه روزی این پروژه، از تمامی دستگاه های مسئول 
خواستار تسریع در تأمین اعتبارات، رفع موانع اجرایی و تجهیز کامل مرکز شده و امیدوار است 

با هماهنگی و همدلی ایجادشده، به زودی شاهد افتتاح این پروژه مهم ملی باشیم.

خانواده  و  بانوان  امور  دفتر  مدیرکل   
انجمن  اندازی  راه  از  قزوین  استانداری 

طراحان مد و لباس در قزوین خبر داد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین، 
مریم بیدخام در نشست با جمعی از بانوان 
بر اهمیت طراحی  تأکید  با  استان  طراح 
لباس متناسب با فرهنگ اصیل ایرانی و 

اسلامی گفت: پوشش اجتماعی دختران و 
بانوان نماد هویت، وقار و ارزش های فرهنگی جامعه است و ضروری است طراحی پوشاک 

اجتماعی ترکیبی از زیبایی، هنر و ارزش های فرهنگی باشد.
وی با بیان اینکه ظرفیت طراحان بانوی استان در حدی است که می تواند به برندسازی 
ملی منجر شود از ایجاد انجمن طراحان مد و لباس در قزوین خبر داد و افزود: ایجاد انجمن 
طراحان مد و لباس می تواند زمینه ارائه طرح های خلاقانه، برگزاری رویدادهای تخصصی 

و تقویت صنعت مد بومی را فراهم سازد.
به گفته بیدخام، این انجمن نقش مهمی در حمایت از طراحان، پیگیری مطالبات آنها در 
حوزه اشتغال و کارآفرینی، و برگزاری جشنواره های فصلی طراحی و دوخت لباس ایفا 

خواهد کرد.
مدیرکل امور بانوان استانداری قزوین تصریح کرد: این برنامه در راستای معرفی الگوهای 
پوشش متناسب با فرهنگ ایرانی – اسلامی و پاسخ به نیاز جامعه به طراحی های متنوع، 
جذاب و اصیل دنبال می شود. حمایت از تولیدکنندگان داخلی و طراحی لباس هایی متناسب 

با سلایق جوانان از جمله اهداف اصلی این حرکت است.
وی تأکید کرد: برای تحقق این اهداف، همکاری همه دستگاه های فرهنگی، اقتصادی و 
رسانه ای ضروری است تا با هم افزایی، بستری برای توسعه صنعت مد ایرانی – اسلامی و 

تقویت اقتصاد فرهنگی استان فراهم شود.

معاون سیاسی امنیتی استانداری قزوین از روند 
برگزاری مصاحبه های دوازدهمین آزمون فراگیر 
گزارش  کرد.به  بازدید  اجرایی  دستگاه های 
ارسالی خبرنگار معین از قزوین، شهرام احمدپور 
معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین 
در راستای نظارت بر حسن اجرای مصاحبه های 
دوازدهمین آزمون فراگیر دستگاه های اجرایی، 
جمعی از مسئولان ارشد استان از محل برگزاری 

این فرآیند بازدید کرد.
احمدپور در این بازدید، با حضور در بخش های مختلف محل مصاحبه، از نزدیک در جریان روند 
ارزیابی داوطلبان در سه بخش تخصصی و شغلی، روان شناسی و عمومی قرار گرفتند و با عوامل 

اجرایی و مصاحبه گران گفت وگو کردند.
بازدید معاون سیاسی استانداری قزوین از آزمون فراگیر دستگاههای اجرایی 

معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استاندار قزوین در حاشیه این بازدید گفت: جذب نیروی انسانی 
شایسته، لازمه تقویت بدنه اجرایی و ارتقاء کارآمدی در نظام اداری است.

وی اظهارداشت: دقت در مراحل ارزیابی و رعایت اصول حرفه ای، اعتماد عمومی را نسبت به 
فرآیندهای استخدامی افزایش می دهد.

از  قزوین  منطقه ای  آب  شرکت  مدیرعامل   
پیشرفت ملموس طرح انتقال آب شرب به استان 
با لوله های چدن داکتیل خبر داد و گفت: تاکنون 
830 در محل خط انتقال تسطیح و لوله گذاری 
انجام شده است.به گزارش ارسالی خبرنگار معین  
از قزوین،منصور ستوده در این باره اظهار کرد: 

قرارداد خرید لوله های چدن داکتیل به قطر یک 
هزار و 600 میلی متر و به طول مجموع 23.7 کیلومتر، در 2 فاز، با شرکت لوله و ماشین سازی 
ایران امضا شده که ارزش این قرارداد 11 هزار و 920 میلیارد ریال است.وی اضافه کرد: بخش 
قابل توجهی از لوله های فاز نخست به طول 5.3 کیلومتر تولید شده و تاکنون حدود 2.1 کیلومتر 
از آن ها وارد کارگاه طرح شده اند.ستوده در ادامه از اجرای عملیات اجرایی در مسیر طرح خبر داد 
و اظهار داشت: تاکنون حدود 10 کیلومتر از مسیر آبرسانی تسطیح، یک هزار و 650 متر کانال 
کشی و 830 متر لوله گذاری در محل انجام شده است.مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین 
همچنین با اشاره به منابع مالی طرح گفت: در سال جاری حدود 6 هزار میلیارد ریال اعتبار از 
محل پیوست بودجه و منابع توازن منطقه ای برای این طرح پیش بینی شد.ای مسوول با تاکید 
بر اهمیت این طرح در ارتقای کیفیت زندگی مردم استان قزوین تصریح کرد: تمام توان خود را 
به کار بسته ایم تا در کوتاه ترین زمان ممکن، آب شرب باکیفیت و پایدار به شهرها و روستاهای 
هدف منتقل شود.ستوده یادآور شد: برای تحقق کامل این هدف، به حمایت جدی تر مدیران 

ارشد و همراهی سایر مسئولان استانی نیاز داریم.

استاندار گیلان گفت: باید با استفاده از ظرفیت ها گیلان را به استانی 
پیشرو در حوزه صنعت IT و هوش مصنوعی تبدیل کنیم.

به گزارش ایرنا، هادی حق شناس  در نشست با فعالان فناوری اطلاعات 
استان به مناسبت روز ملی فناوری اطلاعات با اشاره به پیشنه یکصد 
ساله گیلان در فعالیت های اثر بخش ملی آزادی خواهی و مشروطه 
خواهی و همچنین ایجاد دانشگاه شریف توسط دکتر مجتهدی، گفت: 
گیلانیان به شکل بالقوه در سطح ملی و بین المللی اثرات ماندگاری در 
بخش های علمی، فرهنگی، عرفان و فلسفه از خود به جا گذاشته اند و 
در عرصه ارتباطات و فناوری وحوزه هوش مصنوعی نیز با ایجاد شهر و 

شهرک هوشمند و غیره می توانند سردمدار باشند.
وی تصریح کرد: مردم این استان با اتکاء به توانمندهای علمی خود 
می توانند در این حپزه از فناوری و دانش نوین پیشرو باشند و این مهم 
توسط هریک از ما که امروز عهده دار مسئولیتی هستیم و در این حوزه 

فعالیت می کنیم، رقم خواهد خورد.
وی اظهار کرد: طی 10 سال آینده شاهد شکل گیری شهر هوشمند و 

دولت الکترونیک خواهیم بود.
وی گفت: از تمام ظرفیت دستگاه های دولتی برای حل مشکلات بخش 
خصوصی درحوزه ارتباطات و فناوری اطلاعات بهره خواهم گرفت؛ در 
مقوله هوش مصنوعی نیز از هر فعالیتی که مشکلات مردم را در کوتاه 

ترین زمان ممکن حل کند، حمایت خواهیم کرد.
استاندار گیلان هوش مصنوعی را ابزاری برای افزایش بهره وری دانست 
و تصریح کرد: می توان با بومی سازی در تکنولوژی های نوین دنیا و با 
تقویت فعالیتهای گروهی از این تکنولوژی ها برای توسعه و پیشرفت 

کشور بهره گرفت و این مهم با دستان توانمند جوانان و فعالان عرصه 
فناوری اطلاعات میسر می شود.

حق شناس اعلام آمادگی کرد: مسائل این حوزه را با دقت مورد بررسی 
قرار دهد.

وی افزود: معتقدم هوش مصنوعی راه میانبری برای تقویت بخش 
کشاورزی، حفظ محیط زیست و تقویت بخش های صنعت و خدمات 
است؛ اگر امروز به هر دلیلی محصولات کشاورزی گران تولید می شود 

با توسعه گردشگری می توان اقتصاد گیلان را متحول کرد.
وی ادامه داد: باید از فناوری اطلاعات برای انتقال اطلاعات، افزایش 
بهره وری، زندگی بهتر و تاثیر گذاری بر کیفیت زندگی استفاده کنیم 
با این پیش شرط که شما جوانان و فعالان فناوری اطلاعات در این 

عرصه پیشتاز باشید.
استاندار گیلان در این جلسه افزود: نماینده نظام صنفی رایانه ای در 

شورای گفت  و گوی دولت و بخش خصوصی بابد عضو شود.
وی گفت: دستگاههای اجرایی نسبت به پرداخت مطالبات خود به 
شرکت های بخش خصوصی فعال در حوزه فناوری و اطلاعات اقدام 

کنند.
وی خواستار بخشودگی کامل جرائم مالیاتی و تسهیل در ارسال لیست 
های بیمه ای بدون اعمال جریمه برای شرکت های فناوری اطلاعات 
شد و تاکید کرد: استفاده از پیمانکاران بومی و مشاوران احراز صلاحیت 
شده عضو سازمان نظام صنفی رایانه ای برای اجرای پروژه های 

فناوری اطلاعات در اولویت قرار گیرد.
مدیرکل ارتباطات و فناوری اطلاعات گیلان نیز در این نشست اظهار 
کرد:در استان 35 شرکت دانش بنیان وجود دارد که 21 مورد در حوزه 

رایانه و فناوری و 14 شرکت در حوزه برق و مخابرات فعال است.
سعید زاهدی اضافه کرد: بیش از 70 استارتاپ و30 سکو پلتفرم کسب و 
کار مجازی هم در استان ثبت شده وپ مشغول فعالیت هستند؛ سازمان 
نظام صنفی رایانه ای گیلان نیز از نخستین سازمانهای استانی شکل 
گرفته در کشور است اتحادیه فناوران الکترونیک و رایانه بعنوان بازوان 
اجرایی صنعت ICT در حوزه فناوری ارتباطات نیز خدمات لازم را به 

مردم استان ارائه می دهند.
وی گیلان را از استانهای برتر در حوزه اقتصاد دیجیتال دانست و 
تصریح کرد: در برنامه هفتم توسعه کشور سهم 10 درصدی برای 
اقتصاد دیجیتال از اقتصاد کل کشور هدف گذاری شده است که ما 
تلاش می کنیم در گیلان با توجه به پتانسیل ها و ظرفیت های موجود 

در پایان سال 1407 به این رقم برسیم.

منیره خجسته حال 
دکتر محمود عاطف راد مدیرکل بیمه سلامت گیلان گفت : 
اهمیت و جایگاه سلامت در بیمه سلامت بر کسی پوشیده نیست 

و بیمه سلامت حامی سلامت مردم است.
دکتر محمود عاطف راد مدیرکل بیمه سلامت گیلان اظهار 
داشت ، اهمیت و جایگاه سلامت در بیمه سلامت بر کسی 

پوشیده نیست و بیمه سلامت حامی سلامت مردم است.
وی با اشاره به اهداف سازمان بیمه سلامت افزود: توسعه پوشش 
فراگیر بیمه ، حفاظت مالی از بیمه شدگان ، افزایش خدمات و 

عمق دهی به خدمات از اهداف بیمه سلامت می باشد.
مدیرکل بیمه سلامت گیلان یاد آور شد:استان گیلان 2میلیون 
و 503 هزار نفر جمعیت دارد که از این تعداد یک میلیون و 315 
هزار نفر معادل 52 درصد تحت پوشش بیمه سلامت استان 

هستند .
ادامه داد:از یک میلیون و 315 هزار نفر جمعیت تحت  وی 

پوشش بیمه سلامت ، یک میلیون و 114 هزار نفر معادل 85 
درصد تحت پوشش بیمه سلامت رایگان می باشند.

دکتر عاطف راد تصریح کرد:روستائیان و ساکنان شهرهای زیر 
20 هزار نفر، مددجویان تحت پوشش کمیته امداد و بهزیستی 
بصورت رایگان تحت پوشش بیمه سلامت هستند.وی یادآور 

شد : بیش از 236 هزار نفر در گیلان و بیش از 12 میلیون نفر در 
کشور بر بیمه شدگان رایگان بیمه سلامت افزوده شد.

دکتر عاطف راد با بیان اینکه بیمه سلامت گیلان با 2043 
موسسات  کرد:این  خاطرنشان  است،  داد  قرار  موسسه طرف 
بمنظور ارائه خدمات به جامعه هدف یعنی بیمه شدگان بیمه 
سلامت ، طرف قرارداد با این بیمه هستند .دکتر عاطف راد 
گفت : قبل از آبان 1401 فقط 3000 نفر از بیماران خاص تحت 
پوشش بیمه سلامت بودند که با تشکیل صندوق بیماران خاص 
و صعب العلاج در استان گیلان تعداد بیماران این صندوق از 5 
به 129بیماری وتعدادبیماران خاص وصعب العلاج از 3000هزار 
نفر به 61962 نفرافزایش یافت که این افراد پس از نشاندار شدن 
در سامانه های الکترونیکی بیمه سلامت از مزایا و خدمات این 
صندوق به صورت کاهش فرانشیز و کمک های جانبی بهره 

مند شدند.

مدیرکل امور مالیاتی استان قزوین گفت: طی یک سال اخیر بیش از 
98 درصد از درآمدهای عمومی استان از محل مالیات تأمین شده و 
مجموع درآمدهای مالیاتی استان از مرز 17 هزار میلیارد تومان عبور 

کرده است.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین،سیدمحمود موسوی صانع 
در حاشیه بازدید آیت الله حسین مظفری امام جمعه قزوین از اداره کل 
از  امور مالیاتی استان قزوین اظهار کرد: طی یک سال اخیر بیش 
98 درصد از درآمدهای عمومی استان از محل مالیات تأمین شده 
و مجموع درآمدهای مالیاتی استان از مرز 17 هزار میلیارد تومان 

عبور کرده است.
وی افزود: از این میزان بیش از دو هزار میلیارد تومان از منابع خارج از 

استان و با پیگیری و تعامل بین دستگاهی وصول شده است.
مدیرکل امور مالیاتی استان با اشاره به تلاش مستمر کارکنان این اداره 
تصریح کرد: همکاران ما حتی در ایام تعطیل و شرایط دشوار جوی 
نیز با حضور فعال، برای تحقق درآمدهای مالیاتی و تأمین منابع استان 
از هیچ کوششی دریغ نکرده اند و این تعهد و مسئولیت پذیری، ستون 
اصلی تحقق عدالت مالیاتی و توسعه اقتصادی استان به شمار می رود.

موسوی صانع اضافه کرد: تحقق 100 درصدی درآمدهای مالیاتی 
استان و دستیابی به 17 درصد مازاد بر بودجه مصوب مرهون همکاری 

شناسایی  نظیر  نظارتی  برنامه های  دقیق  اجرای  محترم،  مؤدیان 
پرونده های  انتقال  و  بانکی  تراکنش های  بررسی  مالیاتی،  فرارهای 

مالیاتی به استان است.
وی ادامه داد: درآمد حاصل از این مازاد به صورت مستقیم به استان 
تخصیص یافته و سهم چشمگیری در تأمین منابع پروژه های عمرانی، 

هزینه های جاری و توسعه زیرساخت های استان ایفا کرده است.
مدیرکل امور مالیاتی استان قزوین تمرکز بر پرونده های مهم، رصد 

تراکنش های بانکی مشکوک و مقابله با شرکت های صوری را از جمله 
اقدامات مهم در مقابله با فرار مالیاتی دانست و گفت: در این راستا، این 
اداره کل موفق به کسب رتبه دوم کشور در حوزه مقابله با فرار مالیاتی 
درآمدهای  از  تنها چهار درصد  داد:  ادامه  است.موسوی صانع  شده 
مالیاتی استان مربوط به اصناف بوده و رویکرد سازمان امور مالیاتی 
تسهیل گری، تکریم مؤدیان و کاهش هزینه وصول مالیات است و بر 
اساس ظرفیت تبصره ماده 100 قانون مالیات های مستقیم، مالیات 

بیش از 55 درصد مؤدیان با نرخ صفر محاسبه شده است.
افزوده  ارزش  ریال عوارض  میلیارد  از 48 هزار  بیش  توزیع  از  وی 
در سال گذشته خبر داد و افزود: این رقم معادل پنج برابر مالیات 
وصول شده در استان است که به شهرداری ها و دهیاری ها اختصاص 
یافته و نقش مؤثری در بهبود خدمات عمومی و توسعه محلی داشته 
است. همچنین 128 میلیارد تومان به حوزه بهداشت و 157 میلیارد 

تومان به ورزش اختصاص پیدا کرده است.
مدیرکل امور مالیاتی استان قزوین با اشاره به بازگشت قابل توجه این 
منابع به شهرستان ها گفت: در شهرستان آوج 69 برابر مالیات دریافتی 
و در شهرستان بوئین زهرا هشت برابر مالیات دریافتی عوارض ارزش 
افزوده توزیع شده است که نشان از بازگشت ملموس مالیات به جامعه 

دارد.

اجرای  در  امسال  گفت:  قزوین  استان  مدارس  نوسازی  سرپرست 
نهضت توسعه عدالت آموزشی 146 پروژه با 1017 کلاس درس با 

اختصاص یک هزار میلیارد تومان اعتبار اجرا می شود.
با حضور  مراسمی  در  قزوین،  از  معین  ارسالی خبرنگار  گزارش  به 
استاندار، اصغری مدیرکل آموزش و پرورش استان.  محمد نوذری 
پورعباسی سرپرست اداره نوسازی مدارس، زینالو خیر مدرسه ساز، 
احمدپور معاون سیاسی امنیتی ، مسعود رحمانی رئیس مجمع خیرین 
مدرسه ساز استان، حجت الاسلام محمد باریک بین از روحانیون 
استان، کلنگ احداث یک باب مدرسه 24 کلاسه در خیابان شهید 

دستغیب قزوین به زمین زده شد.
پورعباسی سرپرست نوسازی مدارس استان قزوین در این مراسم 
اظهارداشت: در اجرای طرح توسعه عدالت آموزشی بیش از 146 پروژه 
تعریف شده و 81 پروژه با اعتبارات خیریین فعال است که حدود 35 

درصد پیشرفت فیزیکی دارد.
وی بیان کرد: 65 پروژه با مشارکت خیرین و اعتبار دولتی ساخته می 
شود و 22 مدرسه برای جبران کمبود سرانه و 43 مدرسه هم نیمه 

تمام و تخریبی است.
سرپرست نوسازی مدارس استان قزوین یادآورشد: تعهد خیرین 254 
میلیارد تومان برای ساخت 20 مدرسه با 105 کلاس درس است که 

عملیاتی می شود.
وی بیان کرد: امسال در اجرای طرح نهضت عدالت آموزشی قرار 
است 146 پروژه با 1017 کلاس درس با اختصاص یک هزار میلیارد 

تومان اعتبار اجرا شود.
در ادامه کلنگ احداث دبیرستان 24 کلاسه شرکت ریسندگی گیلان 

به همت خیر نیک اندیش، علی زینالو به زمین زده شد.
این دبیرستان در هفت هزار و 500 مترمربع مساحت، با هشت هزار 
مترمربع زیربنا، ساخته می شود و با داشتن سالن آمفی تئاتر، سالن 
ورزش و نمازخانه بیش از 200 میلیارد تومان هزینه دارد که توسط 

علی زینالو تامین خواهد شد.

مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین گفت: باتلاش و پیگیری های 
شبانه روزی همکاران شرکت آب منطقه ای قزوین و با همکاری اداره 
ثبت اسناد و املاک استان سند بستر رودخانه باراجین در استان قزوین 

اخذ شد.
به گزارش ارسالی خبرنگار معین از قزوین، منصور ستوده مدیر عامل 
این شرکت اظهار داشت: یکی از علل خسارات وارده در زمان وقوع 
سیلاب ها تصرف و تعدی به بستر رودخانه ها می باشد، لذا اخذ اسناد 
مالکیت اراضی بستر رودخانه های استان با هدف پیشگیری و کاهش 
میزان خسارات ناشی از وقوع سیلاب ها و همچنین تثبیت مالکیت 
دولت و تسریع در برخورد قانونی با متخلفین بصورت جدی با همکاری 
اداره کل ثبت اسناد و املاک استان در دستور کار شرکت آب منطقه 

ای قزوین قرار گرفته است.

ستوده با اشاره به اقدامات صورت گرفته در این زمینه اضافه نمود: در 
ادامه اقدامات شرکت آب منطقه ای قزوین جهت اخذ اسناد مربوط 
با تلاش و پیگیری های شبانه روزی  به بستر رودخانه های استان 
همکاران شرکت سند 44 هکتار از اراضی بستر رودخانه باراجین در 
محدوده شهر قزوین اخذ گردید و این اقدام مهم در خصوص سایر 

رودخانه های استان نیز همچنان در دست اجرا می باشد.
مدیرعامل شرکت آب منطقه ای قزوین در پایان خاطرنشان شد: با 
توجه به اینکه رودخانه ها در بخشهای مختلف استان واقع شده اند 
لازم است سایر دستگاه ها نیز همکاری بیشتری با این شرکت به 
عنوان متولی حفاظت و صیانت از رودخانه ها داشته باشند تا ضمن 
حفظ حقوق بیت المال از اقدامات متصرفانه به بستر قانونی رودخانه ها 

و زمین خواری نیز جلوگیری بعمل آید.

بیرنوندی:هشدار جدی آبفای قزوین در 
خصوص تبعات مصرف بی رویه آب

امام جمعه رشت :ملت سلحشور ایران در 
همه میدان ها قوی ظاهر شده است

داوطلبان کنکور سراسری در گیلان ۱2 
درصد کاهش یافتند

بیش از ۱۶ هزار نفر در گیلان آموزش های 
مهارتی را فرا گرفتند

استاندار: گیلان را به استانی پیشرو در حوزه هوش مصنوعی تبدیل می کنیم

مدیرکل بیمه سلامت :رسالت اصلی بیمه سلامت، حفاظت از بیمه شدگان و اقشار 
آسیب پذیرجامعه در برابر  هزینه های درمانی است

موسوی صانع:درآمدهای مالیاتی استان قزوین از ۱7 همت گذشت

پورعباسی:نهضت توسعه عدالت آموزشی در استان قزوین با اجرای ۱4۶ پروژه و 
۱0۱7 کلاس درس

مهندس ستوده:اخذ سند 44 هکتاری بستر رودخانه باراجین در استان قزوین

خدمت رسانی درمانی به مردم کمال شهر در آستانه تحقق؛ 
فاز پایانی پروژه بیمارستان با جدیت دنبال می شود

بیدخام:انجمن طراحان مد و لباس در قزوین 
ایجاد می شود

بازدید معاون سیاسی استانداری قزوین از آزمون 
فراگیر دستگاههای اجرایی 

پیشرفت طرح انتقال آب شرب به قزوین
تسریع در فرآیند لوله گذاری
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در این نشست که در محل کانون انجمن صنفی کارگران ساختمانی شهرستان گرگان صورت گرفت، قربان زنگانه مدیرکل ضمن تشریح و بررسی مسائل و مشکلات جامعه کارگران ساختمانی گفت: امیدواریم با افزایش تعاملات و رایزنی های لازم، فرایند بیمه شدن کارگران ساختمانی در 
کمترین زمان انجام شود.قربان زنگانه ، ضمن تاکید بر رفع مشکلات و دغدغه های صنفی و انسجام بیشتر تشکل ها، خدمت به این قشر را افتخاری برای سازمان دانسته و گفت: بسیار مفتخریم که در مجموعه سازمان تامین اجتماعی خدمتگزار کارگران ساختمانی هستیم.

ایشان بررسی دقیق از وضعیت اشتغال کارگران ساختمانی را امری ضروری دانست و در این باره گفت: بهره مندی کارگران واقعی ساختمانی از خدمات این سازمان حق مسلم این عزیزان است و تمام توان خود را در این راستا به کار گرفته ایم.در ادامه ده سنگی رییس انجمن صنفی کارگران 
ساختمانی شهرستان گرگان نیز ضمن تشکر از مجموعه سازمان تامین اجتماعی در استان گلستان، همراهی این سازمان با کارگران ساختمانی در استان را مایه دلگرمی جامعه کارگری دانست و گفت: همواره سعی ما بر این بوده است که با هم افزایی با بازرسان و مسئولان تامین اجتماعی استان 

از حق کارگران واقعی ساختمانی در بهره مندی از مزایای این سازمان دفاع کنیم.دراین جلسه روسای شعب یک و دو گرگان وهم چنین کارشناسان اداره کل پیشنهادهای لازم را درخصوص نحوه بررسی مسائل و مشکلات جامعه کارگران ساختمانی ارائه کردند
یکشنبه  29 تیر  1404

 شماره 7045  

دیدار مدیر کل تامین اجتماعی استان با هیات مدیره انجمن صنفی کارگران ساختمانی 

ملایر- قائم مقام مدیرعامل در توزیع نیروی برق شهرستان ملایر از نصب 20 دستگاه 
ترانس توزیع برق تا پایان سال در شهرستان ملایر خبر داد و گفت: اولین دستگاه 
ترانس برق جهت ارتقا شبکه و رفع ضعف ولتاژ در روستای نامیله نصب شده است و 

19 ترانس برق دیگر نیز تا پایان سال نصب خواهد شد.
رضا شیردره چهارشنبه، 25 تیر در حاشیه بازدید از پروژه های برق شهرستان ملایر، 
با بیان اینکه برای نصب این ترانس برق، دو میلیارد تومان هزینه شده است، افزود: 
19 ترانس توزیع برق دیگر نیز با اعتباری بالغ بر 35 میلیارد تومان طی سال جاری 

نصب خواهند شد.
شیردره افزایش قابلیت اطمینان شبکه، رفع ضعف ولتاژ و ایجاد زیر ساخت مطلوب 
برق برای متقاضیان جدید و تامین برق مطمئن و پایدار را از جمله هدف های نصب 

ترانس توزیع برق برشمرد.
وی به توسعه شبکه های توزیع برق اشاره و مطرح کرد: در این راستا پروژه افزایش 
خروجی های فشار متوسط پست فوق توزیع ملایر 1 با هدف افزایش قابلیت اطمینان 

شبکه تامین کننده برق شهر ملایر و حومه آن در دستور کار قرار گرفت. 
شیردره با بیان اینکه این پروژه با اعتباری بیش از 5/4 میلیارد تومان اجرا شد، مطرح 
کرد:اجرای این پروژه و توسعه شبکه فشار متوسط با احداث 2کیلومتر کابل زمینی فشار 

متوسط و 200 متر شبکه هوایی فشار متوسط انجام شده است.
وی تعدیل بار مصرفی و تامین برق مطمئن و پایدار  را از جمله دلایل افزایش تعداد 
خروجی های پست فوق توزیع ملایر 1 دانست و افزود: تا پایان سال پروژه هایی از 
جمله اصلاح و بهینه سازی شبکه برق، توسعه و اصلاح شبکه و هوشمندسازی و 

کنترل بار مصرفی اجرا خواهد شد.

تعاون،  مدیرکل  آشتاب،  علی    
قم،  استان  اجتماعی  رفاه  و  کار 
آباد  حسین  روستای  مسجد  در 
در  و  یافت  حضور  مست  میش 
جمع اهالی این روستا سخنرانی 
کار  اهمیت  بر  تأکید  با  و  کرد 
روستاییان  از  گروهی،  و  جمعی 
تعاونی ها،  تشکیل  با  تا  خواست 
ظرفیت های کشاورزی منطقه را 

به طور مؤثرتری مدیریت کنند. 
   وی بیان کرد: »با همکاری و مشارکت جمعی می توان روستاها را از وضعیت 
معیشتی به بنگاه های اقتصادی پویا تبدیل کرد و از این طریق به رشد و توسعه 
پایدار دست یافت.«     مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان قم همچنین 
به موضوع مشاغل خانگی اشاره کرد و گفت: »مشاغل خانگی می تواند به 
عنوان راه حلی مؤثر برای افزایش درآمد خانوارها و اشتغال زایی در مناطق 
روستایی مورد توجه قرار گیرد. دولت نیز از این طرح ها حمایت می کند.«    
وی در ادامه به موضوع مرحله سوم کالابرگ پرداخت و توضیحاتی در مورد 
نحوه توزیع این بسته های حمایتی ارائه داد و به سؤالات مردمی در زمینه های 

مختلف از جمله اشتغال و تعاونی ها پاسخ گفت.

پروژه تبدیل شبکه مسی به شبکه فیبرنوری در استان گلستات از گرگان آغازشد.  غلامعلی 
شهمرادی گفت:   پروژه مهم جمع آوری کامل شبکه مسی و تبدیل آن به شبکه فیبر 
نوری در شهر گرگان آغاز شده است و در ادامه طرح SWAP در دیگر شهرهای استان 
نیز آغاز خواهد شد. وی گفت: این اقدام به منظور به روزرسانی زیرساخت های مخابراتی و 

رفع مشکلات مرتبط با کابل های مسی انجام می شود. 
مدیر مخابرات منطقه گلستان با اشاره به طول عمر محدود کابل های مسی و افزایش 
سرقت این کابل ها گفت: کابل های مسی به دلیل ضعف ساختاری و سرقت های مکرر، 
مشکلات زیادی برای شبکه مخابرات ایجاد کرده اند که باعث اختلال در خدمات رسانی 
می شود. به همین دلیل، تصمیم گرفته شد تا این شبکه ها به طور کامل حذف و جایگزین 

آن ها شبکه های فیبر نوری شود. 
دکتر غلامعلی شهمرادی افزود : فیبر نوری با داشتن قابلیت انتقال داده های بیشتر و با 

کیفیت تر، نقشی کلیدی در بهبود خدمات ارتباطی ایفا خواهد کرد.  
وی تأکید کرد که این پروژه به تدریج در سراسر استان اجرا خواهد شد . 

مدیر مخابرات منطقه گلستان همچنین اشاره کرد که این پروژه نه تنها باعث افزایش 
پایداری و سرعت شبکه می شود، بلکه به کاهش هزینه های نگهداری و تعمیرات نیز 

کمک می کند و در نهایت تجربه بهتری برای مشترکان به ارمغان خواهد آورد.

تکلیف  تعیین  قانون  نامه  آیین  ماده 13  و  قانون  ماده 3  موضوع  آگهي 
وضعیت ثبتي و اراضي و ساختمان هاي فاقد سند رسمي

برابر راي شماره 1404۶0318020008377 مورخ 1404/4/4   هیات  
اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتي اراضي و ساختمان هاي 
فاقد سند رسمي مستقر در واحد ثبتي حوزه ثبت ملک کلاچاي تصرفات 
مالکانه بلامعارض متقاضي   خانم پوران صادقی  فرزند  شعبانعلی   به شماره 
شناسنامه 113   صادره از   تهران   به شماره ملي  0047272791   در 
ششدانگ  یک  قطعه  زمین  مزروعی   به  مساحت  218/87   مترمربع  
به  پلاک  3909   فرعي  از 142  اصلي  واقع در  قریه  نوده بخش29  
گیلان خریداری  شده   از  مورد نسق  مالک  رسمی  بانو فرنگیس اسدپور 
) نسق زارعی  شماره 22027 مورخ 52/5/31 دفترخانه  ۶۶ کلاچای ( 

محرز گردیده است .
لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهي میشود 
در صورتي که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضي اعتراضي 
داشته باشند میتوانند از تاریخ انتشار اولین آگهي به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تاریخ 
تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایي تقدیم نمایند. بدیهي 
است در صورت انقضاي مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 

سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/04/29 
 تاریخ انتشار نوبت دوم: 1404/05/13 

نادر عیوضي صالح - رئیس  اداره ثبت اسناد و املاک کلاچاي- از طرف  علي 
علائي  جوردهي م- الف :1105  

نصب 20 دستگاه ترانس توزیع برق در ملایر تا 
پایان سال

پروژه جمع آوری کامل شبکه مسی مخابرات 
در شهرستان گرگان 

حضور مدیرکل تعاون، کار و رفاه اجتماعی استان 
قم در مسجد روستای حسین آباد میش مست 

توسط مهندس سعید جعفری مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره ایزوایکو:
گزارشی جامع از توانمندی ها، ظرفیت ها و تجهیزات موجود در ایزوایکو ارائه گردید

بازدید سرپرست شرکت گاز استان گلستان از کلینیک دندانپزشکی 
صنعت نفت استان

شهردار کرج:تعامل قضایی و اجرایی، زمینه ساز توسعه کرج است
دیدار شهردار کرج و جمعی از مدیران با رئیس دادگستری البرز

در  جوارکارگاهی  مهارت آموزی  جدید  مرکز   - زنجان 
واحدتولیدی نخ تایر زنجان به مناسبت سفر روزانه وزیر تعاون، 

کار و رفاه اجتماعی به استان افتتاح شد.
به عنوان  اجتماعی،  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر  میدری،  احمد   
مهمان ویژه در این مراسم، بر اهمیت آموزش های ضمن 
کار تأکید کرد و نقش این مراکز را در ارتقای مهارت کارگران 

حیاتی دانست. 
مدیرکل آموزش فنی و حرفه ای استان زنجان نیز در این 
به  پاسخ گویی  به منظور  مراکز  این  که  کرد  اعلام  مراسم 
نیازهای آموزشی شرکت  نه تایر و سنجش صلاحیت حرفه ای 

کارگران تأسیس شده است.
 محمدرضا انصاری افزود: تاکنون 74 مرکز مهارت آموزی 

جوارکارگاهی در استان زنجان راه اندازی شده است. 
وی خاطرنشان کرد که این مراکز با استناد به ماده 110 قانون 
با  با هدف توسعه آموزش های مهارتی در مشارکت  کار و 

واحدهای تولیدی شکل گرفته است. 
تفویض اختیار به استان ها؛ رویکرد کلیدی دولت در توسعه 
احمد میدری، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، در ادامه با 
حضور در جلسه شورای گفت وگوی دولت و بخش خصوصی 
استان زنجان، بر رویکرد دولت مبنی بر تفویض اختیار به 
دارای  استان ها  که  داشت  اظهار  و  کرد  تأکید  استان ها 

ظرفیت های فوق العاده ای برای توسعه کشور هستند.
 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی با اشاره به نام گذاری سال 
جاری به عنوان سال »جهش تولید و سرمایه گذاری« اقدامات 
آن ها  جمله  از  که  کرد  تشریح  را  راستا  این  در  وزارتخانه 
می توان به بهبود سامانه روابط کار و کاهش زمان بررسی 

قراردادهای موقت اشاره کرد. 
وی با تأکید بر اهمیت همدلی بین کارگران، کارفرمایان و 
دولت، رونق تولید را کلید حل مشکلات اقتصادی و حمایت 
از تمامی فعالان این عرصه دانست و خاطرنشان کرد که 
بدون تولید، دستیابی به سازوکار مطلوب تأمین اجتماعی و 
ارائه خدمات مناسب به بازنشستگان امکان پذیر نخواهد بود. 

میدری با بیان اینکه دولت هیچ برتری نسبت به توانایی های 
برای  وزارتخانه  آمادگی  ندارد،  استان ها  سیاستی  و  اجرایی 
تفویض اختیار در حوزه های مختلف از جمله سازمان تأمین 

اجتماعی، روابط کار و تشکل های کارگری را اعلام کرد.
 وی بر برگزاری جلسات متعدد با فعالان اقتصادی و همکاری 

با اتاق بازرگانی برای رفع موانع و مشکلات تأکید نمود. 
در پایان، وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی ضمن قدردانی از 
تلاش های کسب وکارها، بر اهمیت حفظ وحدت و انسجام 
ملی در عبور از چالش ها و ناکام گذاشتن دشمنان تأکید کرد.

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری قم 
با تأکید بر اینکه هم اکنون 110 لیتر بر ثانیه پساب تصفیه و 
در آبیاری فضای سبز استفاده می شود، گفت: از این آب برای 
آبیاری فضای سبز جنگلی و کمربند سبز بهره گرفته می شود.

 پیام جوادیان در جلسه شورای سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهرداری قم، تحقق بودجه 1403 سازمان را مورد توجه 
قرار داد و اظهار داشت: بودجه سازمان در بخش درآمد 100 

درصد و در بخش هزینه 101 درصد تحقق یافته است.
وی با بیان اینکه رینگ انتقال پساب از تصفیه خانه از شمال 
تا جنوب شهر با 2 خط انتقال در حال انجام است، ابراز کرد: 
با تکمیل رینگ و تصفیه خانه، 350 لیتر بر ثانیه معادل 4.5 
میلیون مترمکعب پساب به چرخه آبیاری فضای سبز اضافه 

می شود.
مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای سبز شهرداری قم 
با تأکید بر اینکه هم اکنون 110 لیتر بر ثانیه پساب تصفیه و 
در آبیاری فضای سبز استفاده می شود، اذعان کرد: از این آب 
برای آبیاری فضای سبز جنگلی و کمربند سبز بهره گرفته 

می شود.
وی از تغییر کاربری 20 هکتار چمن در عرصه های فضای 
سبز قم خبر داد و گفت: 5 درصد از عرصه های فضای سبز 

شهری قم دارای چمن است.
و  آلوده  چاه های  واگذاری  اهمیت  به  اشاره  با  جوادیان 
آبیاری فضای سبز  برای  منطقه ای  بلااستفاده شرکت آب 
بوده که در حال  این موضوع چندین سال  ، تصریح کرد: 
پیگیری بوده و هنوز به نتیجه نرسیده است که نیازمند حمایت 

مدیریت استان است.

با حضور وزیر تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی انجام شد

افتتاح مرکز مهارت آموزی 
جوارکارگاهی در زنجان 

مدیرعامل سازمان سیما، منظر و فضای 
سبز شهرداری قم مطرح کرد

ضرورت واگذاری چاه های 
بلااستفاده برای آبیاری فضای 
سبز قم/تغییر پوشش گیاهی 20 

هکتار چمن

برگزاری میز خدمت سلامت رایگان با استقبال گسترده شهروندان در کوهسار

عدم تامین نفت خام و میعانات و واگذاری زمین برای توسعه؛
تهدیدی جدی برای تنها پالایشگاه خصوصی ایران

در شرایطی که کشور بیش از هر زمان نیازمند حفظ و توسعه ظرفیت های 
تولید داخلی، اشتغال زایی پایدار و اتکای اقتصادی به بخش خصوصی 
است، پالایشگاه نفت آفتاب ـ به عنوان تنها مجموعه تمام خصوصی در 
صنعت پالایش کشور ـ در آستانه بحرانی جدی قرار گرفته است؛ بحرانی 
که ریشه در عدم تخصیص به موقع خوراک )اعم از نفت خام و میعانات 

گازی( و عدم واگذاری زمین های مورد نیاز توسعه ای دارد.
به گزارش خبرنگار معین از بندرعباس، این پالایشگاه که از دهه 90 
در استان هرمزگان فعالیت خود را آغاز کرده، درحال حاضر برای بیش 
صنایع  و  پالایش  زنجیره  در  مهمی  پروژه های  در  نیرو  نفر  از 2700 
پایین دستی اشتغال ایجاد کرده است. اما موانعی در سطح استان و برخی 
دستگاه های اجرایی، عملًا رشد این مجموعه را متوقف کرده و امنیت 

شغلی کارکنان را به مخاطره انداخته است.
- زمین هایی که بهانه  های مختلف مانع توسعه آن ها شده است

در گفت و گوهایی که خبرنگار خبرآنلاین با برخی مدیران، مهندسان 
و کارگران در پالایشگاه آفتاب داشته است ، آفتاب با سرمایه گذاری در 
احداث زیرساخت ها و انتقال انرژی مورد نیاز خود بخشی از وظایف دولت 
در تامین زیرساخت را برطرف نموده اما یکی از مهم ترین چالش های 
طرح های  حیاتی  زمین  قطعه  سه  بلاتکلیفی  پالایشگاه،  پیش روی 
توسعه ای خود به مساحت های، 25 ،30 و 18 هکتار است که علی رغم 
پیگیری ها و انجام تعهدات لازم و طی شدن کند روال قانونی و وجود 
مصوبات رسمی و موافقت های قبلی، همچنان با بعضی مشکلات در 

نهادهای استانی مواجه شده اند.
آفتاب  نفت  پالایشگاه  مستندات  و  مشاهدات  براساس  که  حالی  در 
به صورت داوطلبانه، طبق توافقات و وظایف مربوط به مسئولیت های 
اجتماعی نسبت به ایجاد اولین بوستان مسئولیتهای اجتماعی شرکتهای 
بزرگ کشور با حمایت رئیس کل دادگستری استان ما به ازای زمین های 
واکذار شده توسط دولت ، اقدام کرده و عملیات درختکاری گسترده ای را 

جایگزین طی این سال ها داشته است.

این در حالی است که برای نمونه ستاد استانی پیگیری اجرای سیاست 
های کلی اقتصاد مقاومتی نیز با واگذاری یکی از قطعات 25 هکتاری 
زمین ها به شرکت پالایش نفت آفتاب موافقت کرده، اما تا این زمان 

اقدامی جدی بابت تخصیص آن در استان صورت نگرفته است.
یا  سیاسی  تصمیم  هیچ  نیازمند  گره ها،  این  حل  است  این  واقعیت 
غیراصولی نیست؛ بلکه صرفاً اراده و عزم بعضی از نهادها و دستگاه های 

دولتی در را می طلبد.
- ضرورت تضمین اشتغال هزاران کارگر و متخصص

با توجه به موانع موجود پیش پای این مجموعه بزرگ تولیدی ، یقینا ادامه 
این روند می تواند تبعات اجتماعی و کارگری برای استان و کشور در پی 
داشته باشد و امنیت شغلی نیروهای بومی را به مخاطره بیاندازد و عدم 
واگذاری زمین ها نیز مانعی جدی برای توسعه و بکارگیری متقاضیان کار 

و پرسنل این مجموعه باشد.
- روندی مغایر با سیاست های کلان رهبری و دولت

رهبر معظم انقلاب بارها بر لزوم میدان دادن به بخش خصوصی تاکید 
بخش  اقتصادی  فعالان  و  تولیدکنندگان  با  دیدار  در  بطوریکه  داشتند 
خصوصی فرمودند: پیشرفت ها و ابتکارات بخش خصوصی مایه امید و 
حرکت است . نظام تصمیم گیری و اجرایی کشور به عنوان یک الزام 

کاملًا جدی، به بخش خصوصی کمک کند و موانع را از مسیر تحرک 
و پیشرفت آن بردارد.

رئیس جمهور نیز در سخنان متعدد، حمایت از سرمایه گذاری خصوصی و 
تسهیل صدور مجوزها را اولویت دولت سیزدهم معرفی کرده است اظهار 
داشته است: دولت باید بستر لازم برای مشارکت بخش خصوصی در حل 
مشکلات اقتصادی و تولیدی را فراهم کند و با ایجاد هماهنگی، زمینه را 

برای فعالیت بهتر و بیشتر این بخش مهیا سازد.
 پزشکیان در دیدار با فعالان بخش خصوصی از جمله تولیدکنندگان، بر 
این نکته تأکید کرد که دولت در کنار آنها خواهد بود و با مشکلات آنها 

خواهد جنگید.
اما همانطور که قبلا اشاره شد علی رغم تاکیدان رهبر معظم انقلاب 
و رییس جمهور هنوز مشکلات و موانع بویژه در سطح استان ها پا بر 

جاست.
ناگفته نماند استاندار هرمزگان ، تمامی نمایندگان استان و دیگر مسوولان 
کشوری همواره حامی چنین مجموعه هایی بویژه این پالایشگاه بوده 
اند اما گویا همان کاغذبازی ها و طولانی بودن روندها به مانند بسیاری 
از مجموعه های تولیدی و صنعتی در کشور اینبار گریبان آفتاب را هم 

گرفته است.
طی سالهای اخیر، قوه قضاییه نیز بویژه در زمان حجت الاسلام اژه ای 
رییس دستگاه قضایی با ورود به موضوع رفع موانع تولید و حل مشکلات 
مجموعه های صنعتی و تولیدی و پیگیری منویات رهبر انقلاب در این 
مقوله گام های موثری را برداشته است و یقینا درصورت ورود دستگاه 
قضایی روند حل و فصل مشکلات این دست از مراکز بخش خصوصی و 

کارآفرین در استان هرمزگان نیز تسریع خواهد شد.
- فرصت کم است؛ تصمیم فوری لازم است

در آخر اگر امروز گره های بخش خصوصی در عرصه تولید رفع نشود، فردا 
نه تنها اینگونه ظرفیت ها از بین می رود، بلکه اعتماد بخش خصوصی به 

اقتصاد کشور  نیز دچار آسیب جبران ناپذیر خواهد شد.

معین - بندرعباس 
به مناسبت 26 تیر پنجاه وهشتمین سالگرد تأسیس سازمان گسترش و نوسازی 
صنایع ایران )ایدرو(، نشستی خبری با حضور جمعی از اصحاب رسانه استان 

هرمزگان در مجتمع کشتی سازی و صنایع فراساحل ایران )ایزوایکو( برگزار شد.
این نشست با حضور مهندس سعید جعفری، مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره 
ایزوایکو، مهندس علی عزیزی، مدیر گروه شناورهای بزرگ، و مهندس قربانی، 

مدیر ارتباطات و امور بین الملل این مجموعه برگزار شد.
مهندس سعید جعفری مدیرعامل و نایب رئیس هیئت مدیره ایزوایکو ضمن 
تبریک 26 تیر ماه سالروز تأسیس ایدرو، گزارشی جامع از توانمندی ها، ظرفیت ها 
و تجهیزات موجود در ایزوایکو ارائه کرد و به تشریح پروژه های شاخص انجام شده 

و در دست اجرا پرداخت. 
وی با اشاره به موقعیت راهبردی ایزوایکو در منطقه خلیج فارس، این مجتمع 
را به عنوان بازوی اجرایی توانمند صنعت دریایی کشور معرفی کرد که می تواند 
در حوزه ساخت، تعمیر، به روزرسانی و تجهیز شناورها و سازه های فراساحلی 

نقش آفرینی مؤثری داشته باشد.
جعفری ادامه داد: در دوران جنگ تحمیلی 12 روزه، متخصصین ایزوایکو با تلاش 
شبانه روزی، تعمیر و ساخت شناورهای نفتکش را ادامه دادند تا صادرات نفت کشور 

متوقف نشود و این اتحاد و همبستگی باید در جهاد تبیین برجسته شود.
مدیرعامل ایزوایکو تأکید کرد: ایزوایکو با دو حوض خشک بزرگ )475 و 375 
متر(، 3000 متر دیواره اسکله و چهار سامانه به آب اندازی، توانایی طراحی، ساخت 
و تعمیر شناورهای کوچک تا غول پیکر 320 هزار تنی با ظرفیت حمل 2.5 میلیون 
بشکه نفت را دارد و از سال 1380 به عنوان منطقه ویژه اقتصادی صنعتی فعالیت 

می کند.
وی در ادامه اظهار داشت: ایزوایکو 12 پروژه تعمیرات سکوهای حفاری و 47 
پروژه تعمیرات کشتی را با موفقیت انجام داده و با وجود تحریم های دریایی و 
نفتی، با تعمیر شناورهای VLCC 320 هزار تنی و تغییر کاربری شناورهای 
نظامی از خروج ارز جلوگیری کرده و صادرات نفتی کشور را حفظ کرده است و 

حدود 87 هزار تن از تجهیزات فراساحلی کشور، معادل 40 درصد کل تجهیزات 
پارس جنوبی، در ایزوایکو ساخته یا تعمیر شده و پروژه های فاز 11 و میدان نفتی 

فروزان در حال انجام است.
مهندس جعفری بیان کرد: در سال 1403، ایزوایکو با رشد 8 درصدی تولید در 
سه ماهه اول، بیش از 95 درصد برنامه های خود را محقق کرده و برای سال 

1404، برنامه تولید و خدمات 60 هزار تنی را هدف گذاری کرده است.
جعفری اظهار داشت: به دلیل تحریم های ظالمانه کمی حضور مشتریان خارجی 
را کاهش داده و ناترازی انرژی، مانند قطعی برق، فعالیت ها را مختل کرده، اما 
ایزوایکو با مذاکره با شرکت ملی نفتکش و کشتیرانی جمهوری اسلامی برای 

ساخت شناورهای کانتینربر و فرآورده بر، به دنبال تقویت تولید داخلی است.
این مقام مسئول تأکید کرد: ایران با 97 شرکت کشتی سازی، ظرفیت اشتغال 
زیر 30 درصد دارد که نشان دهنده هدررفت توان داخلی است. تجمیع تقاضا و 
سفارش های پیوسته می تواند زمان و هزینه تولید را کاهش دهد و ایزوایکو آماده 

تحویل شناورها با کیفیت جهانی است.
جعفری ادامه داد: عمر متوسط ناوگان دریایی ایران بیش از 20 سال است، در حالی 

که در جهان زیر 10 سال است. شرکت های کشتیرانی باید سفارش های جدید 
خود را به ایزوایکو بسپارند تا ضمن جلوگیری از خروج ارز، تکنولوژی و مهارت 

ساخت به کشور منتقل شود.
وی افزود: ایزوایکو با همکاری شرکت های چینی، کره ای و اتحادیه کشتی سازی 
روسیه، به دنبال انتقال تکنولوژی و ساخت مشترک شناورها است و در شناورهای 
کوچک و متوسط، امکان بومی سازی 85 تا 90 درصدی را دارد، هرچند برخی 

تجهیزات خاص شناورهای بزرگ به دلیل عدم صرفه اقتصادی وارد می شوند.
مدیرعامل ایزوایکو خاطرنشان کرد: در راستای شعار سال، مذاکراتی با 6 شرکت 
خصوصی برای سرمایه گذاری در تولید فولاد و کابل های دریایی در منطقه ویژه 
کشتی سازی در جریان است و ایزوایکو با گواهینامه های بین المللی، شناورهای 

قابل استفاده در آب های بین المللی تولید می کند.
تأخیر  از  ناشی  مالی  چالش های  وجود  با  کرد:  نشان  خاطر  پایان  در  جعفری 
حال  در  بلندمدت  استراتژیک  برنامه  با  ایزوایکو  کارفرمایان،  پرداخت های 
بررسی واگذاری بخشی از بهره برداری به بخش خصوصی است و با استفاده 
از هوش مصنوعی در بخش های IoT و MIS وهمکاری در پروژه های انرژی 
تجدیدپذیر، به دنبال کاهش تأثیر قطعی برق و تقویت نقش خود در اقتصاد 

دریاپایه است.
گفتنی است در ابتدای این نشست، مهندس علی عزیزی به تشریح اقدامات 
پهن پیکر  شناورهای  اساسی  تعمیرات  حوزه  در  صورت گرفته  تخصصی 
 Ballast Water( توازن  به نصب سامانه تصفیه آب  اشاره  با  پرداخت و 
Management System( برای نخستین بار در کشور روی کشتی با 
تناژ بالای 100 هزار تن، این اقدام را نقطه عطفی در صنعت دریایی کشور دانست. 
وی افزود: اجرای این پروژه علاوه بر ارتقای استانداردهای زیست محیطی، نقش 

مهمی در استمرار جریان حمل ونقل دریایی و تسهیل صادرات ایفا خواهد کرد
پس از پایان نشست، خبرنگاران بازدید کوتاهی از بخش های عملیاتی و پروژه های 
در حال اجرای ایزوایکو داشتند و از نزدیک در جریان پیشرفت ها و ظرفیت های 

این مجموعه قرار گرفتند.

  ابوالفضل نرسی سرپرست شرکت گازاستان گلستان 
با حضور در درمانگاه صنعت نفت استان با کادر درمان 

این مرکز دیدار کردند.
به  قوت  خدا  عرض  ضمن  دیدار  و  بازدید  دراین 
تلاشگران عرصه بهداشت ودرمان  بویژه دندانپزشک 
عزیزان  این  تلاشهای  از  استان  نفت  معتمد صنعت 

قدردانی نمود.
وی با اشاره به اهمیت شغل طبابت اظهارداشت:زحمات 
پزشکان به بالاترین حد خود رسیده وحجم زیاد بیماران 

مراجعه کننده بسیارمحسوس و قابل تقدیر می باشد 
که شما عزیزان برای خدمت و   درمان  ناراحتی ها 
ومشکلات  آنان  تلاش مضاعف کرده که این خدمات 

همواره  قابل تحسین است.
سرپرست شرکت گازاستان گلستان درادامه از خدمات 
دکتر دندانپزشک و تیم درمانی صنعت نفت گلستان 
بخصوص  جامعه  سلامت  ارتقاء  و  حفظ  راستای  در 
همکاران عزیز این شرکت که همواره عطر امید بر بالین 

بیماران این شرکت می پراکند تقدیر و تشکر نمود.

درادامه این دیدارهمچنین ، پزشک معتمد و کادر درمان 
نیز با خوشآمدگویی وابراز محبت سرپرست گازگلستان 
، گوشه ای از فعالیت های درمانگاه و خدمات پزشکی 
صورت گرفته، روند مراجعات بیماران  بیشترشده اشاره 

کرده و توصیه های لازم در این زمینه ارائه نمودند.
گلستان  گازاستان  شرکت  سرپرست  راستا  درهمین 
ضمن ابراز رضایتمندی و استفاده از خدمات کلینک 
، کلیه همکاران و خانواده های محترم را  دعوت به 

استفاده از امکانات و خدمات کلینیک مذکور نمود.

به مناسبت هفته قوه قضاییه، شهردار کرج با حضور در دادگستری کل استان 
البرز با رئیس کل دادگستری استان دیدار و گفت وگو کرد.در این دیدار، کیانی 
ضمن تبریک هفته قوه قضاییه و گرامیداشت یاد و خاطره شهدای والامقام عرصه 
عدالت، از خدمات و تلاش های مجموعه قضایی استان البرز در صیانت از حقوق 
عمومی و پشتیبانی از برنامه های توسعه ای شهر کرج قدردانی کرد.وی با اشاره 
به همکاری نزدیک دادگستری با شهرداری کرج در سال های اخیر، به ویژه در 
زمینه تملک اراضی مورد نیاز برای اجرای پروژه های عمرانی گفت: امروز شاهد 
پیشرفت قابل توجهی در پروژه های زیرساختی، عمرانی و خدماتی شهر کرج 
هستیم که بدون همراهی و حمایت های قانونی، حقوقی و قضایی دستگاه قضایی 
استان امکان پذیر نبود.شهردار کرج تاکید کرد: مجموعه مدیریت شهری قدردان 
این تعامل اثربخش است و امیدواریم همکاری ها همچنان ادامه یابد.این مسئول 

همچنین با اشاره به اهمیت رویکرد پیشگیرانه قوه قضاییه در مدیریت چالش های 
شهری، تعامل میان نهادهای اجرایی و قضایی را ضامن تحقق عدالت شهری، 
امنیت اجتماعی و توسعه متوازن دانست.در ادامه این دیدار، رئیس کل دادگستری 
استان البرز، با تقدیر از اقدامات شهرداری کرج، بر اهمیت نقش مدیریت شهری 
در ارتقای سطح رضایتمندی عمومی و بهبود کیفیت زندگی شهروندان تأکید کرد.

حسین فاضلی هریکندی گفت: شهرداری کرج در سال های اخیر به ویژه در ایام 
دشوار جنگ 12 روزه ایران با رژیم صهیونیستی با رویکرد جهادی و مسئولانه وارد 
میدان شد و نقش مهمی در مدیریت بحران و حفظ ثبات اجتماعی ایفا کرد.این 
مسئول افزود: این اقدامات قابل تقدیر است و نشان دهنده روحیه خدمت رسانی و 
تعهد به مردم در مجموعه شهرداری است.رئیس کل دادگستری استان همچنین 
بر استمرار همکاری های مشترک میان دو مجموعه برای تحقق عدالت اجتماعی، 

مقابله با ساخت وسازهای غیرمجاز، حفظ حقوق بیت المال و حمایت از پروژه های 
توسعه ای شهر کرج تأکید کرد.این دیدار با تبادل نظر درباره راهکارهای تقویت 
تعاملات میان شهرداری و دستگاه قضایی استان و همچنین تجلیل متقابل از 

خدمات دو مجموعه پایان یافت.

با حضور حجت  تیرماه 1404  پنج شنبه 26  رایگان روز  میز خدمت سلامت 
شورای  اعضای   ، کوهسار  محترم  جمعه  امام  افتخاری  والمسلمین  الاسلام 
اسلامی شهر و جمعی از پزشکان و کارشناسان حوزه سلامت در مدرسه شهید 
سید ابراهیم حسینی و شهید مرتضی فلاح پور کوهسار برگزار شد و با استقبال 

پرشور مردم همراه بود.
در این برنامه، خدمات متنوعی از جمله دندانپزشکی، چشم پزشکی، فیزیوتراپی، 

پزشک  مو،  و  پوست  پزشک  بدن،  چکاپ  کودکان،  بینایی سنجی  ارتوپدی، 
عمومی، پزشک تغذیه، تست شنوایی، تست فشار خون هلال احمر، ورزش 
درمانی، خدمات پرستاری، مشاوره مددکاری، مشاور کارآفرین، ماما، طب سنتی، 
حجامت، روانشناسی، مشاوره حقوقی توسط وکیل پایه یک، مشاوره خانواده و 
همچنین سیم کارت رایگان و مشاوره بیمه تأمین اجتماعی به شهروندان ارائه 
شد.همچنین خیریه های مهر و وفا، اونیس اوتیسم پروانه سندروم و موسسه مهر 

سهیلا نیز در این رویداد حضور یافتند و به ارائه خدمات غربالگری و مشاوره 
پرداختند.در ابتدای مراسم، با عرض خیر مقدم و خسته نباشید به مدعوین، از 
زحمات برگزارکنندگان و مشارکت فعال پزشکان و گروه های جهادی تقدیر به 
عمل آمد.این برنامه با هدف ارتقاء سطح سلامت عمومی و آگاهی بخشی برگزار 
شد و رضایت و استقبال کم نظیر مردم نشان دهنده اهمیت و تأثیرگذاری چنین 

اقدامات ارزشمندی در سطح شهر بود
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مرکز اطلاع رسانی و روابط عمومی وزارت آموزش و پرورش با صدور اطلاعیه ای، شایعه انتشار سؤالات آزمون ورودی مدارس استعدادهای 
درخشان و نمونه دولتی، پیش از برگزاری آزمون را تکذیب کرد. این نهاد درباره شایعه انتشار سؤالات آزمون ورودی مدارس استعدادهای 
درخشان و نمونه دولتی اطلاعیه ای صادر و اعلام کرد: با توجه به شایعات منتشر شده در فضای رسانه ای کشور مبنی بر انتشار سؤالات 
آزمون ورودی مدارس استعدادهای درخشان و نمونه دولتی از سوی یک مؤسسه آموزشی پیش از برگزاری آزمون، ستاد عالی آزمون ها ضمن 
بررسی همه جانبه موضوع، قاطعانه این شایعه بی اساس و ادعاهای مطرح شده در فضای رسانه ای غیررسمی را تکذیب و فاقد اعتبار دانست.

این وزارتخانه اعلام کرد: بر اساس بررسی های دقیق و فنی بر عملکرد داوطلبان، هیچ نشانه ای دال بر بروز رفتار یا عملکردی خارج از قاعده 

در پاسخ های آنان ملاحظه نشده است و ضمن قدردانی از هوشیاری داوطلبان و خانواده های آنان در برخورد با این گونه اخبار خلاف 
واقع، تقاضا می شود به شایعات مطرح شده در فضای مجازی، بی اعتنا بوده و اطمینان داشته باشند که آموزش و پرورش با همکاری 
و حضور مؤثر نهادهای نظارتی و امنیتی در حفظ امنیت آزمون ها، هیچ گاه اجازه نخواهد داد که عده ای با ترفندهای شناخته شده و 
ادعاهای بی اساس، آرامش و امنیت آزمون ها را برهم زده و موجب تشویش افکار عمومی شوند.در این اطلاعیه ضمن رد ادعاهای 
مطرح شده تأکید شده است: همه فرآیندهای طراحی، انتقال و اجرای آزمون های ورودی مدارس استعدادهای درخشان و نمونه دولتی، 

تحت تدابیر سختگیرانه حفاظتی و امنیتی انجام و هیچ خللی در حفظ امنیت آزمون های یادشده ایجاد نشده است.

تکذیب شایعه انتشار سؤالات آزمون ورودی مدارس سمپاد و نمونه دولتی

تحلیل روزجامعه

اروپا در نقش تماشاچی در قبال برنامه هسته ای ایران
»اروپا به برنامه هسته ای ایران توجه دقیق خواهد داشت اما با توجه به روابط ضعیف با تهران 
و اختلافات داخلی اش در مورد خاورمیانه، بعید است تا زمانی که ترامپ در قدرت است، نقش 

عمده ای در موضوع هسته ای ایفا کند.«
به گزارش ایرنا، پایگاه تحلیلی The Conversation در مقاله ای با عنوان »اروپا در نقش 
اسرائیل  و  آمریکا  بمب های  آنکه  از  پس  گرفتار شده  ایران  برنامه هسته ای  قبال  در  تماشاچی 
واقعیت هایی را بر روی زمین رقم زدند«، نوشت: بمباران تأسیسات هسته ای ایران توسط آمریکا 
در تاریخ 22 ژوئن 2025، شوک هایی را در سراسر جهان به دنبال داشت. این اقدام نشان دهنده 
برنامه  درباره  تهران  با  را  مذاکراتی  تازگی  به  که  بود  ترامپ  دولت  برای  دراماتیک  چرخشی 
هسته ای آن آغاز کرده بود. با کنار گذاشتن دیپلماسی، آمریکا برای اولین بار به طور مستقیم در 

درگیری جاری بین اسرائیل و ایران دخالت نظامی کرد.
تهران  هسته ای  برنامه  برای  دیپلماتیک  راه حلی  خواستار  که  مدت هاست  اروپایی  دولت های 
توسط  ایران  هسته ای  تأسیسات  بمباران  به  اروپایی  پایتخت های  واکنش  حال،  این  با  بوده اند. 

آمریکا به طرز شگفت آوری ملایم بود.
اورزولا فون در لاین، رئیس کمیسیون اروپا، به »حق اسرائیل برای دفاع از خود و حفاظت از 
مردمش« اشاره کرد. صدراعظم آلمان، فریدریش مرتز، نیز به همان اندازه حمایت کننده بود و 
استدلال کرد که »این کار کثیفی است که اسرائیل برای همه ما انجام می دهد.« بیانیه مشترکی 
از سوی سه کشور اروپایی )E3( – فرانسه، بریتانیا و آلمان – نیز به طور ضمنی بمباران آمریکا 
را به عنوان اقدامی لازم برای جلوگیری از احتمال توسعه تسلیحات هسته ای توسط ایران توجیه 

کرد.
بودن  قانونی  به  ندرت  به  زیرا  بود،  توجه  قابل  آمریکا  و  اسرائیل  به حملات  اروپا  واکنش های 
این حملات پرداخته شد. چنین تردیدی در سال 2022، زمانی که روسیه زیرساخت های انرژی 

هسته ای غیرنظامی اوکراین را هدف قرار داد، وجود نداشت.
با رویکرد  را برجسته کرد که در تضاد  اروپا همچنین نقش تماشاچی آن  اما واکنش محتاطانه 
اروپا  دیپلماسی  کانونی  نقطه  سال ها  ایران  هسته ای  برنامه  بود.  موضوع  این  در  گذشته اش 
به  همچنین  آنها  کردند.  آغاز  تهران  با  را  مذاکراتی   2003 سال  در   E3 کشورهای  است.  بوده 
امضای توافق هسته ای ایران در سال 2015 کمک کردند که شامل روسیه، اتحادیه اروپا، چین، 
آمریکا و ایران بود. اروپایی ها حتی پس از خروج یک جانبه آمریکا در سال 2018 در دوره اول 

ریاست جمهوری دونالد ترامپ، تلاش کردند این توافق را حفظ کنند.
 اروپا برای ایفای نقشی تأثیرگذار در تقویت آرمان عدم اشاعه هسته ای با ایران با موانع بزرگی 
روبرو است. در واقع، مشارکت در توافق هسته ای جدید با ایران نیازمند آن است که اروپا شکاف 
عمده ای را با تهران ترمیم کند، بر اختلافات داخلی خود در مورد خاورمیانه غلبه کند و دولتی 
را مدیریت کند که به نظر می رسد کمتر به عنوان متحدی قابل اعتماد برای اروپا عمل می کند.

گسترش شکاف بین ایران و اروپا
برای دیپلمات های اروپایی، توافق 2015 بر اساس مفروضات بسیار عمل گرایانه ای بنا شده بود. 
یا  بشر  مانند حقوق  مناقشه دیگر  به حوزه های مورد  نه  و  به موضوع هسته ای  تنها  توافق  این 
برنامه موشک های بالستیک ایران محدود بود. این توافق معامله ای روشن ارائه می داد: در ازای 
محدودیت های بیشتر بر برنامه هسته ای، ایران می توانست انتظار لغو برخی تحریم های موجود 

و بازگشت به اقتصاد جهانی را داشته باشد.
در نتیجه، خروج آمریکا از این توافق در سال 2018 چالشی اساسی برای وضعیت موجود ایجاد 
کرد. علاوه بر خروج، کاخ سفید در دوره ترامپ تحریم های ثانویه سنگینی را بر ایران بازگرداند 
که عملًا شرکت های خارجی را مجبور به انتخاب بین سرمایه گذاری در بازارهای آمریکا و ایران 
کرد. تلاش های اروپا برای کاهش تأثیر این تحریم های آمریکا ناموفق بود و بدین ترتیب مزیت 
کلیدی توافق برای ایران، یعنی کمک به اقتصاد آسیب دیده اش، تضعیف شد. این امر همچنین 
اعتماد تهران به ارزش اروپا به عنوان شریک را تضعیف کرد، زیرا ناتوانی اروپا در ایجاد استقلال 

واقعی از آمریکا را نشان داد.
پس از سال 2018، روابط بین اروپا و ایران به طور قابل توجهی رو به وخامت گذاشت. علاوه 
به  تهاجم مسکو  از  در حمایت  روسیه  به  ایران  پهپادهای  تأمین  با  به شدت  اروپایی ها  این،  بر 
اوکراین – و بعداً موشک های بالستیک – مخالف بودند. از سوی دیگر، ایران به شدت با حمایت 

اروپا از جنگ اسرائیل در نوار غزه پس از حملات 7 اکتبر 2023 مخالف بود.
هستند.  هسته ای  جبهه  در  سازنده  مذاکرات  برای  مهم  مانعی  همچنان  عمیق  تنش های  این 
در حال حاضر هیچ یک از طرفین چیز زیادی برای ارائه به دیگری ندارند و اروپا نمی تواند به 
سیاست  در  اروپا  گسترده تر  چالش های  کند.  حساب  ایران  بر  تأثیرگذاری  برای  معناداری  اهرم 

خاورمیانه اش تنها این مشکل را تشدید می کند.
اختلافات داخلی

با  اما  دهد  ارائه  ایران  هسته ای  توافق  مورد  در  متحد  جبهه ای  توانست  اروپا   ،2015 سال  در 
فروپاشی رژیم عدم اشاعه در پی اقدامات یک جانبه ترامپ و گسترش جنگ در منطقه، اکنون 
برای دیپلمات های اروپایی بازگرداندن جن به داخل بطری بسیار دشوارتر است. این امر به ویژه 
تفرقه انگیزتر  روز  به  روز  که  خاورمیانه  سیاست  سؤالات  سر  بر  کنونی  شکاف های  به  توجه  با 

می شوند و ماهیت دیپلماسی اتحادیه اروپا صادق است.
است  ممکن  درگیری ها  چگونه  اینکه  جمله  از  است،  خاورمیانه  در  ثبات  نگران  همچنان  اروپا 
موج های مهاجرتی جدیدی مانند سال های 2015-16 ایجاد کنند، زمانی که صدها هزار سوری 
بسیار  منطقه  در  اقتصادی  نظر  از  همچنین  اروپا  اتحادیه  کردند.  فرار  اروپا  اصلی  سرزمین  به 
بیشتر  منطقه  در  اما  است  فلسطین  خودگردان  تشکیلات  مالی  حامی  بزرگ ترین  و  است  فعال 
»پرداخت کننده« بوده تا »بازیگر« و در تبدیل سرمایه گذاری اقتصادی به نفوذ سیاسی با مشکل 

مواجه بوده است.
اجازه  و  است  منطقه  در  آمریکا  رهبری  بر  تکیه  به  بلندمدت  تمایل  از  ناشی  امر  این  حدی  تا 
همچنین  اما  فلسطین  و  اسرائیل  مناقشه  حل  برای  تلاش ها  پیشبرد  برای  واشنگتن  به  دادن 

منعکس کننده اختلافات عمیق تر بین کشورهای عضو اتحادیه اروپاست.
با توجه به اینکه تصمیمات سیاست خارجی نیازمند اجماع هستند، اعضای اتحادیه اروپا اغلب در 
مورد خاورمیانه با یک صدا سخن گفتن را دشوار یافته اند. اخیراً، بحث ها درباره تعلیق توافقنامه 
همکاری اقتصادی با اسرائیل به دلیل اقداماتش در غزه یا به رسمیت شناختن دولت فلسطین، 

به وضوح اختلافات داخلی موجود در اتحادیه اروپا را نشان داد.
نفوذ  که  است  بعید  کند،  ایجاد  خاورمیانه  به  نسبت  مشترکی  رویکرد  نتواند  اروپا  که  زمانی  تا 
منطقه ای کافی برای تأثیرگذاری در مذاکرات آینده در مورد برنامه هسته ای ایران داشته باشد. 
این امر به نوبه خود بر نحوه مدیریت روابط حیاتی اما پیچیده اش با آمریکا تأثیر خواهد گذاشت.

اروپا در سایه ترامپ
دیپلماسی  از  قوی  نمادی  زیرا  افتخار می کرد،   2015 توافق هسته ای  به  ویژه  به  اروپا  اتحادیه 
چندجانبه بود. این توافق قدرت های بزرگ را در راستای تقویت آرمان عدم اشاعه هسته ای گرد 
هم آورد. ده سال بعد اما چشم انداز تکرار چنین همکاری بین المللی به نظر بسیار دور می رسد. 
روابط اروپا با چین و روسیه – دو امضاکننده کلیدی توافق هسته ای اصلی – در سال های اخیر 
به شدت تیره شده است. روابط با ایالات متحده تحت رهبری ترامپ نیز به ویژه چالش برانگیز 

بوده است.
برخورد با واشنگتن در زمینه برنامه هسته ای ایران، معضلی بسیار دشوار برای اروپا ایجاد می کند.

تلاش برای ایجاد مسیری متمایز ممکن است جذاب باشد، اما در این مرحله فاقد اعتبار است. 
مذاکرات مستقیم اخیر با مذاکره کنندگان ایرانی نتایج کمی به دنبال داشت و اروپا در موقعیتی 

نیست که به ایران تضمین دهد با حملات جدیدی از سوی اسرائیل مواجه نخواهد شد.
پیگیری مسیری مستقل به راحتی می تواند خشم ترامپ را برانگیزد، چیزی که اروپایی ها مشتاق 
به اجتناب از آن هستند. فهرست بلندی از اختلافات فراآتلانتیکی چه در مورد تجارت، اوکراین یا 
هزینه های دفاعی وجود دارد. سیاست گذاران اروپایی به طور قابل فهمی تمایلی به سرمایه گذاری 

زمان و منابع در توافقی که ترامپ ممکن است بار دیگر در لحظه ای آن را به هم بزند، ندارند.
نگاه ترامپ نیز نسبت به آنچه دیپلماسی اروپا می تواند به دست آورد، تحقیرآمیز است و اخیراً 
ممکن  آمریکا  با  هم راستایی  بنابراین،  کند.  اروپا صحبت  با  نمی خواهد  ایران  که  داشت  اظهار 
است به نفوذ بزرگی منجر نشود. همچنین تصمیم ترامپ برای بمباران ایران، بدون هشدار قبلی 

برای متحدانش رخ داد.
بنابراین، اروپا به برنامه هسته ای ایران توجه دقیق خواهد داشت اما با توجه به روابط ضعیف با 
تهران و اختلافات داخلی اش در مورد خاورمیانه، بعید است تا زمانی که ترامپ در قدرت است، 

نقش عمده ای در موضوع هسته ای ایفا کند.
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بیمه رانندگان تاکسی های 
اینترنتی به کجا رسید؟

رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی رانندگان تاکسی های اینترنتی 
توضیحاتی درباره آخرین اقدامات انجام شده و پیگیری ها درباره 

بیمه رانندگان تاکسی های اینترنتی ارائه داد.
در سال های اخیر با گسترش پلتفرم های هوشمند حمل ونقل، 
شغل رانندگی اینترنتی به یکی از اصلی ترین راه های امرار معاش 
برای بیش از 4 میلیون نفر در کشور تبدیل شده است. با این 
حال، علی رغم سهم چشمگیر این قشر در جابه جایی روزانه 
شهروندان و نقش مؤثرشان در اقتصاد شهری، بسیاری از حقوق 
بدیهی آنان از جمله حق بیمه، همچنان در هاله ای از ابهام باقی 
مانده است. در این میان، تفسیر نادرست و گاه جهت دار برخی 
شرکت های کارفرمایی از قوانین تازه وضع شده، به چالشی جدی 
در مسیر احقاق حقوق رانندگان تبدیل شده است. امید محبی، 
رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی رانندگان تاکسی های اینترنتی، 
در گفت وگویی با خبرنگار مهر، با بیان انتقادات صریح نسبت به 
اجرای ناعادلانه بندهای مرتبط با بیمه در برنامه هفتم توسعه، 
خواستار ورود قاطع و شفاف نمایندگان مجلس برای دفاع از 

حقوق این قشر پرتلاش شد.
وی در ابتدا با اشاره به جمعیت بالای رانندگان تاکسی اینترنتی 
گفت: ما رانندگان اینترنتی زیادی داریم، اما متأسفانه از قدرت 
آن ها  با  که  کارفرمایی  شرکت های  نیستیم.  برخوردار  کافی 
همکاری می کنیم، از نظر مالی و اعتباری در موقعیت بالاتری 

قرار دارند و عملًا می توانند هر حقی را نادیده بگیرند.
تفسیر نادرست از قانون برنامه هفتم و بی عدالتی در 

حق رانندگان
بند مربوط به بیمه در  از  از تفسیر شرکت ها  انتقاد  با  محبی 
برنامه هفتم توسعه اظهار داشت: بر اساس تحلیلی که از سوی 
شرکت های کارفرمایی انجام شده، این گونه القا شده که برنامه 
هفتم توسعه راننده را ملزم می کند که به صورت خویش فرما 
خود را بیمه کند. در حالی که در قانون تأمین اجتماعی اصلًا چنین 

چیزی تحت عنوان بیمه خویش فرمایی اجباری وجود ندارد.
انتقاد از عملکرد وکلای حقوقی این شرکت ها افزود:  وی با 
وکلای شرکت ها با استفاده از خلاءهای قانونی موجود، تفسیری 
نادرست از قانون ارائه داده اند. ما از نمایندگان مجلس انتظار داریم 
که به طور جدی به این موضوع ورود کنند و با شفاف سازی این 

بند از قانون، از تضییع حقوق رانندگان جلوگیری کنند.
تا  منتظرند  نفر  میلیون  چهار  از  بیش  کرد:  خاطرنشان  وی 
مدیرعامل شرکت ها تصمیم بگیرد که بیمه انجام بشود یا نه، 

در صورتی که این موضوع، حق راننده است.
محبی با استناد به قوانین تأمین اجتماعی گفت: اگر بخواهیم 
قانونی نگاه کنیم، هر سفری که انجام می دهیم یک قرارداد 
کار محسوب می شود؛ با ساعت مشخص، پیمایش مشخص، 
و درآمد معین. بر همین اساس، تمامی شروط قرارداد کار محقق 
می شود. به جای آنکه به مسائل اجتماعی و مشکلات جامعه 
کارگری کشور رسیدگی شود، در حال حاضر حقی آشکار، نادیده 
گرفته می شود. شرکت ها از اعتبار خود استفاده می کنند تا از زیر 
بار بیمه کردن رانندگان شانه خالی کنند، در حالی که سود کلانی 

از محل کمیسیون های دریافتی دارند.
لزوم ورود مجلس و برخورد با شرکت های متخلف در 

زمینه بیمه رانندگان
محبی در ادامه بیان کرد: در ماه گذشته در جلسه ای پیرامون 
میزان کمیسیون پلتفرم ها، مشخص شد که افزایش کمیسیون ها 
غیرقانونی بوده و شرکت های مربوطه محکوم شدند. با این حال، 
تنها تذکری ساده به آن ها داده شد و برخورد جدی صورت 

نگرفت. در نتیجه، بار دیگر حقوق رانندگان ضایع شد.
وی از ارسال نامه ای به کمیسیون اصل 90 مجلس خبر داد 
و افزود: ما نامه ای به کمیسیون اصل 90 ارسال کرده ایم و از 
نمایندگان مجلس تقاضا داریم تا به صورت جدی پیگیر این 
موضوع باشند. بند مربوطه در فصل پنجم، ماده 28 از برنامه 
هفتم توسعه آمده است. بر اساس این بند، رانندگان فعال در 
تأمین  نزد سازمان  را  اینترنتی می توانند خود  کسب وکارهای 
اجتماعی بیمه کنند.محبی در ادامه تأکید کرد: اکنون وزارت کار 
و سازمان تأمین اجتماعی تفاهم نامه های مربوطه را تهیه و ابلاغ 
کرده اند، اما شرکت های کارفرمایی از پذیرش آن امتناع می کنند 
و از خلأهای قانونی سوءاستفاده می کنند.وی با اشاره به اهمیت 
بیمه برای رانندگان گفت: بسیاری از رانندگان تنها وسیله امرار 

معاششان همان وسیله نقلیه است. 
اگر به هر دلیلی موتورسیکلت یا خودروی آن ها آسیب ببیند، باید 
از پوشش درمانی برخوردار باشند. این بیمه یک ضرورت است، 
نه امتیاز.رئیس هیئت مدیره انجمن صنفی رانندگان تاکسی های 
اینترنتی در پایان افزود: رانندگان بسیاری از مشاغل سنتی فاصله 
گرفته اند و به سمت پلتفرم های هوشمند آمده اند. ما در کشوری 
هستیم که سرعت بالایی در هوشمندسازی دارد، ولی قوانین 
متناسب با آن تدوین نشده است.وی افزود: اکنون برنامه هفتم 
توسعه بندی را گنجانده که باید به صراحت تفسیر شود؛ اینکه 
منظور از این بند چیست و در نهایت چه نهادی باید مسئول 
پرداخت بیمه باشد؛ دولت یا شرکت های کارفرمایی. نمی توان 
اجتماعی  تأمین  چون  گذاشت،  دولت  دوش  بر  را  همه چیز 

هم اکنون نیز درگیر مشکلات گسترده ای است.

برگ سبز و کار ت موتور سیکلت انرژی مدل 
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مفقود گردیده و از درجه اعتبار ساقط می گردد

برگ سبز سواری رانا مدل 1400 شماره 
پلاک ایران 74ـ 9۶3ل74 

 172B0075358 شماره موتور
 NAAU01FE9MT295588 شماره شاسی

به نام سید حسن ضیائی مزینانی
 مفقود گردیده و از درجه اعتبار

 ساقط می باشد

یک فقره مجوز حمل سلاح و مهمات شکاری 
یک قبضه سلاح ساچمه زنی تک لول، ساخت 
ترکیه، کالیبر 12، مدل کوسه با شماره سلاح 
KFA1۶34۶  متعلق به محمد بخشی با کد 
ملی 2۶20101859 مفقود گردیده و از 

درجه اعتبار ساقط می باشد.

برگ سبز سواری سایپا 131SL مدل 1390 
شماره پلاک ایران 2۶- 521س11 شماره موتور 

44437۶1 شماره شاسی 
 S341229038۶515

به نام هایلین پورمند مفقود گردیده و از درجه 
اعتبار ساقط می باشد

انتقاد از رسانه ملی؛ چرا آموزش های پزشکی در جنگ ۱2 روزه غایب بودند؟
 »به آموزش طب نظامی نیاز داشتیم، نه طب سنتی«

یک پزشک به خبرآنلاین می گوید: »انتظار داشتیم رسانه ملی 
در مواقع خطر به کمک مردم بیاید و آموزش های لازم را ارائه 
دهد، اما صداوسیما در این آزمون مردود بود. به عنوان مثال، 
بحث آلودگی های رادیواکتیو در پی حمله به تأسیسات اتمی، 
این آموزش  نیاز به آموزش دارد و  یک نکته مهم است که 
می بایست تحت نظارت افراد متخصص و در واضح ترین شکل 
ممکن به سمع و نظر عموم جامعه برسد، ولی ما هیچ محتوای 

صریح و صحیحی پیرامون این مسئله از صداوسیما ندیدیم.«
جنگ 12روزه اخیر بین ایران و اسرائیل، علاوه بر چالش های 
آموزش های  ارائه  و  شفاف  اطلاع رسانی  ضرورت  نظامی، 
ضروری به مردم و کادر درمان را بیش از پیش آشکار کرد. 
در همین راستا، دکتر هادی یزدانی، پزشک و فعال صنفی، 
در  ملی  رسانه  عملکرد ضعیف  از  خبرآنلاین  با  گفت وگو  در 
آگاهی بخشی و آموزش های پزشکی در این بحران انتقاد کرده 
تأکید  لزوم شفافیت و تقویت آموزش های طب نظامی  بر  و 
می کند. او معتقد است که فقدان اطلاع رسانی درست و تریبون 
دادن به افراد غیرمتخصص، نه تنها اعتماد عمومی را خدشه دار 
می کند، بلکه می تواند تبعات جدی در مدیریت بحران داشته 

باشد.
ناکارآمدی رسانه ملی در آموزش های بحران

انتقاد از عملکرد صداوسیما در بحران جنگ اخیر،  با  یزدانی 
می گوید: »انتظار داشتیم رسانه ملی در مواقع خطر به کمک 
مردم بیاید و آموزش های لازم را ارائه دهد، اما صداوسیما در 
آلودگی های  احتمال  مثال،  عنوان  به  بود.  مردود  آزمون  این 
رادیواکتیو در پی حمله به تأسیسات اتمی، یک نکته مهم است 
که نیاز به آموزش دارد و این آموزش می بایست تحت نظارت 
افراد متخصص و در واضح ترین شکل ممکن به سمع و نظر 
عموم جامعه برسد، ولی ما هیچ محتوای صریح و صحیحی 

پیرامون این مسئله از صداوسیما ندیدیم.«
برخی  مانند  غیرمتخصص،  افراد  به  تریبون  اختصاص  به  او 
پزشکی  نظام  سازمان  سوی  از  که  سنتی،  طب  حکمای  از 
به عنوان مداخله گران غیرمجاز در درمان شناخته شده اند، اشاره 

از  می کند: »در جریان وقایع اخیر، صداوسیما به جای دعوت 
که  اورژانس  طب  متخصصان  یا  روانشناسان  روانپزشکان، 
می توانند آموزش های کاربردی برای مواقع خطر ارائه دهند، 
فرصت  خیراندایش،  حکیم  از  اعم  غیرمتخصص،  افراد  به 
از این طریق به نشر اطلاعات نادرست کمک کرد یا  داد و 
ایفا  مفید  و  اطلاعات ضروری  نشر  در  نقشی  دست کم هیچ 
نکرد. این در حالی است که آموزش هایی مانند نحوه گفت وگو 
با کودکان درباره جنگ، که گروهی پرخطر محسوب می شوند، 
آلودگی های  مانند  احتمالی  خطرات  با  مواجهه  چگونگی  یا 

رادیواکتیو، از نیازهای اساسی مردم در این دوره بود. 
در واقع ما به آموزش طب نظامی و اورژانسی نیاز داشتیم، نه 

طب سنتی.«
یزدانی تأکید می کند: »صداوسیما با رجزخوانی های بی فایده 
ساعات  در  هم  آن  آموزشی،  محتوای  ارائه  در  کم کاری  و 
امر  این  و  داد  دست  از  را  آگاهی بخشی  فرصت  پرمخاطب، 
باعث شد مرجعیت رسانه ای به سمت رسانه های خارجی سوق 

پیدا کند.«
لزوم بازنگری در آموزش های طب نظامی

یزدانی به اهمیت طب نظامی در شرایط بحرانی اشاره می کند 
و می گوید: »در جنگ های قرن 21، با تهدیداتی مانند حملات 
بیولوژیک، شیمیایی یا اتمی، آموزش های طب نظامی برای 

کادر درمان ضروری است.«
برای پزشکان و  بازآموزی روتین  او معتقد است: »دوره های 
پرستاران باید شامل حداقل های آموزش طب نظامی باشد تا 

در شرایط بحرانی، کادر درمان آمادگی لازم را داشته باشند. 
هرچند برخی پزشکان ممکن است به صورت خودجوش این 
آموزش ها را دنبال کرده باشند، اما نیاز به برنامه ریزی منسجم 

و اجباری در این زمینه به شدت احساس می شود.«
دنیای مدرن، ضرورت  در  او »تغییر سبک جنگ ها  به گفته 
را دوچندان کرده  آموزشی کادر درمان  بازنگری در محتوای 
است. این آموزش ها می توانند شامل نحوه مدیریت مصدومان 
و  شیمیایی  تهدیدات  به  واکنش  یا  غیرمتعارف  شرایط  در 
رادیواکتیو باشند، که در جنگ اخیر به دلیل احتمال حمله به 

تأسیسات اتمی، اهمیت بیشتری پیدا کردند.«
شفافیت در اطلاع رسانی؛ کلید جلب اعتماد عمومی

در  شفافیت  لزوم  یزدانی،  سخنان  کلیدی  نکات  از  یکی 
اطلاع رسانی است. او به نمونه شایعه »توزیع قرص یُد در محله 
امیرآباد تهران« اشاره می کند و توضیح می دهد: »قرص ید 
رادیواکتیو توسط  ید  از جذب  برای پیشگیری  پتاسیم(  )یدید 
به  حمله  در  مثلًا  هسته ای،  مواد  نشت  صورت  در  تیروئید 
تأسیسات اتمی، استفاده می شود؛ که در جریان فوق، فقدان 
اقدام،  این  بودن  واکنشی  یا  پیشگیرانه  درباره جوانب  آگاهی 
باعث سردرگمی و نگرانی مردم شد. اگر اقدامات پیشگیرانه، 
همراه  شفاف  اطلاع رسانی  با  ید،  قرص  توزیع  همین  مانند 
نباشد، ترس عظیمی در مردم ایجاد می کند و می تواند نتیجه 

معکوس داشته باشد.«
انفجار اطلاعات، سکوت یا  یزدانی تأکید می کند: »در عصر 
پنهان کاری دیگر پاسخگو نیست و وزارت بهداشت و رسانه ها 
باید با شفافیت کامل، اطلاعات درست را در اختیار مردم قرار 
توسط رسانه های مغرض  نادرست  اطلاعات  نشر  از  تا  دهند 

جلوگیری شود.«
او هشدار می دهد: »برای هر کشوری مهم است که مرجعیت 
رسانه به بیرون از آن کشور سوق پیدا نکند. اگر مراجع رسمی، 
مرجعیت اطلاع رسانی را در کشور به دست نگیرند، رسانه های 
خارجی و افراد ناشناس این خلأ را پر خواهند کرد، که این اتفاق 
می تواند به سهم خود منجر به تشویش اذهان عمومی شود.«

چالش چند ساله کمبود معلم
چالش کمبود معلم در مقاطع مختلف تحصیلی با اجرای یک قانون 
نادرست از 18 سال قبل شروع شد؛ از سوی دیگر، روند رو به رشد 
جمعیت دانش آموزی، محدودیت منابع مالی دولت برای ساخت 
مدارس جدید و مشکلات و موانع برای جذب نیروهای بیشتر طی 
چند سال نظام آموزشی را با معضلی روبرو کرد که اکنون برقراری 

عدالت و کیفیت آموزشی را تحت تاثیر قرار می دهد.
ایرنا، یکی از مهمترین مشکلات نظام آموزشی کشور در یک دهه 
گذشته کمبود معلم برای برگزاری کلاس های درس بود؛ بحرانی 
که ریشه در یک سال یا یک مدیریت ندارد بلکه ناشی از فراموشی 
استخدام فرهنگیان در چند دهه بوده است. استخدام معلمان به 
عنوان مروجان آموزشی ایران از اواسط دهه 70 با روند کاهشی 
روبرو شد تا در اواسط دهه 90 به بحران فراگیر تبدیل شود. در 
این راستا، طی چند سال گذشته راهکارهای فراوانی برای برطرف 
کردن این معضل نظام آموزشی در دستورکار قرار گرفته است اما 

تاکنون نتوانسته کاستی های آن را جبران کند.
در چند سال اخیر حتی آموزش و پرروش برای کمبود نیازهای خود 
علاوه بر ورودی های ثابت از طریق دانشگاه فرهنگیان و دبیری 
شهید رجایی، گام های خوبی را برای جذب معلمان توانمند براشته 
است اما با توجه به بازنشستگی معلمان این خلع همچنان باقی 
مانده است. در چند سال اخیر دولت با همکاری وزارت آموزش و 
پرورش از طریق جذب ماده 28 ، معلمان جدیدی را در اختیار گرفته 
است اما با توجه به نیازهای وسیع این وزارتخانه این راه حل هم 
در شرایط فعلی نتوانسته به علت بازنشستگی معلمان این کمبودها 

را برطرف کند.
ماده 28 آموزش و پرورش به یک فرآیند استخدامی اشاره دارد که 
بر اساس آن افرادی که دارای مدرک کارشناسی و بالاتر هستند، 
می توانند از طریق آزمون و گذراندن دوره مهارت آموزی در دانشگاه 
فرهنگیان، در آموزش و پرورش استخدام شوند. این ماده به منظور 
تامین نیروی انسانی متخصص و توانمند در آموزش و پرورش 

تدوین شده است.
چالش افزایش جمعیت دانش آموزان در کلاس های 

درس
جمعیت دانش آموزی کشور بر اساس آمارهای رسمی در سال 
1392 حدود 12 میلیون نفر و اکنون این رقم افزون بر 16 میلیون 
نفر است و این رقم حاکی از آن است که در این مدت شاهد 
افزایش چند میلیونی در تعداد دانش آموزان در مقاطع ابتدایی و 
متوسطه هستیم همچنین حدود 14 میلیون دانش آموز در مدارس 
دولتی و بیش از 2 میلیون دانش آموز در مدارس غیردولتی)غیر 
انتفاعی( به تحصیل می پردازند. طبق آمارهای موجود، پیش بینی 
می شود تا سال 1408 تعداد دانش آموزان تقریبا در این عدد ثابت 
بماند و پس از آن تا سال 1412 مجدد کاهش یابد اما روند رشد 
سریع جمعیت در دهه گذشته نشان دهنده نیاز مداوم به توسعه 
زیرساخت ها و نیروی انسانی است. در طول یک دهه گذشته این 
آمارها گواه آن است که بیش از 24 هزار مدرسه جدید شامل 
بیش از 117 هزار کلاس درس ساخته شده اند البته نباید از این 
موضوع غافل شد که برای بهبود سرانه آموزشی در یک دهه 

گذشته اقداماتی اثرگذار در بعد تعلیم و تربیت انجام شده است 
اما همچنان کمبود معلم را می توان یکی از دغدغه های اساسی در 
این حوزه برشمرد که این موضوع در مناطق محروم و کمتر توسعه 

یافته بیش از پیش به چشم می آید.
طبق آمارهای موجود، بیشترین کمبود معلم مربوط به استان های 
تهران، البرز، خوزستان و سیستان و بلوچستان است که باید وزارت 
آموزش و پرورش چاره اندیشی کند تا هیچ کلاس درسی در 
سال تحصیلی جدید بدون معلم نماند علاوه بر معلمان پایه های 
تحصیلی مختلف، حوزه هایی مانند نیروهای پرورشی، تربیت بدنی 
و مراقبت سلامت نیز از دیگر معضلات آموزش و پرورش بوده که 

با کمبود شدید نیرو مواجه هستند.
بازنشستگی پیش از موعد اساسی ترین چالش نظام 

تعلیم و تربیت
این بحران هر ساله با آغاز سال تحصیلی بیشتر خود را نشان 
می دهد. به اذعان کارشناسان تعلیم و تربیت، چالش کمبود معلم از 
سال 1386 به علت بازنشستگی پیش از موعد شروع شد و تاکنون 
نیز ادامه دارد و بیشتر از همه دانش آموزان پایه ابتدایی درگیر 
این مشکل هستند. قرار است آزمون جذب حدود 30هزار معلم در 
مشاغل دبیری، آموزگاری، هنرآموزی و هنرآموز استاد کار 9 و 10 

مرداد به صورت سراسری برگزار شود.
رویکرد وزارت آموزش و پرورش در خصوص تامین 

نیروی انسانی
رئیس اسبق مرکز برنامه ریزی منابع انسانی و امور اداری وزارت 
آموزش و پرورش درباره کمبود معلم در نظام آموزشی اظهار کرد: 
سال 1386 به دلیل اجرای قانون بازنشستگی پیش از موعد مقرر 
جمعی از معلمانی که از سابقه 27 سال برخوردار بودند؛ تصمیم به 
بازنشستگی گرفتند. حجت الله بنیادی با بیان اینکه این قانون یک 
تصمیم گیری اشتباه بود؛ خاطرنشان کرد: این راهبرد نادرست باعث 
شد تا بسیاری از معلمان که در مرز بازنشستگی بودند به یکباره 
برای بازنشستگی اقدام کردند. بازنشستگی معلمان باعث شد تا 
خلع کمبود نیروی انسانی در سالیان بعد بیشتر خود را به نمایش 
بگذارد چراکه با توجه به جمعیت بالای دانش آموزی یک ناترازی 
در سیستم آموزشی کشور به وجود آورد. کارشناس و پژوهشگر 
حوزه آموزش و پرورش ادامه داد: در آن برهه وزارت آموزش و 
پرروش تصمیم گرفت تا از طریق دانشگاه تربیت معلم نیروهای 
جدید به این وزارتخانه روانه شوند اما این تصمیم ایده آل نبود بلکه 

دانشگاه تربیت معلم مسیر افول را در پیش گرفت.

جذب نیروی انسانی به صورت بلندمدت
بنیادی تصریح کرد: باید برای جذب و استخدام کمبود نیروی 
انسانی برنامه ریزی بلند مدت 15 تا 30 ساله را در دستورکار قرار 
داد و برای آن تصمیم گیری کرد. به طور مثال به ازای 12 میلیون 
دانش آموز با توجه به تراکم کلاسی 20 دانش آموز، باید600هزار 

معلم در این وزارتخانه مشغول فعالیت باشند.
وی ادامه داد: در گذشته سه دانشگاه از جمله خوارزمی، تربیت معلم 
سبزوار و آذربایجان، 100 مرکز تعلیم و تربیت همچنین برخی 
دانشگاه جامع کشور از جمله زاهدان نیز به کمک آموزش و پرورش 
می آمدند و با تعهد دبیری بسیاری از دروس از جمله ریاضی و 
فیزیک دانشجویانی را تربیت می کردند. آموزش و پرورش پس از 
تعطیلی دانش سراها و برخی مراکز تربیت معلم مجبور شد به دلیل 
ضعف برنامه ریزی، نیروی حق التدریس جذب کند و یک مسیر 
نادرست برای ورود نیرو طراحی شد که این فرایند استمرار پیدا کرد.

این کارشناس آموزش و پرورش تصریح کرد: اکنون با توجه به 
تعطیلی مراکز مختلف تربیت معلم و دانشسراها بیشترین مرجع 
برای آموزش نیروها تنها دانشگاه فرهنگیان است که در گذشته 
هر 2 سال نیروهای خود را تربیت می کرد اما با توجه به 4 ساله 
شدن دوره های آموزشی در عمل خروجی آنان به نصف رسید. 
برای جذب و کمبود نیروها در نظام تعلیم و تربیت از سال 1393 
وزارت آموزش و پرورش تصمیم گرفت از طریق دریافت مجوز 
استخدامی، نیرو های مورد نیاز خود را از طریق ماده 28 جذب کند.

وی اضافه کرد: به طور قطع این رویه جذب معلمان از طریق ماده 
28 نادرست است و هزینه سنگینی را به کشور وارد می کند البته 
این راهم نباید منکر شد که یک فرد باید یک سال از زمان عمرش 
را برای مراحل گزینش طی کند و بدون هیچ تجربه کاری اول مهر 
سرکلاس درس حاضر شود. این خلأ تجربه باعث شده تا معلمان 
جدید در دوره های سنجش و صلاحیت تدریس حضور نداشته 
باشند و به نوعی یک آزمون و خطا در نظام تعلیم و تربیت رخ دهد.

دانشگاه فرهنگیان ناتوان در آموزش معلمان
بنیادی گفت: در برخی از مناطق با بهره بردن از معلمان موظف، 
حق التدریس و بازنشستگان می توان کمبودها را برطرف کرد اما 
بیشترین نیاز آموزش و پرورش در مناطق محروم و در مقاطع 
ابتدایی است که باید در این خصوص معلمان مورد نیاز را جذب 
کرد. وی با تاکید بر لزوم توانمندسازی معلمان، افزود: آموزش و 
پرورش پس از تامین نیرو باید کیفیت تدریس معلمان را با برگزاری 
دوره های توانمندسازی ارتقا دهد؛ بنابراین این موضوع در آینده هم 
تهدیدی برای مدارس غیردولتی می شود چراکه این امکان وجود 

دارد که دوباره خانواده ها به سمت مدارس دولتی کشیده شوند.
این کارشناس آموزش و پرورش اظهار کرد: البته با توجه به روند 
رو به رشد جمعیت دانش آموزی و محدودیت منابع مالی دولت 
برای ساخت مدارس جدید یا جذب نیروهای بیشتر، لازم است 
سیاست گذاری های هوشمندانه ای اتخاذ کند. تمرکز بر بهره وری 
توسعه  و  نیروها  جذب  فرآیند  اصلاح  موجود،  منابع  از  بهتر 
برنامه های آموزشی مبتنی بر ارتقای معلمان می تواند تاثیرات مثبتی 

را بر افزایش کیفیت آموزشی داشته باشد.

نقش سلامت عاطفی در حفظ حافظه
یک مطالعه جدید می گوید مراقبت از سلامت عاطفی می تواند به 
حفظ حافظه نیز کمک کند. بر اساس مطالعه جدید، افرادی که 
سطح بالاتری از سلامت روانی و عاطفی دارند، در میانسالی کمتر 

در معرض خطر از دست دادن حافظه قرار می گیرند.
محققان دریافتند افرادی که می گویند سلامت روان بیشتری دارند، 
احتمال بیشتری دارد که در آزمون های حافظه نمره بهتری کسب 
کنند. محققان خاطرنشان کردند که آنها همچنین احساس کنترل، 

استقلال و آزادی بیشتری برای انتخاب کردن دارند.
»جاشوا استات«، محقق ارشد و استاد روانشناسی بالینی و پیری در 
دانشگاه کالج لندن در بریتانیا، در یک بیانیه خبری گفت: »این مطالعه 
گامی مهم در جهت درک تعامل بین سلامت روان و حافظه در 

طول زمان است.«

برای این مطالعه، محققان داده های بیش از 10000 فرد 50 سال به 
بالا را که در یک مطالعه طولانی مدت در مورد پیری در انگلستان 
شرکت کرده بودند، تجزیه و تحلیل کردند. شرکت کنندگان هر دو 
سال یکبار، در مجموع 9 بار در طول دوره مطالعه 16 ساله که به 
سال 2002 برمی گردد، از نظر حافظه و سلامت روان ارزیابی شدند. 
محققان در یادداشت های پیش زمینه گفتند که سلامت روان به عنوان 
سلامت عاطفی همراه با توانایی عملکرد مؤثر تعریف می شود. شادی، 
اعتماد به نفس، حس هدفمندی و احساس کنترل بر زندگی، همگی 
با سلامت روان مرتبط هستند. حافظه شرکت کنندگان با درخواست 
از آنها برای یادآوری 10 کلمه بلافاصله و پس از یک تأخیر، آزمایش 
شد. نتایج، ارتباط کوچک اما معناداری را بین سطوح بالاتر سلامت 
روان و حافظه بهتر نشان داد، که حتی پس از تعدیل اختلالات خلقی 

مانند افسردگی، این تأثیر قابل توجه بود. »امَبر جان«، محقق ارشد و 
مدرس روانشناسی در دانشگاه لیورپول در بریتانیا، در یک بیانیه خبری 
گفت: »این مطالعه نمی تواند رابطه علت و معلولی بین سلامت روان 
و حافظه را اثبات کند، اما یافته های ما از این جهت مهم است که 
نشان می دهد سلامت روان خوب مقدم بر حافظه بهتر است و نه 
برعکس.« جان افزود: »این نشان می دهد که ارتباط بین سلامت 
روان و حافظه فقط به این دلیل نیست که افراد با حافظه ضعیف، 
سلامت روان ضعیفی دارند و اگر رابطه علیت اثبات شود، بهبود 

سلامت روان می تواند از کاهش حافظه در آینده محافظت کند.«
این مطالعه نشان داد افرادی که بالای 50 سال سن دارند و گزارش 
داده اند که در زندگی احساس شادی و رضایت بیشتری دارند، در طول 

زمان حافظه بهتری دارند.
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7 صعود تیم ملی بسکتبال بانوان ایران به فینال کاپ آسیا
تیم ملی بسکتبال بانوان ایران با کسب پیروزی مقابل تایلند به فینال کاپ آسیا )دیویژن B( صعود کرد.

به گزارش ایرنا، تیم ملی بانوان ایران در مرحله نیمه نهایی رقابت های کاپ آسیا دیویژن B به میزبانی چین 
شنبه 28 تیر ماه از ساعت 9 )به وقت تهران( به مصاف تیم تایلند رفت.

ملی پوشان کشورمان با نتیجه 78 بر 52 به پیروزی رسیدند و به فینال این رقابت ها صعود کردند.
مهلا عابدی، فرناز خدامرادی، شیدا شجاعی، نگین رسولی پور و رکسانا برهمن پنج بازیکن آغاز کننده این 

دیدار بودند.نتایج چهار کوارتر این بازی به شرح زیر است:

کوارتر اول: 18 - 7 / ایران کوارتر دوم: 24 - 14 / ایران کوارتر سوم: 18 - 13 / ایران کوارتر چهارم: 18 - 18
رکسانا برهمن با 20 امتیاز، 5 ریباند، 2 پاس گل، 4 توپ ربایی و کارایی 22 به عنوان بهترین بازیکن این دیدار انتخاب شد.

دلارام وکیلی، ناهیده اسدی، مهلا عابدی، شیدا شجاعی، کیمیا یزدیان طهرانی، نگین رسولی پور، رکسانا برهمن، غزل زمانی، 
فرناز خدامرادی، فائزه شهریاری، مهسا کرانی و آیدا گل محمدی، 12 ملی پوش کشورمان هستند که زیر نظر النی کاپوچیانی 
در این رقابت ها حاضر هستند. همچنین افسانه حسن نایبی )سرپرست(، محمدرضا اسلامی )مشاور فنی(، آزاده زمانپور )مربی(، 

روژانو محمودی )آنالیزور( و شیوا خرمشاهی )بدنساز( تیم ملی کشورمان را در این پیکارها همراهی می کنند.
سایر اخبار

احسان حاج صفی با استقلال مذاکرات جدی انجام داده و 
احتمال دریافت بازوبند کاپیتانی این تیم در مذاکرات مطرح 

شده است.
در حالی که نقل و انتقالات لیگ برتر فوتبال ایران همچنان 
در جریان است، خبر از مذاکرات نهایی باشگاه استقلال با 
احسان حاج صفی، هافبک باتجربه و کاپیتان سابق تیم 
ملی، به یکی از مهم ترین سوژه های نقل و انتقالات تبدیل 
شده است. اگر این انتقال قطعی شود، می تواند تحولات 
مهمی را در ترکیب آبی پوشان به وجود بیاورد، به خصوص 
در زمینه کاپیتانی تیم که با ورود حاج صفی دچار تغییرات 

احتمالی خواهد شد.
در فوتبال ایران و به خصوص در باشگاه استقلال، معمولًا 
بازیکنان باتجربه و قدیمی که سال ها در تیم بوده اند، نقش 
کاپیتان را بر عهده می گیرند. اما تجربه نشان داده که در 
برخی موارد، بازیکنان جدید و تأثیرگذار نیز می توانند به 
عنوان کاپیتان معرفی شوند؛ اتفاقی که شاید با حضور 
حاج صفی رخ دهد. این بازیکن با سابقه حضور در چندین 
جام جهانی و لیگ های معتبر اروپایی، قطعاً اعتبار بالایی 
دارد و اگر به ترکیب استقلال اضافه شود، شانس بالایی 
داشت.  خواهد  کاپیتانی  بازوبند  آوردن  دست  به  برای 
شنیده ها حاکی از آن است که در مذاکرات بین حاج صفی 
و باشگاه استقلال، این موضوع مطرح شده و حتی احتمال 
دارد بازوبند کاپیتانی به او پیشنهاد شود تا انگیزه بیشتری 

برای امضای قرارداد داشته باشد.
یکی از سؤالات اصلی هواداران و رسانه ها این است که 
چرا باشگاه استقلال در این مقطع زمانی به دنبال جذب 
بازیکنی 36 ساله مانند حاج صفی است؟ پاسخ به این 
سؤال به استراتژی تیم و نیازهای فنی باشگاه بازمی گردد. 
استقلال قصد دارد خط دفاعی و خصوصاً جناح چپ و خط 
میانی خود را تقویت کند؛ بخش هایی که در فصل گذشته 
نقاط ضعف تیم محسوب می شدند. حاج صفی که توانایی 
بازی در پست دفاع چپ، هافبک دفاعی و حتی هافبک 
بازی ساز را دارد، گزینه ای ایده آل برای پوشش این نقاط 

ضعف است.
حاج صفی سابقه حضور در تیم ملی فوتبال ایران را دارد 
او  و در چندین دوره جام جهانی به میدان رفته است. 
همچنین از سال 1399 در باشگاه آ.ا.ک یونان بازی می کند 
و با تجربه بازی در لیگ اروپا و رقابت های سطح بالا، 
بازیکنی با کلاس و قابل اتکا محسوب می شود. حضور 
چنین بازیکنی که تجربه بازی در اروپا را دارد، قطعاً می تواند 
به استقلال کمک کند تا در رقابت های لیگ برتر و جام ها 

عملکرد بهتری ارائه دهد.
 وضعیت بدنی و آمادگی فنی

یکی از دغدغه های طرفداران و کارشناسان درباره جذب 
حاج صفی، سن او است. در فوتبال حرفه ای، بازیکنانی که 
به مرز 36 سالگی می رسند، معمولًا از نظر بدنی به تدریج 
افت می کنند. با این حال، ارزیابی های کادر فنی استقلال 
نشان می دهد که حاج صفی همچنان در فرم بدنی مناسبی 
قرار دارد و می تواند به خوبی از عهده بازی های فشرده 

لیگ برتر برآید.
ریکاردو ساپینتو، سرمربی پرتغالی استقلال، نیز موافق 
جذب حاج صفی است و معتقد است حضور بازیکنی که 
در لیگ معتبر یونان بازی کرده و تجربه بین المللی دارد، 
می تواند به تیم در مسیر قهرمانی کمک کند. ساپینتو به 
دنبال بازیکنانی است که علاوه بر کیفیت فنی، از نظر 
تجربه و رهبری نیز بتوانند در ترکیب تیم اثرگذار باشند و 

حاج صفی از این نظر گزینه مناسبی است.
تأثیرگذاری فنی و رهبری

از  بلکه  است،  پست  چند  بازیکنی  تنها  نه  حاج صفی 
نظر رهبری و تجربه هم جزو بازیکنان خاص فوتبال 
ایران محسوب می شود. بازیکنی که می تواند در زمین 
تیم را هدایت کند و در لحظات حساس، با تجربه خود 
تصمیم های درست بگیرد. استقلالی ها امیدوارند با جذب 

او، این خلا در ترکیب تیم پر شود.
هرچند ممکن است در ابتدا برخی هواداران با توجه به سن 
بالای این بازیکن، نسبت به این انتقال تردید داشته باشند، 
اما تجارب گذشته نشان داده اند که بازیکنان باتجربه مثل 
حاج صفی می توانند در لحظات حساس فصل، بهترین 

عملکرد را داشته باشند و به تیم کمک کنند.
پیش بینی از مذاکرات 

در روزهای آتی، انتظار می رود تکلیف حضور حاج صفی 
در استقلال روشن شود. مذاکرات مالی و فنی بین طرفین 
ادامه دارد و احتمال نهایی شدن قرارداد بسیار بالا است. 
در صورت امضای قرارداد، حاج صفی یکی از کلیدی ترین 
مهره های فصل آینده استقلال خواهد بود و باید دید این 
انتقال چه تأثیری بر عملکرد تیم در لیگ برتر و رقابت های 

داخلی خواهد داشت.
پیوستن این بازیکن با تجربه به استقلال، می تواند پیامی 
با جذب  دارد  تیم قصد  باشد که  برای هواداران  مثبت 
بازیکنان کلیدی و باتجربه، قدم های محکم تری برای 
قهرمانی بردارد. همچنین این خرید می تواند فضای رقابتی 
را در بین بازیکنان تیم افزایش دهد و به رشد کیفی کل تیم 
کمک کند. البته سپاهان، تیم سابق حاج صفی هم تمایل 
زیادی به امضای قرارداد با او دارد و مذاکرات جدی هم بین 
طرفین انجام شده است. حاج صفی سال ها برای سپاهان 
بازی کرده و همین موضوع باعث شده این تیم هم از 
شانس خوبی برای امضای قرارداد با کاپیتان سابق تیم ملی 

ایران برخوردار باشد.

کاپیتان سابق تیم ملی در دوراهی 
استقلال و سپاهان؛ بمب تابستانی 

در کجا منفجر می شود؟

بــرگ ســبز ســواری پیــکان 1600i مــدل 13۸3 
ــماره  ــران 6۴- ۴62ق12 ش ــلاک ای ــماره پ ش

ــور 112۸۴0230۴۸ موت
 شماره شاسی 1001۸5۸6 
به نام محمدجواد قلی زاده 

مفقود گردیده و از درجه اعتبار
 ساقط می باشد

فوتبال جهان

بارسلونا آماده است تا حتی در صورت لزوم 
از علاقه اش به جذب لوییس دیاز عبور کند.

کاملًا  بارسلونا  سه«،  »ورزش  گزارش  به 
لوئیس  جذب  برای  که  است  کرده  روشن 
عمل  دیوانه وار  تابستانی  پنجره  در  دیاز 

نخواهد کرد.  
این بازیکن کلمبیایی از لیورپول همان کسی است که دکو بیش از همه به او 

علاقه دارد و هانسی فلیک را نیز راضی می کند. 
این بازیکن تمایلش را برای پیوستن به بارسا نشان داده و به  دنبال خروج از 
لیورپول است، جایی که احساس می کند دستمزد کمی دارد و تنها دو سال دیگر 

از قراردادش باقی مانده است.
با این حال، شرایط مختلفی باعث شده است که انتقال او به بارسا بسیار پیچیده 
شود، موضوعی که این باشگاه نیز آن را پذیرفته است. از یک طرف، مقاومت 
باشگاه انگلیسی در فروش او که بارها در پاسخ به باشگاه های علاقمند روی 

آن تاکید کرده است. 
از طرف دیگر، مرگ دیوگو ژوتا که باعث شده است لیورپول یکی از مهاجمانش 
را به شکلی تراژیک از دست بدهد و تاثیر مستقیمی بر برنامه نقل  و انتقالاتی 

این باشگاه داشته است.
دیاز  لوئیس  برای  که  است  کرده  تاکید  بارسلونا  باشگاه  شرایطی،  چنین  در 
دیوانه وار هزینه نخواهد کرد که به این معنا است که قصد ندارد بیش از 60 
میلیون یورو برای این وینگر هزینه کند، موضوعی که از آغاز نقل  و انتقالات 

تابستانی هم در برنامه بارسا بوده است. 
مدیران بارسا می دانند که دیاز می خواهد هرچه سریع تر لیورپول را ترک کند 

و نوکمپ را در اولویت قرار می دهد، هرچند سایر مقاصد را نیز رد نمی کند.
پیش از مرگ تراژیک دیوگو ژوتا، اطرافیان این بازیکن این انتقال را ممکن 
می دانستند و معتقد بودند که می توانند با انواع فشارها، جدایی او از آنفیلد را با 
همان 60 میلیون یورو محقق کنند. اما شرایط ذکر شده این برنامه را بر هم زده 
است. بارسلونا می داند که حتی اگر این بازیکن انتقال به نوکمپ را در اولویت 
دهد، اگر بایرن مونیخ بیش از 60 میلیون یورو پیشنهاد بدهد، کاری از دست 

آنها ساخته نخواهد بود.
بارسا منتظر اقدامات وعده داده شده از سوی دیاز در داخل باشگاهش است تا 
به نگرش لیورپول نسبت به پیشنهادها رسیدگی کند. با توجه به بودجه محدود، 

چشم انداز این باشگاه چندان امیدوارکننده نیست. 
آنها می توانند تلاش شان را افزایش دهند تا شانس جذب این بازیکن کلمبیایی 
دیاز  لوئیس  و  ندارند  برنامه ای  بازیکنی 29 ساله چنین  برای  اما  ببرند  بالا  را 
گزینه های  بارسلونا  باشگاه  شود.  جدا  آنفیلد  از  تا  دارد  عجله  حاضر  حال  در 
این ملی پوش  به  اگرچه شهرت کمتری نسبت  را مد نظر دارد که  جایگزینی 

کلمبیایی دارند اما از نظر مالی واقع بینانه تر هستند.

تصمیم نهایی بارسا: 
خبری از دیوانه بازی نیست!

معمای یزدانی؛ چرا درستکار چرخه انتخابی را وتو کرد؟
ملی  تیم  اردوی  به  جهان  آزاد  کشتی  قهرمان  نایب  بازگشت 

سئوالات زیادی را در ذهن هواداران ایجاد کرده است.
به گزارش ایرنا، امیرمحمد یزدانی بعد از ناکامی در وزن 74 کیلوگرم 
و شکست برابر یونس امامی بار دیگر به اردوی تیم ملی دعوت 
شد تا در وزن 70 کیلوگرم به روی تشک برود. دعوت یزدانی به 
اردو و همزمانی آن با ناکامی سینا خلیلی و عباس ابراهیم زاده در 
مسابقات رنکینگ دار اتحادیه جهانی کشتی در مجارستان موجب 
پیش  از  بیش  این کشتی گیر جوان  ملی پوش شدن  تا شایعه  شد 

منتشر شود.
ملی  تیم  سرمربی  درستکار  پژمان  صحبت های  با  که  شایعه ای 
کشتی آزاد رنگ واقعیت به خود گرفت و یزدانی بدون حضور در 

چرخه انتخابی تیم ملی در این وزن مسافر زاگرب شد.
او  چرا  و  بود  چگونه  یزدانی  ملی پوش شدن  روند  اما 
 70 وزن  انتخابی  چرخه  در  حاضر  نفرات  جایگزین 

کیلوگرم شد؟
امیرمحمد که در اوج جوانی موفق به کسب 2 عنوان نایب قهرمانی 
را در  المپیک 2028  نفراتی است که سودای  از جمله  جهان شد 
سر می پروراند و برای این مهم تصمیم به تغییر وزن گرفت، تغییر 
وزنی که برای وی زیاد خوشایند نبود. یزدانی ابتدا در لیگ پادوبنی 
برابر سیداکوف نامدار شکست سختی را تجربه کرد اما در فینال 

جام تختی برابر یونس امامی عملکرد تحسین برانگیزی داشت.
قهرمانی در جام تختی موجب شد تا تنور رقابت یزدانی و امامی داغ 
و به مسابقات رنکینگ دار مغولستان کشیده شود جایی که تجربه 
امامی بر هنرنمایی یزدانی چربید و ملی پوش لرستانی کشتی ایران 

مسافر زاگرب شد.
از اردو دور ماند و همگان تصور می کردند که وی غایب  یزدانی 
رقابت های جهانی خواهد بود اما این پایان داستان نبود زیرا سینا 
طولانی  پروسه  در  که  بودند  نفراتی  ابراهیم زاده  عباس  و  خلیلی 
چرخه انتخابی تیم ملی به مراحل پایانی رسیدند اما عملکرد آنان 

در رقابت های بین المللی مجارستان و در برخورد با بزرگان کشتی 
جهان مورد قبول کادر فنی و فدراسیون نشین ها نبود عملکردی که 

در نهایت پای یزدانی جوان را به اردو تیم ملی باز کرد.
شکست 2 نماینده ایران در مجارستان کادر فنی را مجاب کرد تا 
چرخه انتخابی تیم ملی را وتو کند. وتوی چرخه انتخابی تیم ملی 
و انتخاب یزدانی بدون حضور در چرخه وزن 70 کیلوگرم از سوی 
پژمان درستکار هر چند که تصمیمی انتقادآمیز بود و بسیاری آن 
انتخابی می دانند اما واقعیت های  را تحمیل نظر شخصی بر روند 
در پشت این تصمیم بود که می تواند مربی تیم ملی را در آینده 

تبرئه کند.
در  او  است.  جوانی  اوج  در  یزدانی  تجربه  واقعیت ها  این  از  یکی 
24 سالگی یک مهره باتجربه به شمار می رود که سابقه پیکار با 
بزرگان این رشته را در کارنامه دارد. کسب 2 عنوان نایب قهرمانی 
جهان و مدال طلای قهرمانی آسیا از یزدانی یک مهره قابل اعتماد 
ساخته است. در سوی دیگر نیز خلیلی و ابراهیم زاده در آزمون های 
را  خود  باید  و  نکردند  عمل  موفق  خارجی،  رقبای  برابر  و  بزرگ 
برای مسابقات امیدهای جهان و بازی های همبستگی کشورهای 

اسلامی آماده کنند.
المپیکی  غیر  اوزان  جهانی  رقابت های  در   2024 سال  خلیلی 

جایگزین یزدانی مصدوم شد اما نتوانست در تیرانا عملکرد مطلوبی 
از خود به جای بگذارد. البته نباید از پیروزی درخشان سینا خلیلی 

در جریان لیگ برتر مقابل امیرمحمد یزدانی گذشت.
واقعیت دیگر آن است که تیم ملی کشتی آزاد ایران که به گواه 
به  جهان  قهرمانی  نخست  شانس  اکنون  کارشناسان  از  بسیاری 
شمار می رود جای تجربه اندوزی نیست بلکه انتظار از ستاره های 
تیمی  و  انفرادی  بخش  در  جهانی  سکوی  کسب  تنها  رشته  این 
است. درستکار نیز با علم به این مهم انتقادها را به جان خرید و با 
اضافه کردن یکی از عنوان دارهای جهان به تیم، راهبرد خود را بر 

فتح سکوی نخست جهانی تعریف کرد.
البته این ریسک برای مربی تیم ملی ممکن است شمشیر دولبه ای 
وی  به سوی  را  انتقادات  و سوی  شهریورماه سمت  در  که  باشد 

برگرداند.
با انتخاب یزدانی به عنوان ملی پوش وزن 70 کیلوگرم، اکنون کادر 
فنی باید در خصوص وزن 79 کیلوگرم تصمیم بگیرند. در این وزن 
فریبرز بابایی به مسابقات مجارستان اعزام شده بود اما نتوانست به 
فینال رقابت ها راه پیدا کند. مهدی یوسفی و محمد نخودی دیگر 

مدعیان این وزن به شمار می روند.
اسامی تیم ملی کشتی آزاد ایران به شرح زیر است

57 کیلوگرم: علی مومنی )مازندران(
61 کیلوگرم: احمد محمدنژاد جوان )خراسان رضوی(

65 کیلوگرم: رحمان عموزاد خلیلی )مازندران(
70 کیلوگرم: امیرمحمد یزدانی )مازندران(

74 کیلوگرم: یونس امامی )تهران(
79 کیلوگرم: مهدی یوسفی)تهران( یا محمد نخودی )مازندران(

86 کیلوگرم: کامران قاسمپور )مازندران(
92 کیلوگرم: امیرحسین فیروزپور )مازندران(

97 کیلوگرم: امیرعلی آذرپیرا )تهران(
125 کیلوگرم: امیرحسین زارع )مازندران(

انتخابات اتومبیلرانی درگیر حاشیه ها؛
از هدیه های عجیب یک نامزد به اعضای مجمع تا صدمات جبران ناپذیر سرپرست!

وعده های میلیونی یکی از نامزدهای ریاست فدراسیون اتومبیلرانی 
و موتورسواری به اعضای مجمع و برخی روسای هیئت ها، فضای 
انتخابات این فدراسیون را ملتهب کرده و باعث جلب توجه وزارت 

ورزش شده است.
به گزارش مهر، انتخابات فدراسیون موتورسواری و اتومبیلرانی قرار 
است روز 6 مرداد با حضور 8 نامزد ریاست این فدراسیون برگزار و 

رئیس چهار سال آینده این فدراسیون انتخاب شود.
محمدرضا پازند مهر، مهدی مبینی، سیامک امیرخیزی، محمدرضا 
غلامزاده، ابراهیم جوانمردی، حامد نجفی، مهران همتیان و امیر 
برای  جوانان  و  ورزش  وزارت  اعلام  با  که  هستند  نفراتی  زندی 

حضور در این انتخابات تایید صلاحیت شده اند.
مهندسی  شائبه  که  شد  خواهد  برگزار  شرایطی  در  انتخابات  این 
شدن آن نیز با تایید نشدن مازیار ناظمی رئیس قبلی و فرهادنژاد 
فصیحی دبیر قبلی فدراسیون مطرح شد چرا که این دو در همان 
مرحله اول که تایید مدیریتی نامزدهاست از سوی وزارت ورزش رد 
شدند! اتفاقی که معمولا در مورد روسای چهار سال گذشته صورت 

نمی گیرد و مدیریت آنها تایید می شود.
با این حال با کنار گذاشتن مازیار ناظمی از انتخابات این فدراسیون، 

رقابت بین 8 نامزد برای نشستن روی صندلی او آغاز شد. هر چند 
رشته  این  سابق  قهرمانان  و  اتومبیلرانی  اهالی  از  نامزدها  برخی 
برای  رقابت  مانده  باقی  روزهای  در  رسد  می  نظر  به  اما  هستند 

ریاست بین دو گزینه شکل خواهد گرفت.
در این میان یکی از گزینه های ریاست برای این که بتواند نظر 
مثبت اعضای مجمع و به ویژه روسای هیئت ها را بگیرد، دست 
خواستار  میلیونی  وعده های  با  و  گذاشته  آنها  ضعف  نقطه  روی 
این  که  می شود  گفته  مورد  این  در  است.  شده  آنها  رای  گرفتن 
نامزد به تعدادی از روسای هیئت ها مبالغی چند صد میلیونی هم 

پرداخت کرده است.
هر چند چنین اتفاقاتی قبل از برگزاری انتخابات در فدراسیون های 
دیگر هم رخ می دهد اما وزارت ورزش و حراست آن که مدعی 
دفاع از برگزاری سالم و عادلانه انتخابات است باید به این موضوع 
ورود کنند و اجازه ندهند یک نامزد با »پول« رای بخرد و روی 
صندلی ریاست بنشیند و بعدا بخواهد این هزینه ها را از جیب بیت 

المال جبران کند.
در شرایطی که فاصله کوتاهی تا برگزاری مجمع باقی مانده است، 
عنوان شده حساب های فدراسیون هم به دلیل بدهی مالیاتی بسته 
شده است. این در حالی است که این فدراسیون در پنج ماه گذشته 
برای جلوگیری  باید  و وی  اداره می شده  با سرپرستی صبوریان 
از مسدود شدن حساب ها و فراهم کردن شرایط تقسیط یا حل 

مشکلات مالیاتی فدراسیون اقدام می کرد.
و  اتومبیلرانی  های  پیست  بودن  بسته  باید  مشکل  این  به 
موتورسواری به ویژه پیست آزادی را هم اضافه کرد که با مرگ 
رقم  ورزش  وزیر  دستور  و  آزادی  پیست  در  ورزشی  عکاس  یک 
خورد و سرپرست فدراسیون هم نتوانسته است اقدامی در این زمینه 

انجام دهد تا لطمات جبران ناپذیری به این فدراسیون وارد شود.

آگهی مناقصه
»نوبت دوم«

میثم حسین آبادی
 شهردار سبزوار

شــهرداری ســبزوار در نظــر دارد نســبت بــه مناقصــه خریــد ســرور 
G10 همــراه بــا هارد،اســتوریج جهــت ذخیــره ســازی اطلاعــات، 
ــب  ــات نص ــط)فیبرنوری(، خدم ــرور واس ــی س ــزات ارتباط تجهی
ــا  ــه 2004093676000008 و ب ــماره مناقص ــا ش ــدازی ب و راه ان
ــامانه  ــری از س ــره گی ــا به ــناد مناقصــه ب ــدرج در اس ــات من جزئی
تــدارکات الکترونیکــی دولــت)www.setadiran.ir(  بصــورت 

الکترونیکــی اقــدام نمایــد. 
زمان انتشار در سایت: 1404/04/22
مهلت دریافت اسناد : 1404/05/02

مهلت شرکت در مناقصه: 1404/05/12
مبلغ شرکت در مناقصه 5 درصد قیمت پایه میباشد.

آگهی مناقصه فراخوان 
یک مرحله ای

فؤاد سحابی-سرپرست سازمان 

ســازمان عمــران و بازآفرینــی فضاهــای شــهری شــهرداری ســبزوار در نظــر دارد 
نســبت بــه برگــزاری مناقصــه عمومــی

خریــد و حمــل شــن و ماســه جهــت کارخانــه آســفالت شــهرداری ســبزوار بــه 
ــوان 2004094575000022 ــماره فراخ ش

را از طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت برگــزار نمایــد. کلیــه مراحــل 
برگــزاری مناقصــه از دریافــت اســناد تــا ارائه پیشــنهاد مناقصــه گران و بازگشــایی 
پاکــت هــا از طریــق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولت)ســتاد(به آدرس 

)www.setadiran.ir( انجــام خواهــد شــد.
تاریخ انتشار مناقصه در سامانه: 1404/04/22

مهلت دریافت اسناد مناقصه: 1404/05/02
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: 1404/05/12
زمان بازگشایی پاکت ها: 1404/05/13

ــغ  ــوان 2004094575000022 مبل ــماره فراخ ــه ش ــرکت در مناقص ــن ش تضمی
3.000.000.000 ریــال 

»نوبت دوم«

آگهی تجدید مزایده 
فراخوان یک مرحله ای

فؤاد سحابی-سرپرست سازمان 

ــهری  ــای ش ــی فضاه ــران و بازآفرین ــازمان عم س
شــهرداری ســبزوار در نظــر دارد نســبت بــه برگــزاری تجدیــد مزایــده عمومــی 
ــه شــماره  ــزی مســتعمل ب ــی و پلاســتیکی ومخــازن فل ــات آهن ــروش ضایع ف

 1004094575000003 فراخــوان 
را از طریــق ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت برگــزار نمایــد. کلیــه مراحــل 
برگــزاری مزایــده از دریافــت اســناد تــا ارائــه پیشــنهاد مزایــده گــران و بازگشــایی 
پاکــت هــا از طریــق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولت)ســتاد(به آدرس 

)www.setadiran.ir( انجــام خواهــد شــد.
تاریخ انتشار مزایده در سامانه: 1404/04/29

مهلت دریافت اسناد مزایده: 1404/05/13
مهلت زمانی ارائه پیشنهاد: 1404/05/25
زمان بازگشایی پاکت ها: 1404/05/26

ــغ  ــوان 1004094575000003 مبل ــماره فراخ ــده ش ــرکت در مزای ــن ش تضمی
ریــال   762.000.000

»نوبت  اول«

تقوی: مردم با والیبال آشتی کرده اند؛
 امیدوارم سهمیه المپیک را کسب کنیم

رئیس فدراسیون والیبال گفت: با توجه به عملکرد خوبی که تیم ملی در 
لیگ ملت ها داشته، مردم با ورزش والیبال آشتی کرده اند.

به گزارش مهر، سید میلاد تقوی با حضور در یکی از برنامه های تلویزیونی 
اظهار داشت: پیروزی مقابل چین را به صاحبان اصلی ورزش والیبال که 

مردم ایران هستند، تشکر می کنم. 
و همکاران  ملی  تیم  ارزشمند  بازیکنان  زحمات  از  باید  چیز  از هر  پیش 

پرتلاش ما در کادر فنی قدردانی کنم. 
تنها  که  است  افراد  از  مجموعه ای  شبانه روزی  تلاش  حاصل  نتایج  این 
صربستان  یا  لهستان  اردوی  در  حاضر  نفره   20 گروه  یک  به  محدود 
و  داخل  در  نفر  ده ها  ساله  یک  شبانه روزی  کار  حاصل  بلکه  نمی شود؛ 

خارج از کشور است.
مردم با والیبال آشتی کرده اند

وی ادامه داد: در یکی از پلتفرم های فضای مجازی، گزارش هایی دریافت 
کردیم مبنی بر اینکه در 30 روز گذشته، نزدیک به 60 میلیون نفر بیننده 

داشتیم. 
این آمار نشان می دهد که مردم بار دیگر با والیبال آشتی کرده اند و این 

حاصل غیرت، تلاش و عملکرد درخشان بازیکنان تیم ملی است.
رئیس فدراسیون والیبال با اشاره به جو ایجاد شده پیش از مسابقه حساس 
برابر لهستان گفت: پیش از آن بازی با بازیکنان صحبت کردم و تأکید 
داشتم که مردم ما به اندازه کافی درگیر مشکلات هستند و این تیم ملی، 
از  بخشی  باخت  و  برد  که  گفتم  آن ها  به  آن هاست.  خوشی  دل  و  امید 
انتظار شکست  ماهیت ورزش قهرمانی است؛ همان طور که کمتر کسی 

لهستان برابر کوبا را داشت.
وی در پایان تصریح کرد: متأسفانه پوریا حسین خانزاده را نیز در یکی از 
حساس ترین مقاطع از دست دادیم، اما با این وجود از بازیکنان خواستم که 

به گونه ای بازی کنند که مردم به داشتن این تیم افتخار کنند. 
دفاع  ایران  والیبال  جایگاه  و  از شأن  تمام وجود  با  بازیکنان  خوشبختانه 

کردند و باعث افتخار ملت شدند.
هدف بلند ما رسیدن به سکو در المپیک است

تقوی خاطرنشان کرد: نمی خواهیم خیلی آرمان گرایانه صحبت کنیم که 
مثلًا حتماً باید به سکو برسیم. البته هدف نهایی و رؤیای همه ما همین 

است، ولی باید منطقی و واقع بینانه پیش برویم. به نظر من، اولویت اول 
دست  به  را  المپیک  سهمیه  تا  بکنیم  را  تلاش مان  تمام  که  است  این 

بیاوریم. 
دوم اینکه از مرحله مقدماتی رقابت ها صعود کنیم. این ها اهدافی است که 
واقع بینانه تر است و در دسترس تر به نظر می رسد و نباید فراموش کنیم که 

رسیدن به سکوی المپیک یکی از اهداف بلند مدت ما است.
مردم  ما  کنند.  صبوری  که  می خواهم  هم  عزیزمان  مردم  از  گفت:  او 
تماشاگرانش  واقعاً  والیبال که  به ویژه در رشته ای مثل  داریم،  فهمیده ای 

جزو آگاه ترین ها هستند. 
آن ها می دانند چه اتفاقی دارد می افتد، و ما هم تمام تلاش مان را می کنیم. 
کریمی  جواد  پدیده اند،  واقعاً  به نژاد  عرشیا  مثل  بازیکنانی  فعلی،  تیم  در 
هم با تجربه و فوق العاده است و حضورش کمک زیادی به تیم می کند. 

در مجموع، نسل جوان خوبی در حال شکل گیری است که اگر حمایت 
بشوند، می توانند راه بزرگان والیبال ایران را ادامه دهند.

ای جنت های غیرقانونی تأثیر زیادی بر روند نقل و انتقالات 
دارند

رئیس فدراسیون والیبال تصریح کرد: یکی از چالش های جدی که امسال 
به طور خاص روی آن متمرکز شده ایم، موضوع واسطه ها و ای جنت هایی 
است که به صورت غیررسمی در فرآیند تصمیم گیری بازیکنان نقش ایفا 
می کنند افرادی که از نظر قانونی شناسایی شده نیستند، اما متأسفانه تأثیر 

زیادی بر روند انتقال بازیکنان دارند. 
اما بدون پیگیری رها شد.  اشاره کردم  این موضوع  به  سال گذشته هم 
امسال امیدواریم با شکل گیری ریاست جدید سازمان لیگ، بتوانیم در این 

زمینه مقرراتی تدوین کنیم.
وی ادامه داد: اگرچه در سطح جهانی با معضل فساد در حوزه ای جنت ها 
درگیر نیستیم، اما این دلیل نمی شود که نسبت به سامان دهی این حوزه 

در داخل کشور تعلل کنیم. 
لازم است برای ای جنت ها و فرآیندهای مربوط به انتقال بازیکنان، قوانین 

شفاف و الزام آور وضع شود تا بتوانیم با انسجام و قاطعیت عمل کنیم. 
در یک سال گذشته گام هایی برای بازنگری و اصلاح آئین نامه ها برداشته 

شده است و ساختار هیئت رئیسه سازمان لیگ نیز در حال بازآرایی است.
کلان  تصمیم سازی های  در  جمعی  مشارکت  اهمیت  بر  تأکید  با  تقوی 
فدراسیون افزود: همواره گفته ام و پایبندم که تصمیم گیری های انفرادی 

در این مجموعه نباید جایی داشته باشد. 
ما به تفکر جمعی نیاز داریم، اما تصمیم گیری باید مدیریتی و با مسئولیت 
مشخص باشد. هیئت رئیسه سازمان لیگ در همین راستا نقش مهمی در 

حل مسائل ایفا خواهد کرد.
به  اشاره  با  از صحبت هایش  دیگری  در بخش  والیبال  فدراسیون  رئیس 
دوره  در  ما  کرد:  بیان  ملی  تیم  پوست اندازی  روند  در  موجود  مشکلات 

گذشته در جایگزینی نسل جدید، دچار اشتباهاتی شدیم. 
نیاز نرسیده  بازیکنانی به تیم اضافه شدند که شاید هنوز به سطح مورد 

بودند. 
وارد  برنامه ریزی صحیح،  نبود  دلیل  به  داریم که شاید  بازیکن  الان 14 

ترکیب شده اند. 
این در حالی است که تیم ملی لهستان در سال گذشته از 44 بازیکن در 
گردش استفاده کرده که نشان می دهد می توان همزمان سه تیم ملی با 

کیفیت داشت.
وی خاطر نشان کرد: نباید بازیکنان ما تصور کنند که حضورشان در تیم 

ملی، مانع از بروز بحران خواهد شد. 
باید به نقطه ای برسیم که سیستم آن قدر قوی باشد که خلأ نفرات، تیم 
ملی را از مسیر خود خارج نکند. همچنین اطلاعات مربوط به نقل وانتقال 
از  این هم یکی  نه رسانه ها.  منتشر شود،  کانال رسمی  از  باید  بازیکنان 

کاستی هایی است که باید اصلاح شود.

اداره کل ثبت اسناد و املاک استان کرمانشاه
اداره ثبت اسناد و املاک حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک

هیأت موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آئین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140460316001003926 مورخ 1404/2/27  هیات 
اول/دوم موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک کرمانشاه ناحیه یک 

تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای/خانم ادریس  جراحی  فرزند 
رمضان   مبنی بر صدور   بشماره  شناسنامه  3291 و کدملی 3838782453  
صادره از کامیاران  به  آدرس دیزل آباد   خیابان  اول  زندان   مبنی  بر  صدور 
سند مالکیت  نسبت به  ششدانگ یک باب ساختمان  به مساحت 31/28 
مترمربع در قسمتی از پلاک 1 فرعی  از 129   اصلی  واقع در بخش  یک  
حومه حوزه  ثبت  ملک  کرمانشاه  ناحیه یک   همچنین انتقال  ملک  از 
مالک رسمی  مشاعی   حسین ارباب  اربابی  به صورت مع  الواسطه   به 
متقاضی محرز گردیده است . لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور 

سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
اگهی به مدت دو  ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید 
، ظرف مدت یک ماه از تاریخ تسلیم اعتراض ، دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند . بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم 

وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد .
تاریخ انتشار نوبت اول : 1404/04/29
تاریخ انتشار نوبت دوم : 1404/05/18

 ـرئیس ثبت اسناد و املاک سجاد مویدی 
2216/م  الف /12 



کاریکاتور
تشدید بحران آب

moeendaily@yahoo.com» مندرجات لزوما برتابنده دیدگاه روزنامه نیست « 

فرهنگی ، اجتماعی ، ورزشی
چاپ : شرکت چاپ و نشر  شاخه سبز 

نشانی دفترمرکزی :رشت خیابان سعدی.کوچه پورنقاشیان
.بن بست سوم.پلاک88.طبقه سوم

نشانی دفتر تهران : خ مطهری ابتدای سهرودی جنوبی  ک زاهدان پ 8 واحد یک  
کدپستی  1578763813

تلفن : 33243634-013 * همراه : 09111823435  
فاکس : 33245700-013    *   کد پستی:4153656631

روزنامه  
moeennews.ir

صاحب امتیاز و مدیر مسئول:
                                     یونس رنجکش کیسمی
مشاور عالی اجرایی مدیر مسئول :دکتر مهران بازرگانی 

سردبیر : ایمان رنجکش
 یکشنبه 29 تیر  1404      گروه صفحه آرایی:منیره خجسته حال - الهه رنجکش

  شماره  7045                    

چهره های اصولگرا بعضا از این اقدام ابراز تعجب کرده و حتی به آن 
انتقاد کردند. اکبر نبوی، روزنامه نگار اصولگرا گفت: حواشی مربوط 
به آقای کاظم صدیقی تاسف بار است. اما، وی با استعفا نکردن از 
ریاست ستاد امر به معروف و نهی از منکر و نیز با کنار نکشیدن 
از امامت جمعه نشان داده که حاضر است بار منفی این حواشی را 

هم چنان بر سر جامعه آوار کند.
به گزارش خبرگزاری خبرآنلاین، وقتی در فروردین ماه سال 1403 
یک ماه بعد از انتشار خبر ماجرای انتقال سند مالکیت باغی متعلق 
به یک حوزۀ علمیه در ازگل)منطقه ای در شمال تهران( به نام او و 
پسرانش، یوسف سلامی خبرنگار صداوسیما میکروفن دست گرفت 
و سراغ صدیقی رفت تا برای صداوسیما و صدیقی ویترین شفافیت 
)بسیارگریه  شیخ البکایین  را  او  برخی  که  صدیقی  شود.  تعریف 
کنندگان( لقب داده اند، ابتدا آیه 86 سوره یوسف را قرائت کرد که از 
زبان حضرت یعقوب گفته شده بود: »من با خدا غم و درد دل خود 

گویم و از خدا چیزی دانم که شما نمی دانید.« 
تفسیر این آیه مشخصا گلایه و شکایت حضرت از پسران ناخلف 
اش است. یک سال و دو ماه بعد خبر بازداشت پسران تفسیر صحبت 
شیخ را تکمیل کرد. با این وجود او دیگر نه آیه خواند نه روضه؛ 
علیرغم انتقادهای بسیاری که به خبر حضورش در نماز جمعه برای 
اقامه نماز شد، بی اعتنا به گلایه ها و پندهایی که درباره وضعیت 
فعلی کشور و شرایط به واقع حساس کنونی هشدار می دادند، پشت 
تریبون نماز جمعه رفت و به عنوان چهره ای که هم نام خودش در 
یک پرونده مبهم اقتصادی مطرح است و هم فرزندانش در بازداشت 

به اتهام فساد اقتصادی، مردم را به »تقوا« دعوت کرد.
واکنش های جمعی به موضوع اقامه نماز جمعه توسط صدیقی

از همان روزهای نخست در میانه جنگ 12 روزه ایران و اسراییل 
وقتی بحث تحکیم ارتباط بین حاکمیت و مردم طرح شد بسیاری از 
فعالان سیاسی و کاربران فضای مجازی مشخصا از کاظم صدیقی 
نام بردند و تاکید کردند که کنار گذاشتن او از امامت نماز جمعه 
تهران – حتی به صورت موقت- و حتی بررسی واقع گرایانه منطق 
حضور او به عنوان رئیس ستاد امر به معروف نوعی پالس به مردم 
تلقی می شود. پالسی بر این مبنا که به حساسیت های آن ها احترام 
گذاشته می شود و در بررسی فساد و تخلف بین مردم و مسئولین 

تفاوتی وجود ندارد.
وقتی روز چهارشنبه خبر اقامه نماز جمعه این هفته توسط صدیقی 
منتشر شد حتی چهره های تندرو در جریان اصولگرا نیز از این مساله 
انتقاد کردند. کار به جایی رسید که مجری های نزدیک به سعید 
از منطق چنین تصمیمی سخن  ابهام  با  نیز  جلیلی در صداوسیما 
گفتند و توییت نوشتند. محمدامین سلیمی – مجری سابق برنامه 
ثریا- و محسن مقصودی – مجری فعلی این برنامه- که هر دو به 
عنوان چهره های نزدیک به سعید جلیلی شناخته می شوند به این 

اقدام واکنش نشان دادند.
محسن مقصودی در این باره نوشت که »ای کاش حاج آقا همچنان 
اقامۀ جمعه  اندی پیش خود می ماندند و فعلا  و  ماه  بر نظر یک 
نمی کردند. در شرایط جنگی فضای سیاسی رسانه ای کشور نیاز به 
آرامش دارد. برای این اتحاد و هم دلی خون های زیادی تقدیم شد. 
اگر به هر دلیلی افکار عمومی پذیرش ندارد و سؤال در ذهن دارد 

شما هم فعلًا بر کنید.«
اشارۀ مجری برنامۀ ثریا به توییت چندی قبل عزت الله ضرغامی 
بود. چند روز بعد از خبر بازداشت فرزندان کاظم صدیقی، ضرغامی 
آقای  جناب  مهمان  نوشت:»امروز  او  با  همراه  تصویری  انتشار  با 
پروندۀ  تکلیف  تعیین  تا  دادم  پیشنهاد  خدمت شان  بودم.  صدیقی 
چنین  هم  خودشان  نکنند.  جمعه  امامت  اقامۀ  فرزندشان  قضایی 

نظری داشتند«. نظری که به نظر می آید تغییر کرده است.
حضور کاظم صدیقی؛ علیه وحدت ملی

نخستین تفسیر از اقامه نماز جمعه تهران توسط کاظم صدیقی تاثیر 
این اقدام بر وحدت ملی است که بعد از جنگ 12 روزه بین ایران 
و اسراییل مورد توجه قرار گرفته و درباره لزوم حفاظت از آن بارها 

هشدار داده شده بود.
علیرضا معزی، دبیر پیشین شورای اطلاع رسانی دولت، در شبکه 
اجتماعی ایکس نوشت: »انتخاب آقای صدیقی برای امامت نماز 
جمعه ی این هفته آن هم بلافاصله پس از تاکید رهبری بر »اتحاد 
عظیم ملی«،چیزی فراتر از دهن کجی به مردم است؛ اخطار مدعیان 
را  موجودیتشان  معنا که  بدان  نظام،  اصل  به  است  هسته سخت 
مقدم بر موجودیت ایران و نظام می دانند و حذف نمادهایشان را 

بر نمی تابند.«
همین محور مورد اشاره جلال رشیدی کوچی نماینده مرودشت در 
مجلس یازدهم نیز قرار گرفت. او در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: 
»احسنت بر آقای حاج علی اکبری! احسنت بر همه اعضا شورای 
لجبازی  به  آفرین!  انتخاب دقیقی  ائمه جمعه! چه  سیاست گذاری 
خود با مردم ادامه دهید... حتما در ضربه زدن به اتحاد ملی موفق 

خواهید شد.«
رشیدی کوچی همچنین در گفت و گویی با تابناک در اینباره تاکید 
اقامه نماز جمعه از سوی شورای  کرده است:»تعیین ایشان برای 
سیاستگذاری ائمه جمعه، نوعی دهن کجی به مردم است. خیلی 
ها به اشتباه و از روی عمد قصد دارند که این موضوع را به رهبری 
ربط بدهند، در حالیکه این موضوع اصلا به رهبری ارتباطی ندارد، 
چرا که مقام معظم رهبری اختیارات را به شورای سیاستگذاری ائمه 
جمعه واگذار کرده اند و این ستاد است که تعیین می کند چه کسانی 
در چه تاریخ هایی نماز جمعه را اقامه کنند. در واقع ائمه جمعه با 

نظر این ستاد تعیین می شوند«
دولت  در  جمهور  رئیس  دفتر  رئیس  ابطحی،  محمدعلی  سید 
اصلاحات نیز در شبکه اجتماعی ایکس نوشت: »من اگر در صدی 
از تقوای ادعایی آقای کاظم صدیقی را داشتم پا روی هوای نفس 
حقوقی  تکلیف  شدن  روشن  تا  می گفتم  داوطلبانه  و  می گذاشتم 
همبستگی  به  آسیبی  تا  نمی کنم.  امامت  را  جمعه  نماز  فرزندانم 
اجتماعی نزنم و بقول خودشان برای رسانه های بیگانه خوراک تهیه 

نکنم. جوان هم نیستم بگم آرزو بر جوانان...«.
اصل مسئولیت فردی و وضعیت کاظم صدیقی

کانال  در  یادداشتی  در  نگار اصلاح طلب  روزنامه  زیدآبادی  احمد 
تلگرامی شخصی خود موضوع را وجه دیگری نمایش داده است. 
او با تاکید بر اصل مسئولیت فردی تاکید کرده که در صورت احراز 
تخلف و مجرم شناخته شدن فرزندان صدیقی این مساله نباید به 
پای وی نوشته شود. با این وجود زید آبادی از تبعیض مثبت به 
نفع چهره هایی همچون صدیقی در این دست از موارد نیز سخن 

گفته و نوشته است:» وقتی که حضور سیدمحمد خاتمی در یک 
قاب عکس مشترکِ تصادفی با فلان خبرنگاری که بعدها هتاک از 
کار درآمده است، سند جرم شخص خودش معرفی می شود، آنگاه 
چطور فردی که پیرامونش شائبه و پروندۀ فسادمالی شکل گرفته 
است، با کوچکترین محدودیتی روبرو نمی شود؟امامت جمعۀ آقای 
صدیقی در این هفته، قرار است چه سود و منفعتی برای حکومت و 
یا حتی هم طیفی های او برساند که تاب مستوری از دست داده اند؟ 
این کار معنایی جز اصرار بر لجاجت با بخش بزرگی از افکار عمومی 
و نتیجه ای جز واکنش طعن آمیز و همراه با سرخوردگی آنها در بر 

دارد؟«.

زیدآبادی همچنین درباره تاثیر این اقدام بر افکار عمومی نیز نوشته 
است:» بخش بزرگی از افکار عمومی روی نمازجمعه خواندن آقای 
صدیقی به شدت حساس شده است. در واقع حضور و عدم حضور 
او جنبۀ نمادین به خود گرفته است. مردم می پرسند؛ در حکومتی که 
اگر فرزند یک فرد به دلیل زمان تولدش در کشور دیگری به دنیا 
آمده و شهروند قهری آن کشور شده است، آن فرد برای حضور در 
مناصب بالای دولتی منع قانونی دارد، حال چطور فرد دیگری که 
برای فرزندش پروندۀ فساد تشکیل شده است، هیچ مشکلی ندارد 
و می تواند به عنوان امام جمعۀ پایتخت مردم را به رعایت »تقوای 

الهی« دعوت کند؟«.
قالیباف  مشاور  حتی صدای  ای؛  رسانه  اصولگرایان  های  واکنش 

هم بلند شد
چهره های اصولگرا بعضا از این اقدام ابراز تعجب کرده و حتی به آن 
انتقاد کردند. اکبر نبوی، روزنامه نگار اصولگرا گفت: حواشی مربوط 
به آقای کاظم صدیقی تاسف بار است. اما، وی با استعفا نکردن از 
ریاست ستاد امر به معروف و نهی از منکر و نیز با کنار نکشیدن 
از امامت جمعه نشان داده که حاضر است بار منفی این حواشی را 

هم چنان بر سر جامعه آوار کند.
خبر  از  نوشت:  هم  قالیباف  محمدباقر  مشاور  رسولی،  امیرابراهیم 
بازگشت امام جمعه سابق، آن هم بدون هیچ مقدمه ای یا توضیحی– 

متعجب شدم؛ متعجب!
انتقاد کواکبیان و پاسخ علیرضا غزه

مردم  حزب  دبیرکل  و  مجلس  سابق  نماینده  کواکبیان  مصطفی 
سالاری نیز در اعتراض به این موضوع نوشته است: اقدام تعجب 
برانگیز شورای سیاست گذاری ائمه جمعه مبنی بر امامت نماز جمعه 
چه  تا  داد  نشان  صدیقی  کاظم  شیخ  سوی  از  تیر   27 در  تهران 
اندازه ای اینگونه تصمیم گیرندگان از جامعه و مردم به ویژه جوانان 
به  نیاز  بیشترین  ایران عزیز  آن هم در شرایطی که  دارند  فاصله 
آنقدر  اینبار آش  که  است  این  دارد.نکته مهم موضوع  ملی  اتحاد 
شور است که اعتراض جناح سیاسی اصولگرا به مراتب بیشتر از ما 

اصلاح طلبان است!!!
کواکبیان  نوشته  زیر  قزوه  علیرضا  کامنت  توجه  جالب  نکته 
است:»یعنی چی؟ مگه کواکبیان در بازداشت نیست؟  این که باز 
پست گذاشته؟  این خودش ممنوع المنبره داره از کاظم صدیقی 

ایراد میگیره؟  اول 120 نفر را ثابت کن بعد حرف بزن«.
اینباره مساله  این واکنش ها اصلی ترین هشدار در  از همه  فارغ 
شکننده  و  محدود  اندازه  هر  که  است  انسجامی  و  اتحاد  تخریب 
شکل گرفته و در شرایط فعلی نیز مورد نیاز بود. اگر آمریکایی ها 
می گویند بمب هایشان فردو را نابود کرده برای نابودی انسجامی 
که این روزها بیش از هرچیز مورد نیاز است، اقامه نماز جمعه توسط 

شیخ کاظم صدیقی کافی است.

شروط ایران برای دور جدید مذاکرات 
با آمریکا

دبیر شورای عالی امنیت ملی: سیاست ایران عدم تغییر در ژئوپلیتیک منطقه است

اظهارات مهم علی لاریجانی 
درباره مذاکره ایران و آمریکا

پیشنهاد ویژه اروپا به ایران درباره 
فعال نشدن مکانیسم ماشه

آوار یک بازگشت بر سر جامعه

اکوایران : در پی حملات اخیر اسرائیل و آمریکا به ایران، به نظر 
می رسد که کار مذاکرات هسته ای گره خورده است.

شروط ایران برای دور جدید مذاکرات با آمریکا
بر اساس گزارش العالم، یک منبع آگاه بلندپایه سیاسی ایرانی در 
مذاکرات  درس های  ایران  کرد  اعلام  تی وی  پرس  با  گفت وگو 
پیشین را در دور جدید مذاکرات اعمال کرده و با ساختار  و دستور 
کار پیشین وارد مذاکره نخواهد شد. او با اشاره به درخواست امریکا 
امنیتی  واقعیت های  با  باید  »مذاکرات  گفت:  مذاکرات  آغاز  برای 

منطقه تطابق داشته باشد«.
این مقام گفته: »فعلا ما فکر می کنیم هدف مذاکرات خلع سلاح 
ایران برای جبران ضعف اسراییل در جنگ بعدی باشد. اطلاعات ما 
نشان می دهد آمریکا مذاکرات را برای جنگ می خواهد نه صلح. 
اگر اینطور است ما علاقه ای به تلف کردن وقت خودمان و دیگران 
نداریم و ترجیح می دهیم انرژی مان را برای جنگ متمرکز کنیم«. 
افزود: »اگر قرار باشد مذاکرات جدیدی شکل بگیرد  او هم چنین 
باید تضمین هایی جدی و عملی وجود داشته باشد که این مذاکرات 

سرپوشی برای یک فریب امنیتی نیست«.
این منبع ایرانی اظهار داشت شروطی وجود دارد که چنین خواسته 
ای را تضمین می کند: »شرط اول این است که به برنامه هسته ی 
و سلاح های کشتار جمعی این رژیم رسیدگی جدی شود. هیچ کس 
در منطقه نخواهد پذیرفت که منطقه خلع سلاح شود و رژیمی چنین 
خونخوار هر روز مسلح تر بشود.«. او تنبیه معتبر اسراییل و پرداخت 
در غیر  و گفت  اعلام کرد  مذاکره  دیگر  را شروط  ایران  خسارت 
این صورت مذاکره مجددا مقدمه جنگ خواهد بود. او گفت: »این 
مشکل آمریکاست و ما نمی دانیم چطور می خواهند آن را حل کنند. 
ما باید تضمین هایی دریافت کنیم که آقای ویتکاف واسطه راه حل 
است نه آتش بیار جنگ.ارائه این تضمین کار بسیار دشواری است 
ولی ما آماده ایم یک بار دیگر فرصت بدهیم و حرف امریکا را در این 

باره بشنویم و اقدامات عملی آن در این مسیر ببینیم«.
هم چنین، کاظم جلالی، سفیر جمهوری اسلامی ایران در مسکو، در 
مصاحبه با شبکه »ریانووستی« گفته: »در حال حاضر، با قضاوت 
زیرا  نیست،  آماده  گفتگو  برای  شرایط  می بینیم،  آنچه  اساس  بر 
آمریکایی ها هنوز هیچ تلاشی برای تغییر موضع خود در قبال ایران 
یا حداقل ارائه توضیحاتی به ایران نکرده اند«. او در ادامه تصریح 
کرد که افکار عمومی در ایران نسبت به مذاکرات پس از حملات 
اسرائیل و آمریکا به تأسیسات هسته ای جمهوری اسلامی، بدتر شده 
است. ریانووستی به نقل از سفیر تهران نوشت که واشنگتن پس از 
تأسیسات  به  با حمله  فریبکارانه  انجام یک حرکت  برای  تصمیم 
هسته ای در جریان مذاکرات برای توافق هسته ای، اعتماد ایران را 

از دست داده است.
این در حالی است که پیش لارا روزن، روزنامه نگاری که مسائل 
می کند،  دنبال  نزدیک  به طور  را  ایران  برنامه هسته ای  به  مربوط 
به نقل از یک مقام ارشد آمریکایی نوشت ایالات متحده در حال 
حاضر چشم انداز روشنی برای ازسرگیری مذاکرات با ایران در آینده 
نزدیک نمی بیند. به گفتهٔ روزن، دولت ترامپ در عین حال در حال 
با  توافقی گسترده تر  به  دستیابی  برای  اروپایی  متحدان  با  رایزنی 

ایران است.

 دبیر شورای عالی امنیت ملی تاکید کرد: سیاست جمهوری 
اسلامی ایران عدم تغییر در ژئوپلیتیک منطقه است و این را به 

سود همه طرف های منطقه ای می داند.
به گزارش ایرنا از دبیرخانه شورای عالی امنیت ملی، علی اکبر 
احمدیان نماینده مقام معظم رهبری و دبیر شورای عالی امنیت 
ملی ایران و آرمن گریگوریان دبیر شورای امنیت ملی ارمنستان 
روز شنبه در تماس تلفنی موضوعات منطقه ای و دوجانبه را مورد 

بحث و بررسی قرار دادند.
وضعیت  آخرین  از  گزارشی  تماس  این  در  گریگوریان  آرمن 
مذاکرات با طرف آذری ارائه و تأکید کرد که در مواضع ارمنستان 

درخصوص راه گذرهای منطقه ای تغییری ایجاد نشده است.
دبیر شورای امنیت ملی ایران نیز در این تماس تلفنی با قدردانی 
از موضع ارمنستان در محکومیت حمله رژیم صهیونیستی به 
جمهوری اسلامی ایران، تاکید کرد: سیاست جمهوری اسلامی 

ایران کماکان عدم تغییر در ژئوپلیتیک منطقه است و این را به 
سود همه طرف های منطقه ای می داند.

حوزه  در  جمله  از  روابط  افزایش  مکالمه  این  در  طرف  دو 
اقتصادی را مورد تأکید قرار دادند.

علی لاریجانی گفت: الان بحث مذاکره مطرح نیست و اجازه بدهیم رهبری آنجایی 
که لازم می بینند از این مسئله استفاده کنند.

علی لاریجانی در هیئت میثم مطیعی با موضوع ناگفته ها درباره  جنگ تحمیلی 
اسرائیل سخنرانی کرد. 

علی لاریجانی گفت: الان بحث مذاکره مطرح نیست و اجازه بدهیم رهبری آنجایی  
که لازم می بینند از این مسئله استفاده کنند.

وی گفت: مذاکره یک تاکتیک است، هیچ عجله ای در مذاکره نیست.
لاریجانی گفت: آنها با ما جنگیدند و باید بگویند  که چرا با ما جنگیدند و رهبر هر 

جایی که نیاز ببینند استفاده می کنند .

بازگشت   مهلت  تمدید  برای  تروئیکا  پیشنهاد  ژورنال:  وال استریت  خبرنگار  ادعای 
تحریم های شورای امنیت علیه ایران

پایگاه خبری تحلیلی مثلث آنلاین:لارنس نورمن در پستی در شبکه اجتماعی ایکس 
نوشت: به گفته منابع مطلع، در تماس تلفنی دیشب میان عباس عراقچی و وزرای خارجه 
کشورهای اروپایی تروئیکای اروپایی موضوع تمدید مهلت »اسنپ بک« در قالب توافق 
هسته ای مطرح شده است.به گزارش اکوایران، لارنس نورمن، خبرنگار وال استریت 
ژورنال در پستی در شبکه اجتماعی ایکس  نوشت: به گفته منابع مطلع، در تماس تلفنی 
دیشب میان عباس عراقچی و وزرای خارجه کشورهای اروپایی تروئیکای اروپایی به 
همراه کایا کالاس، موضوع تمدید مهلت »اسنپ بک« )بازگشت خودکار تحریم ها( 
در قالب توافق هسته ای مطرح شده است.خواسته های طرف اروپایی از ایران شامل 
ازسرگیری مذاکرات هسته ای با آمریکا و تروئیکای اروپایی و همچنین ازسرگیری 
همکاری با آژانس بین المللی انرژی اتمی بوده است. همچنین پیشنهادی درباره محدود 
کردن ذخایر اورانیوم غنی شده مطرح شده، هرچند جزئیات مشخصی درباره آن ارائه 
نشده است. منابع می گویند که شرایط دقیق این پیشنهاد باید در مراحل بعدی تدوین 
شود.پیشنهاد ارائه شده شامل تمدید یک باره مهلت »اسنپ بک« بوده است. این مهلت 
در ماه اکتبر به پایان می رسد، اما در صورت موافقت ایران و موافقت روسیه و چین در 
شورای امنیت ممکن است این مهلت بیشتر تمدید شود.به نوشته نورمن، ایران هنوز 

پاسخ مشخصی به این پیشنهاد نداده است.

آگهي فراخوان مناقصه عمومي همراه با ارزیابي کیفي 
)مناقصه عمومي و  دو مرحله اي شماره   53۱9۶05۱( 

شــرکت گاز اســتان خراســان جنوبــي در نظــر دارد المنــت فیلتــر مــورد نیــاز  خــود جهــت اجــرای پــروژه هــای گازرســانی اســتان 
خراســان جنوبــی را بــه شــرح  ذیــل و بــا مشــخصات و شــرایط کلــي منــدرج در اســناد مناقصــه و مطابــق بــا اســتانداردهاي شــرکت 
ــدگان  ــن کنن ــا تأمی ــن ســازندگان و ی ــي از بی ــي شــرکت گاز اســتان خراســان جنوب ــد بازرســي فن ــورد تأیی ــران و م ــي گاز ای مل
ذیصــلاح خریــداري نمایــد  ، بدیــن منظــور از کلیــه شــرکتهاي ســازنده و یــا تأمیــن کننــده کــه توانایــي تأمیــن کالای مذکــور 
ــدارکات  ــه ســامانه ت ــد جهــت شــرکت در فراخــوان ب ــد دعــوت مــي نمای ــد ارجــاع کار را دارن و تهیــه تضمیــن شــرکت در فرآین
الکترونیکــی دولــت )ســتاد( بــه آدرس )www.setadiran.ir( بــه شــماره فراخــوان )2004091444000033( مراجعــه و اســناد 

مناقصــه را دریافــت نماینــد.
تذکــر : هیــچ یــک از تولیــد کننــدگان مجــاز بــه معرفی اشــخاص حقوقــی دیگر بــه عنــوان نماینــده نبــوده ، در غیر اینصــورت مناقصه 

گــزار مجــاز بــه حذف شــخص معرفــی شــده خواهــد بود. 
نــام و نشــاني دســتگاه مناقصــه گزار : شــرکت گاز اســتان خراســان جنوبــي )ســهامي خــاص(- بیرجنــد- ســایت اداري- بلوار 
پیامبــر اعظــم )ص(- ابتــداي خیابــان شــهداي نیــروي انتظامــي- شــرکت گاز اســتان خراســان جنوبــي- طبقــه اول- امــور پیمانهــا - 

کدپســتی : 9719866838 - تلفــن :  32392000-056 ، نمابــر امــور پیمانهــا :  056-32400523
محل تأمین اعتبار پیمان : اعتبارات جاری شرکت گاز استان خراسان جنوبی

موضوع مناقصه : خرید 5.015 قلم المنت فیلتر در ابعاد مختلف از طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(
نــوع و مبلــغ تضمیــن شــرکت در فرآینــد ارجــاع کار : تضمیــن هــاي اعــلام شــده در آییــن نامه تضمیــن بــراي معاملات 

دولتــي بــه شــماره 123402/ت50659 ه- مــورخ 1394/09/22- مبلــغ تضمیــن 3.000.000.000ریــال ) ســه میلیــارد ریال( 
شرایط مناقصه گران :

•داشتن شخصیت حقوقي و مجوز تولید ، تهیه و یا فروش از مراجع ذیصلاح
•توانایي ارائه انواع ضمانت نامه بانکي طبق ضوابط کارفرما
•داشتن تجربه ، حسن سابقه و توان مالي متناسب با قرارداد

•توانایی رعایت استانداردهای شرکت ملی گاز ایران
•ارائه ایران کد کالا الزامي است.

نکتــه 1  : مطابــق بنــد الــف مــاده 5 قانــون حداکثــر اســتفاده از تــوان تولیــدی و خدماتــی کشــور و حمایــت از کالای ایرانــی ، ارجــاع 
کار صرفــاً بــه موسســات و شــرکت هــای ایرانــی ثبــت شــده در فهرســت توانمندیهــای منــدرج در ســامانه توانیــران مجــاز اســت .

نکتــه2 : بــا توجــه بــه مــاده 25 آییــن نامــه اجرایــی قانــون حمایــت از شــرکت هــای دانش بنیــان و شــرکت هــای مســتقر در پارکهای 
علــم و فنــاوری ، هــر یــک از مناقصــه گــران واجــد شــرایط بایســتی مــدارک و اســناد مثبتــه مبنی بــر دانش بنیان بــودن و یــا عضویت 

در پارکهــای علــم و فنــاوری را ارائــه نمایند . 
برنامه زماني مناقصه :

•مهلت دریافت اسناد ارزیابی کیفی: از تاریخ 1404/04/28 لغایت ساعت 09:00روز شنبه مورخ 1404/05/04
•آخرین مهلت بارگذاري اسناد ارزیابی کیفی بر روي سامانه ستاد : ساعت 09:00 روز شنبه 1404/05/18

•اعلام نتایج ارزیابي کیفي :  1404/05/20
•مهلت دریافت اسناد مناقصه: از تاریخ 1404/05/20 لغایت ساعت 19:00روز چهارشنبه مورخ 1404/05/22
•آخرین مهلت بارگذاري اسناد مناقصه بر روي سامانه ستاد : ساعت 09:30روز دوشنبه مورخ 1404/06/03

•زمــان و مــکان بازگشــایي پــاکات الــف و ب: ســاعت 10:00روز دوشــنبه مــورخ 1404/06/03- ســالن جلســات شــرکت گاز اســتان 
خراســان جنوبــي

•زمــان و مــکان بازگشــایي پــاکات ج : پــس از ارزیابــی فنــی بازرگانــی پیشــنهادها ، پاکتهــای مالــی شــرکتهای واجــد شــرایط در تاریخ 
1404/06/05 ، در محــل ســالن جلســات شــرکت گاز اســتان خراســان جنوبــي گشــایش خواهــد یافــت.  لازم بــه ذکــر اســت تاریــخ و 
مــکان اعــلام شــده جهــت گشــایش پــاکات مالــي قطعــي نبــوده و با توجــه بــه رونــد ارزیابي فنــي بازرگانــي پیشــنهادها امــکان تغییر 
وجــود خواهــد داشــت ، بــا ایــن وجــود ایــن شــرکت نســبت بــه دعــوت از مناقصــه گرانــي کــه پیشــنهاد فنــي آنهــا مــورد تائیــد قــرار 

گیــرد بــه صــورت کتبــي اقــدام خواهــد نمــود.
بــا توجــه بــه اینکــه کلیــه مراحــل برگــزاری مناقصــه از دریافــت اســناد تــا ارائــه پیشــنهاد مناقصــه گــران و بازگشــایی پــاکات از طریق 
درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت )ســتاد( بــه آدرس )www.setadiran.ir( انجــام خواهــد شــد ،  هــر یــک از مناقصــه 
گــران جهــت دریافــت و عــودت اســناد مناقصــه ، بایســتی اســناد را تــا آخریــن مهلــت ذکــر شــده در آگهــی از طریــق ســامانه ســتاد 

دریافــت و یــا بارگــذاری نماینــد . 
مناقصه گران مي بایست اسناد مناقصه را  در سامانه تدارکات الکترونیکی دولت بارگذاری نمایند.

این آگهي در سایتهاي www.nigc-skgc.ir   ، www.shana.ir    ، http://iets.mporg.ir و www.setadiran.ir  قابل رؤیت مي باشد.

نوبت اولشناسه آگهی: 1966۸11

روابط عمومي شرکت گاز استان خراسان جنوبي

مـزایـده عـمومی
فراخوان شماره  1004099547000001 مورخ 1404/04/24

غلامرضا ساکتی
   مدیرعامل سازمان مدیریت پسماند شهرداری اصفهان

ســازمان مدیریــت پســماند شــهرداري اصفهــان بــر اســاس مصوبــه هیــات مدیــره ســازمان در نظــر دارد مزایــده بهــره بــرداري، راهبــری، نظافــت و 
نگهــداری فنــی و محوطــه از ۴ خــط کارخانــه پــردازش پســماند و تولیــد کــود آلــي خــود را بــا ظرفیــت حــدود ۱۰۰۰ تــن پســماند تــر )زبالــه( در روز 
واقــع در گردنــه زینــل، شــامل نظافــت خطــوط، تهیــه و تامیــن قطعــات مصرفــی مطابــق اســناد پیوســت، نگهــداری و تعمیــرات و همچنیــن جمــع 
آوری )اســتحصال( و فــروش اقــام بازیافتــی جمــع آوری شــده )اســتحصالی( از خطــوط کارخانــه را بــه اشــخاص حقوقــی دارای گواهــی صاحیــت 

پیمانــکاری و صاحیــت ایمنــی واگــذار نمایــد.
کلیــه مراحــل برگــزاری فراخــوان از دریافــت و تحویــل اســناد فراخــوان تــا بازگشــایی پاکت¬هــا از طریــق درگاه ســامانه تــدارکات الکترونیکــی دولــت 

)ســتاد( بــه آدرس www.setadiran.ir انجــام خواهــد شــد.
متقاضیــان شــرکت در فراخــوان در صــورت عــدم عضویــت در ســامانه نســبت بــه ثبــت نــام و دریافــت گواهــی امضــای الکترونیکــی )بــه صــورت 

برخــط( بــرای کلیــه صاحبــان امضــای مجــاز و مهــر ســازمانی اقــدام لازم را بــه عمــل آورنــد.
مواعد زمانی:

-تاریخ انتشار مزایده:  ۱۴۰۴/۰۴/۲۸ ساعت ۰۸:۰۰ لغایت ۱۴۰۴/۰۵/۲۰ ساعت ۱۷:۰۰
-مهلت بازدید: ۱۴۰۴/۰۴/۲۸  لغایت ۱۴۰۴/۰۵/۰۸ )همه روزه بجزء ایام تعطیل از ساعت ۰۸:۰۰ الی ۱۲:۰۰ با هماهنگی سازمان(

-مهلت دریافت اسناد: از تاریخ ۱۴۰۴/۰۴/۲۸ ساعت ۰۸:۰۰ لغایت ۱۴۰۴/۰۵/۰۹ ساعت ۱۷:۰۰
-مهلت ارسال پیشنهادات: ۱۴۰۴/۰۴/۲۸ ساعت ۰۸:۰۰ لغایت ۱۴۰۴/۰۵/۲۰  ساعت ۱۷:۰۰

-زمان بازگشایی پاکت ها: ۱۴۰۴/۰۵/۲۱ ساعت ۱۳:۰۰
* نوع و مبلغ تضمین شرکت در مزایده در شرایط شرکت در مزایده مشخص میباشد.

* ســایر شــرایط شــرکت در مزایــده و اطاعــات مربــوط بــه آن در شــرایط شــرکت در مزایــده، پیــش نویــس قــرارداد و ســایر اســناد پیوســت 
ــه آدرس  ــتاد( ب ــت )س ــدارکات الکترونیکــی دول ــامانه ت ــق درگاه س ــناد از طری ــت اس ــه دریاف ــان نســبت ب ــی باشــد. متقاضی ــدرج م ــده من مزای

ــد. ــدام نماین ــق آن اق ــه دقی www.setadiran.ir و مطالع
* متقاضیان جهت کسب اطاعات بیشتر و بازدید با مدیریت محترم کارخانه پردازش پسماند و تولید کود آلی سازمان هماهنگی نمایند.

*اطاعات تماس و آدرس دستگاه : اصفهان، مشتاق سوم، ابتدای بلوار ارغوانیه، ابتدای بلوار رضوان 
تلفن: ۰۳۱۳۵۳۱۴۵۳۳


